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Spoπtovane KamniËanke, 
spoπtovani KamniËani, 
ob 20. obletnici osamosvojitve Slovenije 
Vam iskreno Ëestitam in Vas vabim, 
da skupaj praznujemo v soboto, 
25.6., ob 20. uri na Glavnem trgu.

Marjan ©arec, æupan

Velika planina s pastirskim naseljem, ki velja za enega redkih 
ohranjenih naselij te velikosti v Evropi in je prepoznavno po svoji 
tipiËni arhitekturi, je v teh dneh oæivela. Pastirji so prignali æivino 
na paπo in naselili koËe. Do septembra, ko se zakljuËi paπna se-
zona, nas po planini spremlja zvon kravjih zvoncev, opazujemo 

Naπ pogovor

Kam nas vodi skupna pot z 
æupanom Marjanom ©arcem

»eprav æupan Marjan ©arec po svoji izvolitvi na lokalnih volitvah 
oktobra 2010 ni imel pripadajoËih 100 dni miru, smo ga mi (po prvem 
pogovoru po izvolitvi) pustili pri miru in ga obiskali po sedmih mese-
cih mandata. Izkazal se je kot zanimiv in duhovit sogovornik, vendar 
z ostrino jasnih misli, naËelnih odloËitev in obËutka odgovornosti 
za svoja dejanja. Pravi, da svojih odloËitev ne obæaluje, saj je trdno 
prepriËan, da je na pravi poti.

Pogovor z njim na 3. in 4. strani.

Drugi vikend v juniju je mestno jedro Kamnika æe tradicionalno 
odeto v srednjeveπko podobo. Letos æe 15. zapovrstjo organizirani 
Srednjeveπki dnevi so na mestne ulice in malograjsko poboËje po-
novno privabili grajsko gospodo, viteze in glumaËe, na stojnicah v 
SamËevem predoru se je odvijal srednjeveπki semenj. Srednjeveπki 
dnevi so namenjeni obujanju spominov in predstavitvi srednjeveπkih 
obrti, glasbe in plesa, iger in vitezovanja...

Dvodnevno dogajanje je bilo letos v znamenju 500-letnice potresa, 
ki je dodobra spremenil srednjeveπko podobo naπega mesta.

VeË o dogajanjih in anketa med obiskovalci srednjeveπkega Kamnika 
na 9. strani. 

Dragi bralci, naslednja predpoËitniπka πtevilka Kamniπkega 
obËana bo med vami v petek, 8. julija. Rok za oddajo Ëlankov 
in fotografij je v petek, 1. julija, zahvale in oglase pa lahko od-
date πe v sredo, 6. julija, v uredniπtvu v Kamniku, Glavni trg 23, 
tel.: 01/83 91 311, 041/662-450, e-naslov: sasa.mejac@siol.net 
Kamniπki obËan lahko prebirate tudi v elektronski izdaji na 
www.kamnik.si

pastirsko æivljenje in opravila pastirjev, ki obiskovalcem ponudijo 
pastirsko malico in druge domaËe mleËne dobrote. Naravni biser 
Velika planina vse do pozne jeseni ponuja πtevilne moænosti za 
aktivno preæivljanje prostega Ëasa, rekreacijo in sprostitev v ne-
okrnjeni naravi ter spoznavanje naπe dediπËine. SA©A MEJA»

UTRIP SREDNJEGA VEKA 
PONOVNO OÆIVEL MESTO

Na kolesu z letoπnjo dræavno prvakinjo Vido UrπiË  

(Skrit) kolesarski biser 
izpod Kamniπkega vrha

Na kolesu. Skorajda vsak dan, veË ur. V soncu, deæju, vetru, mra-
zu... Æe 31 let. S πtevilnimi velikimi pokali in pomembnimi kolajnami 
okrog vratu. Kako moËna je njena volja, vztrajnost, pogum, æelja po 
uspehu, srËnost ... Pogovor z najboljπo slovensko kolesarko vseh Ëa-
sov, letoπnjo dvakratno dræavno prvakinjo v amaterskem veteranskem 
kolesarstvu, kolesarko, ki πe vedno premaguje deset ter celo petnajst 
let mlajπe sotekmovalke, s skromno oseminpetdesetletno prebivalko 
vasice BistriËice, ki ne πteje svojih zmag ... na 11. strani.
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                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 16.000 izvodov. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glav-
ni trg 23 (zgradba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 
041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne 
ure: ponedeljek in petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 17. 
ure. NenaroËenih Ëlankov in fotografij ne honoriramo. GrafiËna priprava
in tisk Set d.d., 23. 6. 2011.

KOLEDAR PRIREDITEV

TuristiËno-informacijski
center Kamnik
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

AGENCIJA ZA TURIZEM  
IN PODJETNI©TVO KAMNIK
www.kamnik-tourism.si, 01 831 82 50
Sobota, 25. junij 2011, od 16. do 18. ure,  
Mali grad
Klovnbufova vesela karavana
Cirkuπko-klovnovske delavnice

ß

OB»INA KAMNIK
www.kamnik.si, 01 831 81 00
Sobota, 25. junij 2011, ob 20. uri,  
Glavni trg Kamnik
Proslava ob dnevu dræavnosti

ß

DOM KULTURE KAMNIK
www.domkulture.org , 031/775 700 ali 01/839-76-06
Petek, 1. julija 2011, ob 17.00 na ©utni
Ana Desetnica po kamniπko
Anja Bezlova in Vid Sever
LATINO LOVER ∑ PERSONAL
UliËna predstava

Petek, 1. julija 2011, ob 17.30 na ©utni
Ana Desetnica po kamniπko
©ugla
ULI»NA MENAÆERIJA
UliËna predstava

Petek, 1. julija 2011, ob 20.00 v parku Evropa
Ana Desetnica po kamniπko
Kulturno druπtvo Priden Moæic
»AROSTRELCI
Urbani eksperiment

Sobota, 2. julija 2011, ob 10.30 na ©utni
Ana Desetnica po kamniπko
Goran Zavrπnik in Rok Kosec
VRO»A ÆUPA
Pravljice na ælico

Sobota, 2. julija 2011, ob 11.00 na ©utni
Ana Desetnica po kamniπko
The Primitives (Belgija)
DEBLO
UliËna predstava

ß

MATI»NA KNJIÆNICA KAMNIK
www.kam.sik.si, 01 320 55 86
Petek, 1. julij, ob 9. uri
ZaËetek akcije Poletno druæinsko branje
Nagradno bralno akcijo organiziramo æe deveto leto in je namenjena 
spodbujanju druæinskega branja.

ß

SKUPINA ©TAJN 
www.stajn.si
Sobota, 2. julij, ob 18h
Otvoritev Hiπe arhitekture na ©utni
Na ©utni odpiramo Hiπo arhitekture - zbirno toËko v mestu Kamnik, 
kamor lahko pridete po informacije, si izmenjate mnenja in dobite 
nasvete s podroËja oblikovanja in urejanja prostora.
Kaj vse se bo πe dogajalo, izveste na otvoritvi. Lepo vabljeni!

ß

TURISTI»NO DRU©TVO  
GORA SV. MIKLAVÆ
Petek, 24. junij, ob 19. uri, Gora pri sv. Miklavæu
Prireditev ob 20-letnici slovenske dræave 
Sveta maπa in kulturni program z odprtjem novo zgrajene kaπËe

ß

TURISTI»NO DRU©TVO MOTNIK
Sobota, 25. junij, ob 14.30, Motnik
Odprtje TuristiËno informacijske toËke v Motniku 
Predstavitev PodruæniËne πole O© Motnik s kratkim programom ter 
govor predsednika KS Motnik ob dræavnem prazniku

ß

TERME SNOVIK
www.terme-snovik.si, 01 83 44 100
Sobota, 2. julija, ob 14. uri
9. tekmovanje v pripravi jedi iz postrvi in
Dan nordijske hoje s predavanji

V sredo, 22. junija, je dvorani obËinske stavbe potekala 7. redna 
seja ObËinskega sveta obËine Kamnik, na kateri je bilo prisotnih 
27 svetnic in svetnikov, svetnika Joæe Zagorc in Rudolf Pfajfar iz 
svetniπke skupine LTS ∑ Za Kamnik sta namreË opraviËila svojo 
odsotnost.

Glede sprejema dnevnega reda je Martina Bajde, vodja Oddelka za 
gospodarske dejavnosti in finance predlagala, da se toËka 3 ≈Predlog 
Odloka o rebalansu proraËuna ObËine Kamnik za leto 2011« obra-
vnava po skrajπanem postopku, prav tako je Mihaela Brnot Veternik, 
viπja svetovalka za energetsko dejavnost in varstvo okolja, predlagala, 
da se toËka 4 ≈Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah od-
loka o gospodarskih javnih sluæbah v obËini Kamnik« obravnava po 
skrajπanem postopku. Oba predloga sta bila tudi sprejeta.

Nova imenovanja
Sledila je razprava o πestih sklepih, ki jih je Komisija za mandatna 

vpraπanja, volitve in imenovanja na svoji 5. seji 6. junija pripravila 
in dala obËinskemu svetu v obravnavo in sprejem. Na predlog mag. 
Mateja Tonina (NSi) in po glasovanju obËinskega sveta se sklepi niso 
sprejemali posamiËno, temveË druæno. Tako so svetnice in svetniki s 15 
glasovi za in 7 proti sprejeli sklep, da se v skupπËino (druæbenik) druæbe 
Velika planina d.o.o. imenuje Rudija Verπnika, Zvonimirja Kolenika 
in Karlo Urh, v skupπËino Javnega podjetja Centralna Ëistilna naprava 
Domæale - Kamnik Janeza BalantiËa, v skupπËino druæbe Veterina Kam-
nik d.o.o. se imenuje dr. Antona Svetlina, v skupπËino druæbe Terme 
Snovik - Kamnik d.o.o. Nives Matjan in v skupπËino podjetja Svilanit 
Svila d.o.o. mag. Suzano ©imenc. Na koncu te toËke je obËinski svet 
s 25 glasovi za sprejel tudi sklep o imenovanju Joæice Hribar za 
ravnateljico Osnovne πole ©martno v Tuhinju..

Nova cena pomoËi na domu med delovnikom  
3,46 evra za uro

Svetniki so obravnavali tudi Predlog sklepa o viπini cene pomoËi na 
domu. Nova, predlagana cena pomoËi na domu upoπteva zakonsko 
predpisane zahteve novo sprejetega Pravilnika o standardih in nor-
mativih socialnovarstvenih storitev oziroma predpisan naËin izraËuna 
ter naËina obraËunavanja subvencije Zavoda RS za zaposlovanje in 
subvencije obËine na ceno efektivne ure. Nova predlagana cena efek-
tivne ure oskrbe med delovnikom znaπa 16,12 evr. Predlagana cena je 
za 14,57 odstotkov viπja od sedaj veljavne. Ekonomsko ceno efektivne 
ure subvencionira v viπini 63 odstotkov ObËina Kamnik, Zavod RS 
za zaposlovanje pa preko posebnih pogojev zaposlovanja. Trenutno 
veljavna cena med delovnikom za uporabnika znaπa 3,06 evra, nova cena 
pa 3,46 evra in predstavlja poviπanje za 0,40 evra. Sklep o viπini cene 
pomoËi na domu je bil sprejet s 17 glasovi za in 9 proti, zavrnjen pa 
amandma svetniπke skupine LTS ∑ Za Kamnik, ki je predlagala po-
viπanje cen v viπini najveË 9 odstotkov.

Smiselno je nadaljevati z zaËetima projektoma  
gradnje O© Toma Brejca in Frana Albrehta, 
vendar z vsebinskimi spremembami

PoroËilo o izvedenih aktivnostih v zvezi z gradnjo πol v Kamniku je 
obËinskemu svetu predstavil mag. Ivan Kenda, v.d. direktorja obËinske 
uprave, skupaj z vodjo Oddelka za urejanje prostora mag. Tadejo 
Kriænar Jamnikar in projektanti. Kot so povedali govorci, je bila 
opravljena analiza primerjave in racionalizacije projektov za gradnjo 
O© Toma Brejca in O© Frana Albrehta. Pokazala je, da je smiselno 
nadaljevati z æe zaËetima projektoma, vendar z nekaterimi vsebinskimi 
spremembami. Glede na demografsko analizo se O© Toma Brejca 
poveËa za tri matiËne uËilnice, spremeni se telovadnica, zgradi se 
povezovalni trakt, konËno πtevilo uËilnic je 22. O© Frana Albrehta se 
poveËa za 6 uËilnic, dogradi se povezovalni hodnik s πportno dvora-
no s spremljajoËimi prostori, skupaj torej 30 uËilnic. Racionalizacija 
je pokazala, da so kljub poveËanju πtevila oddelkov, predraËunske 
vrednosti za gradnjo objektov niæje od tistih iz plana 2008.

Prometna πtudija ureditve ©olske ulice je pokazala, da sta name-
sto velikega kroæiπËa iz plana 2008 izvedljivi dve varianti, in sicer 
dodaten levi pas za dostop na parkiriπËe ob Kamniπki Bistrici (novo 
semaforizirano kroæiπËe) ali gradnja manjπega kroæiπËa v obmoËju 
uvoza na Usnjarsko cesto.

Za pridobitev gradbenih dovoljenj je bilo pridobljeno vodno so-
glasje, pred koncem izdelave je πtudija alternativnih virov energije, 
Javna agencija RS za energetiko pa bo za doloËen Ëas podaljπala 
koncesijo kotlovnici Svilanit.

Potrebne so spremembe ureditvenega naËrta 
K9 ©ole

Spremembe Ureditvenega naËrta K9 ©ole so potrebne predvsem 
zaradi izvedbe povezovalnega hodnika med O© Toma Brejca ter te-
lovadnico v sklopu starega zdravstvenega doma, zaradi rekonstrukcije 
obstojeËe πportne dvorane pri O© Frana Albrehta, kjer je potrebno 
prilagajanje dimenzij objekta zaradi izpolnjevanja normativov za 
izvedbo evropskih ligaπkih tekmovanj, saj obstojeËi prostorski akt 
tega ne omogoËa, ter zaradi tega, ker je obstojeËi prostorski akt v 
doloËenih segmentih izjemno natanËno definiran, predvsem v Ëlenu, 
ki se nanaπa na etapnost gradnje. S prenovljeno, racionalizirano 
varianto gradnje πol sta se strinjala tudi ravnatelj O© Frana Albrehta 
Rafko Lah in ravnateljica O© Toma Brejca Mojca Rode ©krjanc, saj 
omenjena varianta pomeni nemoten pouk tudi v Ëasu gradnje in 
pridobitev prepotrebnih uËilnic. Razprava o predlaganih sklepih in 
izvedenih aktivnostih glede πol je potekala kar nekaj Ëasa, na koncu 
pa je bil s 16 glasovi za in nobenim proti sprejet sklep v petih toËkah, 
in sicer:

7. redna seja ObËinskega sveta ObËine Kamnik

ZaËeta projekta gradnje O© Toma Brejca in Frana Albrehta 
se nadaljujeta, vendar z vsebinskimi spremembami

1. ObËinski svet ObËine Kamnik se seznani s PoroËilom o izvedenih aktiv-
nostih v zvezi z gradnjo osnovnih πol v Kamniku. 

2. ObËinski svet ObËine Kamnik sprejme sklep o potrditvi variante 1 za 
ureditev prometa na ©olski ulici. 

3. ObËinski svet ObËine Kamnik sprejme sklep o potrditvi sprememb pri 
izvedbi zunanje ureditve na obmoËju UN K9 ©ole (opustitev kroæiπËa). 

4. ObËinski svet ObËine Kamnik sprejme sklep o potrditvi preprojektiranja 
projektov za O© Frana Albrehta in O© Toma Brejca. 

5. ObËinski svet nalaga obËinski upravi, da na podlagi sklepov πt. 2, 3 in 4 
priËne s postopkom sprememb in dopolnitev za UN K 9 ©ole. 

Sprejeli odlok o rebalansu proraËuna za leto 
2011 in se seznanili z letnimi poroËili javnih 
zavodov v obËini

Pri toËki o rebalansu, svetnice in svetniki razpravljali o kratkoroËnem 
zadolæevanju Agencije za razvoj turizma in podjetniπtva Kamnik do skupne 
viπine 120.000 evrov, nakupu gasilske avtolestve v viπini 120.000 evrov in 
poveËanju sredstev iz dræavnega proraËuna za sanacijo plazov za 120.000 
evrov. Kljub nekaterim pomislekom glede zadolæevanja Agencije kot 
nosilke projekta ≈Promocija turistiËnega obmoËja Srca Slovenije« in 
nakupa rabljenega, a generalno obnovljenega specialnega gasilskega 
vozila ALK, je obËinski svet s 23 glasovi za in nobenim proti po skra-
jπanem postopku sprejel Odlok o rebalansu proraËuna ObËine Kamnik 
za leto 2011. Prav tako po skrajπanem postopku je bil s 23 glasovi za 
in nobenim proti sprejet Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 
gospodarskih javnih sluæbah v obËini Kamnik.

Miπa Novak (Alohas) in Aleksandra Gradiπek (Center za razvoj Li-
tija d.o.o.) sta predstavili Strategijo razvoja in træenja turizma Srca 
Slovenije kot turistiËne destinacije, ki predstavlja kljuËni strateπki 
dokument za razvoj in træenje turizma pod skupno krovno znamko 
Srce Slovenije - zaokroæenega obmoËja 16 obËin Razvojnega partner-
stva srediπËa Slovenije (RPSS), v katerega je vkljuËena tudi ObËina 
Kamnik. Najpomembnejπi cilji strategije so poveËana doba bivanja, 
oblikovanje programov po ciljnih skupinah in poveËanje zasedenosti 
turistiËnih zmogljivosti, kar so s 23 glasovi za potrdili tudi svetniki 
in svetnice.

Sledila je seznanitev obËinskega sveta s trinajstimi Letnimi poroËili 
javnih zavodov v obËini Kamnik za leto 2010, katerih ustanoviteljica 
je obËina Kamnik. Dobro delovanje javnih zavodov in æeljo po le-
tem tudi v prihodnjem letu so s sprejetjem tega sklepa potrdili tudi 
svetnice in svetniki.

S 24 glasovi za in nobenim proti je bil sprejet tudi Sklep o soglasju 
k pridruæitvi obËin Cerklje na Gorenjskem in MoravËe v solastnino 
komunalne infrastrukture (sistem C»N) in soglasje, da æupan sklene 
Pogodbo o prikljuËitvi obËin pristopnic in sofinanciranju ≈nadgradnje 
infrastrukturnih objektov in naprav C»N Domæale ∑ Kamnik«. ObËine, 
lastnice komunalne infrastrukture, ki jo ima v najemu JP Centralna 
Ëistilna naprava Domæale - Kamnik, d.o.o., morajo zaradi zagotavljanja 
zakonskih zahtev po viπji kvaliteti ËiπËenja odpadnih in padavinskih 
voda do leta 2015 infrastrukturo posodobiti. Ker so s tem povezana 
velika sredstva, nameravajo za navedeni projekt kandidirati za ko-
hezijska sredstva. Da bodo izpolnjeni pogoji za prijavo na poziv za 
predloæitev vloge za pridobitev kohezijskih sredstev, je potrebno 
zagotoviti dodatne enote ËiπËenja, ki jih bosta zagotovili obËini Cer-
klje na Gorenjskem in MoravËe. ObËini pristopnici bosta prispevali 
dodatne enote in tudi sofinancirali posodobitev in nadgradnjo.

Za konec 7. redne seje je obËinski svet ObËine Kamnik potrdil 
DIIP (Dokument identifikacije investicijskega projekta) za gradnjo 
πportnega igriπËa Vrhpolje ter Sklep o ustanovitvi javnega dobra.

JANJA ZORMAN MACURA
Odnosi z javnostmi, ObËina Kamnik

Simpozij PEROVO -  
V PROSTORU IN »ASU 

Po uspeπno izvedenem velikem krajevnem praznovanju 770-
letnice Perovega prizadevni krajani æe snujejo in izvajajo nove 
projekte. Simpozij Perovo - v prostoru in Ëasu je priloænost za 
vse znanstvenike, strokovnjake in ljubiteljske raziskovalce Pero-
vega, da svoje poznavanje in navduπenje izreËete, zapiπete in 
objavite.

Simpozij bo potekal 18. in 19. novembra v ©olskem centru Ru-
dolfa Maistra v Kamniku. Predavanja in razprave bodo razvrπËena 
v πtiri vsebinske sklope: 

I. OSEBNOSTI, DRUÆINE, HI©E;
II. DOKUMENTI, SPOMINI, LITERATURA;
III. ARHITEKTURNI IN KULTURNI SPOMENIKI; 
IV. PEROVO V»ERAJ, DANES, JUTRI.

Posamezno predavanje bo Ëasovno omejeno na 20 minut. 
Organizacijski odbor simpozija (Ëlani: Janez MajcenoviË, Marjeta 
Humar, Katja Trotoπek in Marta Zabret) vabi vse zainteresira-
ne, da prijave z naslovom svojega predavanja poπljejo na naslov  
simpozij.perovo@gmail.com do 15. septembra, povzetke preda-
vanj (najveË 1000 znakov s presledki) in pisne prispevke z vsebino 
predavanj za objavo v zborniku (najveË 30.000 znakov s presledki) 
pa lahko poπljete do 31. oktobra.

LETOS MINEVA 20 LET OD RAZGLASITVE NA©E 
SAMOSTOJNE SLOVENIJE. 

OB PRAZNIKU NA©E DOMOVINE VSEM  
DRÆAVLJANKAM IN DRÆAVLJANOM 

ISKRENO »ESTITAM IN ÆELIM VESELO  
PRAZNOVANJE DNEVA DRÆAVNOSTI! 

 MIHA NOVAK 
 NA»ELNIK UPRAVNE ENOTE KAMNIK 

 S SODELAVCI
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»eprav æupan Marjan ©arec po svoji izvolitvi na lokalnih volitvah 
oktobra 2010 ni imel pripadajoËih 100 dni miru, smo ga mi (po prvem 
pogovoru po izvolitvi) pustili pri miru in ga obiskali po sedmih mesecih 
njegovega mandata. Izkazal se je kot zanimiv in duhovit sogovornik, 
vendar z ostrino jasnih misli, naËelnih odloËitev in obËutka odgovornosti 
za svoja dejanja. Svojih odloËitev ne obæaluje, saj je trdno prepriËan, da 
je na pravi poti. Zaveda se, da nikoli nihËe ne more biti vπeË prav vsem, 
zato ostaja zvest predvsem sebi in je ponosen na to, da mu kljub velikim 
pritiskom uspeva, da vedno misli s svojo glavo. Svojim obËankam in ob-
Ëanom je na voljo 24 ur na dan, zato trdno verjame, da bosta njegova 
popolna predanost delu, neuklonljiva volja ter sveæa energija doprinesli 
k skupnim prizadevanjem za razvoj Kamnika. Njegovo æivljenje je od 
nekdaj polno izzivov, vendar jih oznaËuje kot priloænosti za vzpone in ne 
kot probleme, ob katerih bi pokleknil pod teæo bremen. Poudarja, da na 
obËinski upravi igrajo z odprtimi kartami in si æelijo aktivnega sodelo-
vanja z obËankami in obËani. Verjame v dialog, timsko delo, usklajenost 
in strpnost do drugih in drugaËnih (po izkuπnjah tudi do nasprotnikov) 
ter ne prenese politikanstva in zna tudi udariti po mizi, Ëe je treba. 

Izpostavil je nekaj svojih razmiπljanj in ponudil nekaj reπitev za naj-
obËutljivejπe aktualne teme v Kamniku in pozval celotno druæbo, da 
prevzame odgovornost za svoje odloËitve in svoja dejanja na vseh ravneh 
druæbenega æivljenja. »eprav se rad uËi od zgodovine, se zaveda, da nas 
vËasih le lastne napake izuËijo in peljejo k zrelosti in pametnejπim od-
loËitvam za prihodnost. Je konstruktivno kritiËen in pronicljiv, vendar 
zna pohvaliti ter ima moËan Ëut za Ëloveka v stiski. Kljub vsesploπni 
negativni naelektrenosti v naπi dræavi, ki jo povzroËajo predvsem mediji, 
ostaja optimist in pozitivno naravnan v prihodnost. ≈»e ne bi verjel v 
boljπi svet, v boljπi jutri, ne bi kandidiral za æupana,« je odkrito povedal 
Marjan ©arec, æupan obËine Kamnik.

Ni bilo medenih tednov
Kako ocenjujete prvo polletno obdobje vaπega æupanovanja? Kaj ga je 
najbolj zaznamovalo?

Za nami je sedem mesecev mandata. To je bilo pestro tako poli-
tiËno kot gospodarsko obdobje. Ob prevzemu funkcije vsakomur 
pripada 100 dni miru ∑ jaz jih nisem imel. Kmalu so me zaËeli na-
padati. V æupanovanje sem se moral zagnati z vso silo æe takoj na 
zaËetku. Ni bilo medenih tednov. Lahko povem, da smo uresniËili 
kratkoroËne cilje, ki smo si jih zadali: npr. projekt πol smo pripeljali 
do toËke, kjer smo danes: ugotovili smo, da ga lahko izvedemo ceneje 
in pridobimo celo veËje povrπine. Nova ekipa dela usklajeno. Kot 
ste opazili je bilo precej kadrovskih menjav. Æe ko sem prevzemal 
funkcijo æupana, si nisem delal utvar, da bo zadeva lahka in enostavna. 
Zato v predvolilnem Ëasu nisem dajal velikih obljub. »e so nekateri 
mislili, da se πalim, se paË nisem. Eno so vloge, drugo pa je karakter in 
Ëlovek kot osebnost. 
Zelo teæko si je predstavljati prehod iz vaπega prvotnega poklica in dela 
v specifiËno politiËno okolje. Kako vam je to uspelo? 

Podobne preskoke sem v æivljenju æe delal, ko sem πel iz srednje 
lesarske πole na igralsko akademijo, iz igralstva na RTV Slovenija, od 
tam pa v æupanovanje. Opazil sem, da se drugi s tem bolj obreme-
njujejo kot jaz osebno. Tudi, ko si v igralskem poklicu, nisi vedno 
pri volji iti na vsak oder in zabavati ljudi. Vendar moraπ vËasih 
stisniti zobe, moËno vdihniti in opraviti svojo nalogo. Enako je pri 
æupanovanju. Kdor dela iz æupanovanja mit, ta pretirava, res pa je, 
da je delo zelo odgovorno. Zato je bil ta preskok bolj nenavaden za 
druge, kot zame osebno. Kdor me je osebno poznal od prej, je vedel, 
da sem resen in odgovoren Ëlovek. Ljudje pa so tisti, ki bodo povedali 
ali so z mojim æupanovanjem zadovoljni ali ne.
Kako se je spremenilo vaπe osebno æivljenje ob prevzemu funkcije æu-
pana obËine Kamnik? 

Ko sem se po prevzemu funkcije æupana prve dni odpravljal na 
delo, se mi je zgodilo, da bi skoraj zavil proti Ljubljani... Sedaj sem 
bliæje domu, ob vikendih sem vsaj zveËer veË doma kot prej, kar 
meni in moji druæini veliko pomeni. Izjema so poletni meseci, ko je 
veliko dogajanja na prostem. Tako, da me tudi druæina Ëuti bliæje, saj 
me lahko pridejo obiskat v sluæbo. NajveËjo spremembo pa vidim v 
tem, da mi sedaj ni treba veË skrbeti kdo bo predsednik dræave ali 
vlade, saj ne imitiram veË (smeh)...

Imate po volitvah oktobra 2010 veË ali manj ≈prijateljev«? 
V politiko sem vstopil s tistimi prijatelji, ki sem jih imel æe od 

prej, kajti pravih prijateljev ima Ëlovek izredno malo in za tiste tudi 
vem, da bodo ob meni tudi, ko bom funkcijo zapustil.

≈ZapuπËina« Antona Smolnikarja
Kako bi opisali vajin odnos z nekdanjim æupanom Tonetom Smolni-
karjem? Kakπna je njegova ≈zapuπËina«, ki ste jo prevzeli, tako v po-
zitivnem kot v negativnem smislu? 

Gospod Smolnikar je imel 22. 3. 2010 tiskovno konferenco, kjer 
je povedal, da ne bo veË kandidiral za æupana, Ëeπ, da ima dovolj 
in se bo upokojil. Tako se je tudi zgodilo. Ljudje so izvolili novega 
æupana, kar je v demokraciji obiËajna stvar. Njegove ≈zapuπËine« pa 
ne bi komentiral, kar je bilo dobrega, bomo zagotovo nadaljevali, ker 
moramo kljub danim okoliπËinam gledati naprej in ne nazaj.

Æupan ima odprta vrata
KamniËanom in KamniËankam ste obljubili sodelovanje na vseh rav-
neh. Kako to udejanjate?

Sodelovanje je bilo ena od stvari, ki sem jih obljubil ∑ predvsem 
obËankam in obËanom. Vsak prvi Ëetrtek v mesecu imam sreËanje 
z njimi in jim odprem obËinska vrata. Pri meni so dobrodoπli. Zdaj 
imajo moænost, da mi osebno povejo svoje teæave, ki jih ni malo. 
Tudi v politiki sodelujem s tistimi, ki se ne ukvarjajo z demagogijo 
in nabiranjem politiËnih toËk, ampak æelijo Kamniku razvoj in na-
predek.

S Ëim se najbolj pogosto na vas obraËajo obËani in obËanke v Ëasu 
≈æupanovih uric«?

Moram povedati, da sem na enem od naπih sreËanj sprejel kar 38 
obËank in obËanov! Njihovi problemi, s katerimi se obraËajo name 
po pomoË, so zelo razliËni ∑ nekateri zelo osebni, pri katerih jim 
obËina niti ne more dosti pomagati, jim pa veliko pomeni, da se z 
njimi nekdo odkrito pogovori. VËasih potrebujejo le nasvet na koga 

Pogovor s kamniπkim æupanom

Kam nas vodi skupna pot  
z æupanom Marjanom ©arcem

se lahko v dani situaciji obrnejo. Nekateri pa pridejo k meni z glo-
balnim videnjem razvoja obËine in jim seveda z veseljem prisluhnem, 
saj verjamem, da veË glav veË ve. Predvsem pa na ta naËin iz prve 
roke izvem, kakπni problemi dejansko obstajajo v Kamniku in jih tako 
skupaj s sodelavci laæje reπujemo.

Najbolj Ërni scenarij za Veliko planino:  
da se ne zgodi ∑ NI»!
Svetnice in svetniki so vas na obËinski seji zadolæili, da zavzamete svoje 
staliπËe o usodi druæbe Velika planina d.o.o. in oblikujete svojo vse-
binsko vizijo za Veliko planino ∑ kar sta dve razliËni zadevi. Kaj je po 
vaπem mnenju najboljπi in kaj najslabπi moæni scenarij za kamniπki 
biser?

Problem Velike planine se vleËe æe 20 let. Kot ste sami povedali, 
je potrebno loËiti med druæbo Velika planina ∑ Zaklad narave d.o.o. in 
Veliko planino kot planoto. Kar se tiËe druæbe Velika planina ∑ Za-
klad narave d.o.o. je obËinski svet ObËine Kamnik na moj predlog 
ponovno imenoval skupπËino druæbe, ki je sestavljena iz treh Ëlanov 
svetnikov obËinskega sveta. Eno mesto sem ponudil predstavniku 
opozicije, gospodu Toninu, vendar je to moænost zavrnil ∑ Ëeπ, da to 
mesto pripada Listi Toneta Smolnikarja, ker ima veË svetnikov. Tam 
pa se tudi niso mogli odloËiti, kdo od njih bi bil primeren kandidat. 
Zato sem poleg Rudija Verπnika (SDS) in Zvonimirja Kolenika (SD) 
imenoval samostojno svetnico Karlo Urh. SkupπËina bo imenovala 
Nadzorni svet, ki je bil v prejπnjem mandatu ukinjen. O vseh kljuËnih 
odloËitvah za druæbo Velika planina d.o.o. bo moral soglasje dati tudi 
obËinski svet ObËine Kamnik. Skratka ∑ gre za demokratiËen proces, 
ki bo ustvaril dialog in Ëe bo vsak pripravljen prevzeti odgovornost za 
svoje odloËitve, potem se reπitev nakazuje, sicer pa bomo spet tavali v 
temi in to je dejansko najbolj Ërni scenarij, ki se lahko zgodi: da se ne 
bi zgodilo ∑ NI»! Konkretno to pomeni, med drugim, da je potrebno 
reπiti problem ©imnovca, ki opazno propada. In tukaj smo se zopet 
znaπli pred dejstvom in po moji oceni edino reπitvijo, da bi morala 
obËina odkupiti nazaj tisto, kar je bilo nekoË v njeni lasti, ker so se 
sedanji in tudi prejπnji lastniki pokazali za neustrezne, saj objekt kaæe 
dokaj klavrno podobo. GostiπËe Zeleni rob pa sedaj nekako funkci-
onira in morda se tam sreËamo na zeliπËnem Ëaju. Velika planina je 
lepa, je naπ zaklad, je biser, potruditi se moramo, da bo tako tudi ostalo. 
To bomo dosegli zgolj s tem, da bomo vsaj poskuπali vzpostaviti red 
in se bo vedelo kdo lahko vozi po Veliki planini in kdaj, ne pa, da 
vsak dela po svoje in po trenutnem navdihu. 

Kako ocenjujete Prodnikovo poroËilo o delovanju druæbe Velika pla-
nina v preteklosti?

Prodnikovo poroËilo je bilo opravljeno strokovno, korektno, po-
globljeno ∑ ne glede na to, da so mu nekateri oËitali πibko toËko, 
da ga je pripravil en sam Ëlovek. PoroËilo bi moralo biti na seji 
æe v prejπnjem sklicu OS, vendar je bilo umaknjeno, zato sem to 
poroËilo uvrstil na sejo, saj se mi zdi, da si tisti, ki se tako potrudi, 
zasluæi, da se ta toËka tudi obravnava, Ëe ne drugega. Nikakor pa 
ta toËka ni obrobna, kot so nas nekateri skuπali prepriËati ∑ Ëeπ, da 
nimamo pametnejπih tem. »e bi bilo v preteklosti storjeno vse, da ne 
bi prihajalo do ugotovljenih nepravilnosti, potem bi bili danes naπi 
problemi z Veliko planino manjπi. 

VeËji, a cenejπi novi mestni πoli 
Pogosto je vpraπanje: novogradnja in /ali obnova dveh kamniπkih πol? 
Kakπna je trenutna situacija?

Na zadnji seji 22. junija je bilo predstavljeno vmesno poroËilo, ki 
vsebuje naπe predloge sklepov in seznanitev o izvedenih aktivnostih 
za gradnjo osnovnih πol v Kamniku. ObËinskemu svetu se predlaga, 
da sprejme sklep o potrditvi variante 1 (nastane novo kriæiπËe, ki 
omogoËa tudi izvoz levim zavijalcem s parkiriπËa, kar varianta 2 s 
kroæiπËem pred Usnjarsko cesto ne omogoËa) za ureditev prometa 
na ©olski ulici in da sprejme sklep o potrditvi sprememb pri izvedbi 
zunanje ureditve na obmoËju UN K9 ©ole. Pomemben predlog je po-
trditev preprojektiranja za O© Frana Albrehta in O© Toma Brejca, saj 
je opravljena analiza primerjave in racionalizacije projektov pokazala, 
da je smiselno nadaljevati z æe zaËetima projektoma, vendar z nekateri-
mi vsebinskimi spremembami. Glede na demografsko analizo se O© 
Toma Brejca poveËa za tri matiËne uËilnice, spremeni se telovadnica, 
zgradi se povezovalni trakt, konËno πtevilo uËilnic je 22. O© Frana 
Albrehta se poveËa za πest uËilnic, dogradi se povezovalni hodnik s 
πportno dvorano s spremljajoËimi prostori, skupaj torej 30 uËilnic. 
Racionalizacija je pokazala, da so kljub poveËanju πtevila oddelkov 
proraËunske vrednosti za gradnjo objektov niæje od tistih iz plana 
2008. Za O© Frana Albrehta racionalizacija pomeni ceno 7.179.625 
EUR (Plan 2008 pa 9.119.220 EUR), za O© Toma Brejca pa 6.742.881 
EUR (Plan 2008 pa 8.572.380 EUR). Tako bi obËino Kamnik po raci-
onaliziranem planu gradnja in obnova mestnih πol skupaj z zunanjo in 
s prometno ureditvijo stala 16.852.506 EUR (z upoπtevano prometno 
ureditvijo kriæiπËa po varianti 1). »e upoπtevamo varianto 2 s kro-
æiπËem, bi se znesek poveËal na 17.222.506 EUR. Naj spomnim, da 
je plan 2008 predvideval konËno ceno 22.930.542 EUR. Nato je vse 

le πe stvar matematike. Ker je ocena stroπkov za novogradnjo O© 
Frana Albrehta le za 1 milijon evrov draæja kot adaptacija, je edina 
razumna odloËitev novogradnja te πole.

Vedno bolj osamljeno mestno jedro in iskanje 
optimalnih reπitev
Po prihodu novega trgovskega centra v Kamnik se zdi, da je staro 
mestno jedro πe bolj osamljeno. Kakπna so vaπa prizadevanja za oæi-
vitev ©utne? 

Vaπa ugotovitev je toËna. Novi trgovski center je odpeljal πe do-
datne trgovine, kot sta bila DM v mestu in Pikapolonica na obmoËju 
nekdanje Metalke. ResniËno upam, da je novi center KamniËankam in 
KamniËanom tudi v resnici ponudil toliko delovnih mest, kot je bilo 
reËeno - 160. Novi trgovski center je lep, bojim pa se, da kruha za vse 
trgovce ne bo dovolj, kajti vemo, da je Kamnik v zadnjem Ëasu znan kot 
mesto trgovin in lokalov. Seveda si æelim, da bi trgovski center delo-
val kar najboljπe, veliko æeljo pa imam, da skupaj s stroko poiπËemo 
reπitev za center mesta. Pogovarjamo se o delnem odprtju ©utne za 
promet ob doloËenih urah, pogovarjamo se tudi z lastniki lokalov in 
drugih dejavnosti na ©utni in v mestu. NaËrtujemo sreËanje z vsemi 
zainteresiranimi, saj si prizadevamo najti skupni jezik za reπitev. Z 
Zavodom za varovanje kulturne dediπËine pripravljamo odlok o sta-
rem mestnem jedru npr. poenotenju izveskov na lokalih, kajti tudi na 
tem podroËju je potrebno vzpostaviti red, da bo staro mestno jedro 
Kamnika z enotno podobo pokazalo in poudarjalo svojo srednjeveπko 
tradicijo. Seveda pa nobena stvar ne obrodi sadov kar Ëez noË. Kar se 
tiËe æelezniπke postaje, nameravamo obnoviti vsaj streho, da se ne bo 
delala dodatna πkoda. Za izdelovanje majolike bomo morali poiskati 
drugo lokacijo in izdelovanje zaupati Ëloveku, ki bo imel voljo in Ëut 
za to kamniπko posebnost in jo bo znal tudi træiti.

≈Starπi, pridite in povejte boljπo reπitev za 
sprejem otrok v vrtec ∑ vrata obËinske uprave 
so vam odprta in vas priËakujemo«
Kako komentirate pritoæbe starπev, da je pravilnik o centralnem vpisu 
otrok v vrtec VVZ Antona Medveda, ki ga je sprejel obËinski svet, 
izredno kriviËen, ker dovoljuje, da so sprejeti otroci z manj zbranimi 
vpisnimi toËkami in zavrnjeni otroci z veËjim πtevilom zbranih toËk?

Pravilnik o centralni evidenci vpisa v otrok v vrtec VVZ Antona 
Medveda Kamnik se πe ni v celoti uveljavil. Do sprejema novega 
pravilnika je priπlo, ker v prejπnji letih ni bilo moænosti izbire vrtca, 
zato so starπi veËkrat zapored zavraËali ponujena jim mesta v za 
njih neustreznih enotah vrtca in je preveËkrat prihajalo do prime-
rov, da so po posameznih enotah tako ostajala prazna mesta celo 
po πtiri mesece, saj so bili po pogodbi delavci vrtca obvezani klicati 
iste starπe, Ëe so si v vsakem zaËetem mesecu morda premislili. Po 
drugi strani pa so starπi, ki so za svoje otroke nujno potrebovali 
ta mesta, zaman trkali na vrata vrtca. Zato se je uveljavila moænost 
prve izbire, ki pa je prinesla nova nezadovoljstva. Vsi vemo, da vsak 
pravilnik lahko prinese nove krivice, ki se bodo dogajale vse do 100% 
vkljuËenosti kamniπkih otrok v vrtec (seveda tistih, ki to potrebujejo). 

Nadaljevanje na naslednji strani.

Razmiπljamo o tem, ali naj spremenimo ta pravilnik in iπËemo opti-
malno reπitev, zato predlagamo, da se sestanemo s svetom starπev 
in se pogovorimo o vseh moænostih. Na pobudo gospoda Pregla, 
predstavnika Civilne inciative starπev, sva se dogovorila za sestanek, 
da skupaj preuËiva moænosti in njegove predloge. Zaznavam tudi 
pomanjkanje komunikacije med ustanovo in starπi. Æelim, da starπi 
pridejo na obËinsko upravo ali k meni in povejo svojo reπitev na-
stale situacije. Vsekakor ni reπitev, da se pogovarjamo preko medijev, 
saj so jim moja vrata odprta. Mi vedno igramo z odprtimi kartami. 
Vem, da je πe vedno preveË birokratskih suhoparnih odgovorov in 
premalo Ëuta za potrebe starπev, vendar poudarjam, da je naπa ob-
Ëinska uprava vedno odprta za pobude, saj smo vsi na istem bregu, 
ne na nasprotnih. Menim, da se starπi tega premalo zavedajo. Tudi 
sam sem to veËkrat poudaril, saj imam dva otroka (lansko leto smo 
bili zavrnjeni, zato starejπo hËerko vozimo v drugo obËino, mlajπa 
pa πe ne hodi v vrtec) in vem kako se v doloËenih primerih poËutijo 
starπi, zato razumem tovrstne probleme. 

©arËeva diktatura v Kamniku
Kako komentirate oËitke in oznako nekaterih, da imamo v Kamniku 
pravo diktaturo in oËitane vam kriterije za ≈æupanov seznam izbri-
sanih«? Zakaj so bile potrebne menjave veËine naËelnikov obËinske 
uprave in zakaj πele zdaj? 

Take trditve oznaËujem za humoristiËne, kajti vsakomur, ki pride 
na funkcijo, po 147. Ëlenu zakona o javni upravi pripada pravica, da 
premesti kogar æeli in to æe prvi dan. Sam tega nisem storil, ker sem 
æelel dati ljudem priloænost, da se pokaæejo, po pol leta pa sem ugoto-
vil, da nekateri ne opravljajo svojega dela, kot bi bilo treba. Zato sem 
s kadrovskimi spremembami dal priloænost ljudem, ki si æelijo dobro, 
zavzeto in predano delati, ki si æelijo, da bi πlo naπi obËini bolje, ki ne 
seπtevajo neprestano koliko nadur so naredili, ampak gredo domov ta-
krat, ko je delo opravljeno. Moram povedati, da se rezultati æe kaæejo. 
Tudi sam sem kot æupan na voljo 24 ur na dan in zato uËinkovitost 
priËakujem tudi od svojih sodelavcev. Seveda pa to ne pomeni, da si 
ne morejo privoπËiti dopusta. »e je to diktatura, da priËakujeπ od ljudi, 
da dejansko opravijo delo, za katerega so plaËani, potem pa naj bo.

Operativno uËinkovit in zaupanja vreden 
Ëlovek prevzel mesto v.d. direktorja obËinske 
uprave
Katere dodatne kadrovske spremembe so se zgodile na ObËini Kamnik 
zaradi nedavnih odpovedi?

Dosedanji dolgoletni direktor obËinske uprave Vladimir Koroπec 
se je odloËil za odhod v pokoj, zato sem na mesto vrπilca dolænosti 
direktorja obËinske uprave imenoval mag. Ivana Kendo, saj se je z 
dosedanjim delom in rezultati svojega dela izkazal kot operativno 
uËinkovit in realen Ëlovek. To je pogoj za uspeπno delovanje obËine. 
Poleg tega si je na svojih dosedanjih delovnih mestih nabral veliko 
znanj in izkuπenj, potrebnih za to delovno mesto.

Æivljenjski moto æupana Marjana ©arca: 
≈»e imaπ pogum in voljo ter veπ, da si na pravi 

poti, potem nobena ovira ni previsoka«.
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Nadaljevanje s 3. strani.

Zamujena priloænost za veliko poslovno cono 
v Kamniku
Ali si KamniËani v bliænji prihodnosti lahko obetamo novo poslovno 
cono, kot so jo pravkar pridobili naπi sosedje v Komendi? 

Na Obrtni zbornici Kamnik smo imeli delovni sestanek, kjer smo 
izpostavili tudi problem obrtnih con v Kamniku. Veliko investitorjev je 
zaradi dolgotrajnega Ëakanja odπlo iz Kamnika, obËina Komenda je tako 
izkoristila svojo priloænost in zgradila veliko poslovno cono. ObËina 
Kamnik je v preteklosti to priloænost zamudila. Zato tako velika cona 
seveda ni veË smiselna, temveË so smiselne manjπe poslovne cone. VËeraj 
je potekala prva od veË naËrtovanih delavnic na aktualno temo OPN 
(obËinski prostorski naËrt), kamor so bili povabljeni vsi zainteresirani. 
Vsakdo lahko pove svoje mnenje, da bomo uskladili reπitve, saj moramo 
dræavi poslati usklajen predlog, da ne bo prihajalo do nepotrebnih za-
stojev in pritoæb. Zavedati se moramo, da je OPN kljuËni element za 
razvoj obËine, saj poleg drugih stvari opredeljuje tudi obrtne cone.

Manj drog v Kamniku
Kakπna so vaπa prizadevanja, da bodo naπi otroci in mladostniki lahko 
kvalitetno preæivljali svoj prosti Ëas, kar bi poslediËno pomenilo manj 
poseganja po drogah, ki so vsekakor velik problem tudi v Kamniku?

ObËina Kamnik bo podpirala ∑ kolikor je v njeni moËi ∑ aktivnosti 
za vkljuËevanje mladih v razliËne dejavnosti. Na tem mestu bi kot 
prvo izpostavil πport, kjer dosegajo lepe uvrstitve, æal jim primanjkuje 
kakovostne infrastrukture, nato Mladinski center Kotlovnica, ki ima 
kvalitetne mladinske programe, v jeseni pa bo v naπe mesto priπel 
projekt, katerega pokrovitelj je predsednik republike dr. Danilo Turk, 
imenuje pa se neodvisen.si. Za financiranje deleæa obËine smo od trgo-
vine C&A dobili donacijo v vrednosti 2.500 evorv. Omenjeni projekt 
je namenjen preventivnemu ozaveπËanju proti drogam in zmanjπevanju 
odvisnosti od raznovrstnih zasvojenosti mladih in tudi manj mladih. 

≈Ponosen sem, da mislim s svojo glavo«
Na katere rezultate, ki so posledica vaπih odloËitev, ste v tem kratkem 
obdobju æupanovanja ponosni?

Najbolj ponosen sem na to, da mislim s svojo glavo ter se kljub pri-
tiskom ne pustim voditi raznoraznim lobijem in posameznim intere-
som. Vesel pa sem tudi, da se je na marsikaterem podroËju vzpostavil 
dialog in je zato celotna obËina Kamnik dobila nov zagon.

Na svoji prvi tiskovni konferenci ste kamniπki javnosti prviË predstavili 
cilje, ki jih æelite uresniËiti v svojem mandatu. S tem ste utiπali tiste, ki 
so oËitali, da je delovanje obËine prepuπËeno ≈dnevnemu navdihu«. Ali 
smo po vaπem mnenju na pravi poti, da te cilje skupaj uresniËimo? 

Vsi, ki æivimo v obËini Kamnik vemo, katere so ta hip prioritete, 
saj o njih lahko tudi dnevno beremo in posluπamo. Nimam tega pri-
vilegija, da bi dal na mizo povsem nove prioritete, saj so mi bile tako 
rekoË poloæene æe v zibelko. Vedno ponavljamo iste cilje: projekt 
dveh mestnih πol, OPN, projekt kohezije (kar vsebuje kanalizacijsko 
in vodovodno omreæje ∑ pravkar smo v fazi pridobivanja sluænosti), 
zagotovitev Ëim veËjih kapacitet vrtcev, seveda tudi sanacija Ëim 
veËjega dela cest ter zagotavljanje kakovosti bivanja vsem obËankam 
in obËanom. Te prioritete sem veËkrat jasno naπtel, zato trditev, da 
je politika prepuπËena dnevnemu navdihu, nikakor ne dræi. ProraËun 
je paË omejene vrednosti.

Ali je zgodovina vaπa uËiteljica? Kako prenaπate modrosti svojih uËi-
teljev v svoje odloËitve?

Res je, zgodovina je moj hobi æe od osnovne πole naprej. Prebral 
sem kar veliko literature in vedno poskuπal nevtralno gledati na do-
godke iz pretekle in polpretekle zgodovine. Odkar opravljam svojo 
funkcijo sem ugotovil tudi veliko podobnosti med preteklimi politiË-
nimi dogodki in med politiËnim dogajanjem, ki smo mu priËa danes. 
Ker se iz zgodovine nismo pripravljeni niËesar nauËiti, marsikdo od 
vodilnih misli, da se je z njim svet πele zaËel in da je vse njegovo. 
Na tej iluziji nato gradi svoj odnos do sveta in neuresniËljiva pri-
Ëakovanja. Pametneje se je uËiti na tujih napakah, Ëeprav kdor dela, 
dela tudi napake. Lastne napake nas peljejo k zrelosti in poslediËno 
k boljπim odloËitvam.

≈»e ne bi verjel v boljπi svet, ne bi kandidiral 
za æupana«
Ob koncu najinega pogovora mi dovolite nekoliko πirπe vpraπanje ∑ 
ali kljub nekaterim precej Ërnogledim napovedim za Ëloveπtvo in naπ 
planet in napovedjo v vseh starodavnih kulturah za prelomno leto 2012, 
ostajate optimist, da je naπa usoda in usoda naπih otrok πe vedno v 
naπih rokah? 

Mislim, da se konca sveta ne da napovedati, kajti kdor bi to znal, 
bi imel v rokah popolno oblast. Kljub temu, da nas mediji vsak 
dan prepriËujejo, da je vse slabo in zaniË in da se situacija πe celo 
poslabπuje, mislim, da vendarle ni tako. Idealno ni, a ne sme se vse 
vrteti okoli vlade ter njenih takπnih in drugaËnih odloËitev, ampak 
se moramo usmeriti πirπe. Veliko je posameznikov, ki delajo, ustvarjajo 
in se trudijo za soljudi. In prav ti ljudje so gonilo napredka, razvoja in 
Ëloveπkosti. PreveË pozornosti se v naπih medijih namenja politiki, 
negativnim stvarem in nekim kataklizmam, ki pa jih dejansko ni 
toliko, kakor se iz doloËenih razlogov æeli prikazati, saj se æal slabe 
novice bolje prodajajo kot dobre. »e ne bi verjel v boljπi svet, v boljπi 
jutri, ne bi kandidiral za æupana in se ne bi izpostavljal. Vsaka kriza je 
za nas nov preizkus, vsak padec pa pomeni priloænost za nov vzpon. 
Kako osebno pomagate ljudem v stiski, sosedom, tujcem, prijateljem? 
Kaj se vas resniËno dotakne?

Zame je najpomembnejπe pomagati Ëloveku v stiski in ne priËakovati, 
da boπ za to kaj dobil. »e dobiπ prijazen in prijeten nasmeh Ëloveka, 
ki si mu pomagal, je to najlepπe plaËilo. Æe v prejπnjem poklicu sem 
mnogokrat nastopal na dobrodelnih prireditvah, rad pa vidim, da 
gre denar v roke tistemu, ki ga potrebuje, ne pa, da se nekje poraz-
gubi. Vsak Ëlovek kdaj potrebuje pomoË ne glede na njegov socialni 
status, spol ali veroizpoved. »e premoremo kakπen talent, zasedamo 
ustrezen poloæaj ali funkcijo, je naπa dolænost, da to izkoristimo za 
nesebiËno pomoË soËloveku ∑ ne pa za lastno promocijo. 

PredpoËitniπke æelje obËankam in obËanom 
Kamnika
Vaπa zakljuËna misel, ki jo æelite deliti s KamniËani in KamniËanka-
mi?

Vsem obËankam in obËanom æelim lepo praznovanje 20. obletnice 
samostojne dræave, nad katero ta hip nismo najbolj navduπeni, a 
vendar je naπa in edina ∑ priborjena v teækih okoliπËinah. Dræavo 
sestavljamo ljudje in ni nek abstrakten pojem, zato se moramo vsak 
na svojem podroËju truditi, da bomo nekaj spremenili na bolje. To je 
tudi glavni razlog, zakaj sem tudi sam zastavil svoje ime s kandidatu-
ro na lokalnih volitvah. Vse vabim na praznovanje Dneva dræavnosti, ki 
bo v soboto, 25. junija, ob 20. uri na Glavnem trgu, da skupaj poËastimo 
praznik naπe dræave brez ideoloπkih obremenitev.

Æelim pa tudi lepe poËitnice πolarjem, starπem pa prijeten zasluæeni 
dopust, kjerkoli si ga bodo lahko privoπËili.

Pogovarjala se je Nina Irt

Blizu ljudem.

Ob dnevu naπe dræavnosti
Vam iskreno Ëestitamo!

ObËinski odbor
ZARES - nova politika Kamnik

©utna 38
www.kamnik.zares.si

Odprt razpis za podporo ustanavljanju 
in razvoju mikro podjetij

Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je 10. junija objavilo 
javni razpis za ukrep 312 - podpora ustanavljanju in razvoju mikro pod-
jetij za leto 2011. Do sredstev niso upraviËeni podjetniki, ki imajo sedeæ 
podjetja v naseljih s statusom mesta. Razpis bo odprt do 12. avgusta 2011. 
Informacije v zvezi z razpisom lahko v Ëasu uradnih ur podjetniki prido-
bijo tudi na toËkah VEM (≈Vse na enem mestu«) v Litiji in v Domæalah, ki 
delujeta v okviru Centra za razvoj Litija.

VeË informacij o razpisu je na voljo tudi na Poslovnem portalu Srca 
Slovenije na naslovu: www.srce-slovenije.si/podjetnistvo.

Na cesti v Sp. Stranjah 
bo promet normalno stekel 
v prihodnjem tednu

Na dræavni cesti R1-225 Kamnik-Stahovica v naselju Spodnje Stranje 
se v tem tednu zakljuËujejo gradbena dela na voziπËu. Promet naj bi 
normalno stekel æe v priËetku naslednjega tedna, natanËneje v torek, 
28. junija, ko bo izvedena preplastitev voziπËa na obmoËju ukrepa za 
umirjanje prometa in novega mostu, bo omogoËen dvosmerni promet. 
Poudariti je potrebno, da je podjetje Calcit d.d. sofinanciralo projekt v 
vrednosti 30.000 evrov. 

Minulo sredo, 22. junija, se je koordinacije na gradbiπËu udeleæil æupan 
Marjan ©arec, ki je pohvalil poærtvovalnost delavcev, ki izvajajo asfalter-
ska dela. Predstavniki nadzora DRI in Proctor so æupana seznanili z izve-
denimi aktivnostmi in potekom projekta. V skladu s terminskim planom 
je bila investicija izvedena v roku, oziroma celo nekaj dni pred rokom, 
kar gre zahvala podjetju CPL d.d kot vodilnem izvajalcu, kakor tudi pod-
izvajalcem KPK d.d. in Æurbi Team d.o.o.

Vodniki Srca Slovenije na Veliki planini
V okviru projekta Prisluhni glasu vasi smo v soboto, 4. junija, na Veliki 

planini organizirali strokovno izobraæevanje za vodnike Srca Slovenije. 
Izobraæevanje je potekalo pod vodstvom mag. Boruta Perπolje. TeËajniki 
so se zbrali na planini Kisovec in se od tam podali na Malo planino, kjer 
so si ogledali zanimive morfoloπke oblike povrπja in edini izvir na plani-
ni Curla. Na Veliki planini so se seznanili z geoloπko sestavo povrπja in 
delovanjem korozivnih procesov. Ogledali so si jamo Kofca, se podali na 
PeËice in proti Tihi dolini. Na Dovji grobi so spoznali pripovedke, ki so si 
jih pripovedovali pastirji, nato pa se vrnili proti Domæalskemu domu in 
nazaj na planino Kisovec.  Gaπper KleË, Center za razvoj Litija

Razπiritev javne poti Æale
Konec prejπnjega tedna pa so se zakljuËila dela πiritve javne poti πt. 

660372 Æale v dolæini 150 metrov. Zaradi zelo ozkega cestiπËa od stano-
vanjskega objekta Æale 2 proti Milem vrhu se nasproti vozeËa vozila niso 
mogla sreËevati, z razπiritvijo pa je zagotovljena varnost udeleæencev v 
cestnem prometu. Investicijo v vrednosti 18.000 evrov je izvedlo Komu-
nalno podjetje Kamnik.

SreËanje æupana 
z obËani bo 14. julija

ObËanke in obËane obveπËamo, 
da bo redno meseËno sreËanje æupana z obËani 

v mesecu juliju prestavljeno za teden dni. 

Z æupanom se boste lahko pogovarjali 
v Ëetrtek, 14. julija, od 14. do 17. ure.

Drage obËanke in obËani!
Socialni demokrati 

Vam ob Dnevu dræavnosti 
iskreno Ëestitamo.

mag. Julijana Bizjak Mlakar, predsednica

Iskrene Ëestitke
ob 25. juniju,

dnevu slovenske
dræavnosti!
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V okviru spomladanskih Ëi-
stilnih akcij, Dneva Zemlje ter 
ob Mednarodnem letu gozdov 
in slovenskem Tednu gozdov je 
Krajevna skupnost Duplica sre-
di maja izvedla oznaËitev raz-
liËnih drevesnih vrst, zasajenih 
v Gozdnem parku biodiverzite 
na sanirani deponiji komunalnih 
odpadkov Duplica. Z oznaËitvijo 
z imeni je predstavila vse glavne 
drevesne vrste, rastoËe v Sloveni-

ji, obeleæila dobrine in nepogre-
πljivo æivljenjsko vlogo gozdov v 
prostoru in druæbi. 

Gozdni park biodiverzitete na 
Duplici je nastal na Kamniπkem 
polju po letu 1999. Osnovala ga 
je KS Duplica v sodelovanju z 
Gozdarskim inπtitutom Slovenije 
in Zavodom za gozdove Sloveni-
je ob podpori ObËine Kamnik. 
Z obseæno akcijo parkovne ure-
ditve smo pospeπili revitalizacijo 
(naravno obnovo) opuπËenega 
smetiπËa kot tujka v naravi za iz-
boljπanje in obogatitev bivalnega 
prostora ob naselju Duplica. 

Park je nastajal v veËletnih ak-
cijah pogozdovanj in dosajevanj 

SreËanje krajanov ob glasbi
V soboto, 18. junija, je na Glavnem trgu v Kamniku potekalo tradicionalno 

sreËanje krajanov KS Kamnik Center. Zbrane je prijazno pozdravil Emil Grzi-
nËiË, predsednik Sveta KS, in predstavil program sveta. Kamniπka podæupanja 
mag. Julijana Bizjak Mlakar je v nagovoru poudarila velik pomen sodelovanja 
krajanov s Svetom KS ter Sveta KS z obËino. Krajanu KS Kamnik Center dr. Niku 
Sadnikarju je predsednik KS Emil GrzinËiË podaril sliko njegove rojstne hiπe na 
©utni, ki jo je naslikal kamniπki slikar Marjan Novak - ©katla. 

Vzduπje krajevnega sreËanja je bilo prijetno, k tkanju medsebojnih stikov 
med krajani in drugimi obiskovalci so svoje dodale tudi priljubljene dalmatin-
ske pesmi priljubljene Klape Mali grad in slovenske viæe ansambla Grintovci. 

Prihod poletja pozdravili  
s pesmijo 

Prvo slovensko pevsko druπtvo LIRA Kamnik je prihod koledarskega poletja 
tudi letos ≈poËastilo« s pesmijo in glasbo. Minulo nedeljo so na Glavnem trgu 
v Kamniku pripravili tradicionalno prireditev Pozdrav poletju. Tudi vreme je 
prizaneslo prijetnemu dogodku, saj je po celodnevnem deæevju uro pred do-
godkom posijalo celo sonce. Obiskovalce so tako ob hladnem vremenu grele 
pesmi Liraπev, zvoki godbe Stranje, æivahne kamniπke maæoretke in Folklorna 
skupina Kamnik, Tunjiπki oktet, Kvartet Grm in ansambel Veseli Podgorci. 
Prireditev, ki jo je spretno povezala Barbara BoæiË, je pozdravil tudi kamniπki 
æupan, Marjan ©arec.

BrezplaËne otroπke slikarske 
delavnice na prostem

V Kavarni Veronika v starem mestnem jedru Kamnika namenjajo pozornost 
tudi umetnosti, πe zlasti slikarski in glasbeni. Obiskovalci se æe dobro leto uËijo 
umetnosti lepe pisave, kaligrafije, vsako soboto otroke navdihujejo s pestrimi 
kreativnimi delavnicami, dvakrat na mesec postavljajo slikarske razstave, jih 
popestrijo z glasbo, igro, plesom ...

Za poletne dni pa pripravljajo brezplaËne otroπke slikarske delavnice, in sicer 
v prvem tednu julija, od ponedeljka, 4. julija, do petka, 8. julija, od 9. do 12. 
ure. Kot obljublja Katarina Karlovπek, bodo otroci slikali in risali v vseh moænih 
tehnikah na prostem, tik pod Malim gradom, v senci in hladu, na veliËastnem 
vrtu mestne kavarne. 

Otrokom po konËanem πolskem letu ostane veliko likovnih pripomoËkov, 
ki so πe za rabo in uporabo, za novo πolsko leto pa si æelijo novih, bodo lahko 
racionalno porabili Ëisto vse, kar jim je ostalo. Otroci naj prinesejo s seboj 
ËopiËe, barvice, flomastre, vodne barvice, tempera barve, paleto za meπanje 
barv, risalne liste, ..., torej vse, kar so v teh dneh prinesli domov iz πole. »e 
bo zanimanja veliko, bodo delavnice ponovili. Kontakt za prijave in dodatne 
informacije: katarina@rta.si

Letoπnjo ponudbo na Malem 
gradu med poletjem smo obo-
gatili. Info toËka in otroπke 
delavnice so svoja vrata odprle 
junija v Ëasu Srednjeveπkih dni v 
Kamniku. Odprla se je tudi nova 
razstava v Straænem stolpu Mi-
nule podobe Kamnika. Ogledate 
si jo lahko v okviru vstopnine v 
kapelo sv. Eligija. 

V sobotnem dopoldanskem 
Ëasu boste lahko skozi vse po-
letje obiskovali Veronikine de-
lavnice za otroke. Najmlajπe bodo 
animirale z razliËnimi igrami in 
ustvarjalnimi delavnicami prav-
ljiËarke Helena Sterle, Katarina 
Goltez in Ajda Rems. »isto po-
sebne vilinske ustvarjalnice pa bo 
vodila Manica Irt. 

PrihajajoËo prvo poËitniπko 

ter zaπËite sadik ob pomoËi O© 
Marije Vere, krajanov in gasil-
cev PGD Duplica ter mladinske 
sekcije Gibanja za praviËnost in 
razvoj, osnovanega s strani slo-
venskega predsednika dr. Janeza 
Drnovπka. Poleg pozitivnih eko-
loπkih in Ëistilnih uËinkov mla-
dega gozdnega nasada na okolje 
in podtalnico, nastaja tudi za 
prostoæiveËe æivali prijazen æiv-
ljenjski prostor in zatoËiπËe sredi 

monotone agrarne krajine pod 
Kamniπkimi planinami. Za spre-
hajalce in vedoæeljne krajane je 
park priljubljena sprostitvena 
gozdna uËna pot in prostor za 
sreËevanje in druæenje. 

Na sanirani deponijski hrib 
smo nasuli zemljo in posadili 
okoli 1100 sadik razliËnih pri-
ljubljenih drevesnih in grmovnih 
vrst, zlasti pa vse glavne domo-
rodne in udomaËene tujerodne 
drevesne vrste, rastoËe v Slove-
niji, ki so kot uËna pot v obliki 
osmice v parih ob makadamski 
stezi posajene na vrhnji ravnini 
preko 150 m dolgega deponijske-
ga hriba.

Preko 50 razliËnih drevesnih 
vrst smo oznaËili s slovenskimi 
in latinskimi imeni, tako da nudi-
jo poleg sprostitvenega in estet-
skega doæivetja tudi izobraæeval-
no moænost prepoznavanja vseh 
glavnih drevesnih vrst, ki rastejo 
v gozdovih in parkih Slovenije 
Lepe in jasno Ëitljive izpise imen 
so izdelali v O© Marije Vere v 
organizaciji uËiteljice Joæice Za-
bret, svetnice KS. Sprehodi med 
drevesi in tratami nudijo sreËa-
nje z mnogimi æivalskimi vrsta-
mi, zlasti s pticami, zajci, srnami, 
metulji in drugimi æuæelkami ter 
enkraten razgled na Kamniπke 
planine. Na severni strani hriba 
z drevesno uËno potjo je raz-
gledna toËka, kjer smo namestili 
ploπËo na kamnitem podstavku z 
oznaËenimi smermi glavnih vrhov 
planin. 

Park je primeren sprostitveni, 
rekreacijski, pozimi sankaπki, ter 
izobraæevalni prostor za druæine 
in posameznike, za vrtce in πole. 

Ob vhodu v Gozdni park 
biodiverzitete obiskovalce po-
zdravlja informativni kozolec s 
panojem, ki opisuje nastanek in 
razporeditev razliËnih dreves-
nih skupin v gozdnem parku 
æivljenja, ki je nastal v zadnjih 
12 letih ob zavzetosti krajanov, 
predsedniov in svetnikov KS 
Duplica ter posameznih svet-
nikov obËine Kamnik (Mateja 

Poljanπek, Franc Oreπnik, Brane 
GoluboviË). 

Z gozdnim parkom biodiver-
zitete upravljata Zavod za goz-
dove Slovenije (Zoran Grecz), 
Krajevna enota Kamnik (Miha 
Zabret) v sodelovanju z Gozdar-
skim inπtitutom Slovenije (Miran 
»as) in ObËino Kamnik (Mihaela 
Veternik) ob koordinaciji s svet-
niki KS Duplica.

Tudi Vas vabimo na obisk, 
sprostitev in doæivetja ter spo-
znavanje narave v Gozdnem 
parku biodiverzitete Duplica, 
na Kamniπkem polju, nekaj sto 
metrov zahodno od naselja Du-
plica. 

Besedilo in fotografije:  
dr. MIRAN »AS,

predsednik KS Duplica

KS DUPLICA OBELEÆILA MEDNARODNO LETO IN SLOVENSKI TEDEN GOZDOV

Gozdni park na Duplici je priljubljen sprostitveni, 
rekreacijski in izobraæevalni prostor
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Poletno dogajanje na Malem gradu
soboto vas bodo na Malem gradu 
zabavali klovni. V okviru 4. med-
narodnega gledaliπko-klovnovske-
ga festivala nas bo v Kamniku 
obiskala skupina Klovnbuf. Na 
dræavni praznik, v soboto, 25. 
junija, bodo od 16. do 18. ure 
potekale cirkuπko-klovnovske 
delavnice.

Avgust bo na Malem gradu 
zaznamoval æe tradicionalno 7. 
Kamfest ∑ festival z razgledom. 
Pestro koncertno dogajanje na 
Malem gradu boste lahko obis-
kovali od 7. do 20. avgusta. 

Vabimo vas, da obiπËete kam-
niπko mestno vzpetinico Mali 
grad. 

UR©A OSOLNIK
Agencija za turizem in  

podjetniπtvo Kamnik
Poletni sobotni dopoldnevi na Malem gradu so rezervirani za Veroni-
kine delavnice za otroke.
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Navadila sem se, da nas poslance ob vsa-
kem pomembnejπem zakonu mnoæica ljudi 
zasuje z elektronsko poπto z enako ali po-
dobno vsebino. Najhujπe nasilje z zasipanjem 
naπih raËunalnikov z elektronsko poπto enake 
ali podobne vsebine smo doæivljali poslanci 
koalicije vsakiË, ko se je v parlamentu obra-
vnaval Druæinski zakonik. 

Nestrpnost proti zakonskim 
zvezam, katerih namen ni 
spoËetje otroka 

Teæko je razumeti Civilno iniciativo za druæino in pravice otrok, ki spod-
buja k nestrpnosti proti vsem drugim oblikam partnerskega odnosa, ki 
ni zakonska zveza moπkega in æenske, ki naj bi bila namenjena izkljuËno 
spoËetju otrok.

Ogledala sem si spletno stran te iniciative. Zmrazilo me je zaradi ne-
strpnosti in sovraπtva do vseh drugaËe misleËih, ki jo odsevajo sporoËila 
na tej spletni strani. Na spletni strani so tudi navedeni elektronski naslovi 
poslancev koalicije. Obiskovalce te spletne strani civilna iniciativa poziva, 
naj poslancem poπiljajo vnaprej oblikovana sporoËila proti sprejemu Dru-
æinskega zakonika. Iz elektronskih sporoËil, ki jih dobivamo poslanci iz-
haja, da ljudje, ki piπejo poslancem, ne poznajo prave vsebine zakonika.

Kakπna bi bila naπa druæba, Ëe bi se oblikovala po 
zahtevah nestrpneæev?

Po skoraj dveletni razpravi je bil Druæinski zakonik konËno sprejet v 
parlamentu. Koaliciji je tik pred sprejemom zakonika uspelo spremeniti 
eno najbolj odmevnih spornih doloËb SDS, ki je bila vkljuËena v Druæinski 
zakonik. Zato se neporoËenim parom, ki æivijo skupaj, ne bo treba obvez-
no registrirati, da bi ohranili sedanje pravice, ki izhajajo iz njihove zveze. 
Tudi ≈koruznikov«, ki imajo otroke, dræava ne bo obvezno registrirala, 
kot je to predlagala SDS.

Otrokom prinaπa Druæinski zakonik veliko dobrega in jih varuje pred 
nasiljem v druæini. Veliko je manipulacij z vsebino zakonika. Zakonik ne 
omogoËa posvojitve otrok istospolno usmerjenim, razen tistih otrok, ki æe 
tako æivijo z mamo ali oËetom v istospolni skupnosti. Kakπna bo konËna 
usoda zakonika, πe ni jasno. Civilno iniciativo, v ozadju katere je RKC, ki 
æeli sproæiti referendum o zakoniku, uporablja za svoje politiËne cilje tudi 
stranka NSI. Naboj, ki se je oblikoval okoli civilne iniciative, je uporaben 
za politikantske cilje politiËnih strank.

Zato se vpraπajmo, v kakπni druæbi bi æiveli, Ëe bi v slovensko ustavo za-
pisali zahteve omenjene civilne druæbe. Bi se vam zdelo prav, da bi dræava 
prepovedala ali celo kaznovala pare, ki æivijo skupaj, pa ne æelijo skleniti 
zakonske zveze? Bi se vam zdelo prav, Ëe bi dræava prepovedala sklenitev 
zakonske zveze starejπim parom in tistim parom, katerih namen zveze ni 
spoËetje otrok? Bi se vam zdelo prav, Ëe bi dræava samskim æenskam ali 
moπkim ter parom, ki æivijo v istospolni skupnosti, odvzela otroke in jih 
namestila v za civilno iniciativo ≈pravo« druæino z moπkim in æensko? Kar 
zgrozim se, ko pomislim, kakπno nasilje nad æivljenjem ljudi bi izhajalo iz 
zahtev omenjene Civilne iniciative za druæino in pravico otrok. Spraπujem 
se, kako daleË v zgodovino se lahko povrnemo, Ëe bomo molËali ob ne-
strpnih zahtevah posameznih skupin. 

Naπi otroci so veËinoma sreËni in talentirani
Za veËino πolskih otrok se pribliæujejo dolge poletne poËitnice. Oddah-

nili si bodo tudi njihovi uËitelji. Za starπe bo to obdobje bolj naporno, saj 
se bodo njihove skrbi nekoliko poveËale v Ëasu, ko njihovi otroci ne bodo 
v varnem πolskem zavetju. Po drugi strani pa so poletne poËitnice Ëas, ko 
lahko starπi z otroci preæivijo veË svojega prostega Ëasa. 

Kdor je bil prisoten na kakπni πolski prireditvi v obËini Kamnik, je za-
gotovo ponosen nad pridnostjo in sposobnostjo otrok ter nad prizadev-
nostjo njihovih uËiteljev in ravnateljev. V obËini imamo izjemno dobre 
in uspeπne πole ter sposobne uËitelje, ki si prizadevajo, da postane πola 
otrokov drugi dom. Ravnatelji in uËitelji vlagajo ogromno energije v raz-
voj obπolskih dejavnosti, ki popestrijo πolski vsakdan. Malo je dræav, ki 
se toliko ukvarjajo z ustvarjanjem prijetnega in spodbudnega okolja za 
razvoj otrok, kot to velja pri nas.

Morda premalo cenimo, da æivimo v Sloveniji, ki je ne glede na teæave, 
ki jih prinaπa gospodarska in socialna kriza, πe vedno ena izmed najbolj 
bogatih in urejenih dræav na svetu. Tudi vrednota solidarnosti se ponovno 
vraËa med ljudi. Morda bomo v prihodnjih letih naπli dovolj poguma za 
prerazporeditev naπega druæbenega bogastva tako, da bodo lahko dostoj-
no æiveli prav vsi prebivalci Slovenije. Imamo vse pogoje, da postanemo 
moderna in uspeπna druæba.

Kakπna bo usoda javnih zavodov? 
V parlament je prispel Predlog zakona o izvajanju dejavnosti sploπnega 

pomena ministrice Irme PavliniË Krebs. Premoæenje obËin in dræave naj 
bi se preneslo na bolj dobiËkonosne javne zavode, ki bi postali finanËno 
avtonomni in organizirani po vzoru gospodarskih druæb. Zakon med dru-
gim predvideva moænost meπanega lastniπtva v javnih zavodih - javnega in 
zasebnega. Izkuπnje iz tranzicijskega obdobja so nas nauËile, da moramo 
biti previdni pred odpiranjem vrat privatizaciji in komercializaciji javnih 
sluæb. Skupnost obËin Slovenije, mnoge druge civilne skupine in precej 
poslancev takπnemu preoblikovanju javnih zavodov nasprotujemo, zato 
je predlagano preoblikovanje javnih zavodov πe negotovo.

mag. JULIJANA BIZJAK MLAKAR, poslanka DZ RS

HVALA!
Tako skromna, tako kratka, a tako lepa beseda, ki pri ljudeh najde 

Ëudeæno mesto, pa jo vËasih tako teæko izreËemo, mar ni res to.
Danes je minilo leto dni, odkar sem prejel ≈dohodninsko odloËbo«, 

ki je presegla vse meje, zato sem iskal moænosti za uspeπno zniæanje. 
Priznam, da poznam kar nekaj ljudi, pa mi niso znali pomagati, tudi 
drugi, ki plaËujejo Ëlanarino za KGZS, so se obraËali name kot na 
predsednika izpostave KGZS Kamnik.

Res je bilo teæko najti reπitev in zadnje upanje sem videl v po-
slanki mag. Julijani Bizjak Mlakar iz preprostega razloga, saj je po 
ustavi poslanka vseh ljudi.

Nekaj besed po telefonu, pa sva bila æe dogovorjena za sestanek, na 
katerem sem ji natanËno predstavil svoj problem in πe nekaj drugih 
odloËb ljudi, ki so mi to zaupali in kaj hitro sva priπla do zakljuËka, 
da se postavi poslansko vpraπanje.

Ne bom govoril, koliko je bilo to predlani, lani in koliko bi bilo 
to letos, Ëe ne bi bilo tega poslanskega vpraπanja in seveda trdega 
dela posameznikov in KGZS, da se je zniæal katastrski dohodek in 
spremenil obraËun, da je sedaj znesek veliko niæji.

Mag. Julijana Bizjak Mlakar, HVALA za ves trud, ki si ga namenila 
v dobro nas vseh, ki ohranjamo slovensko pokrajino tako kot je, da 
se ne zaraπËa in ostaja naπim zanamcem.

JO©KO

Na podlagi Ëlanka v Kamniπkem 
obËanu, objavljenega 10. 6. 2011, v 
katerem so navedene nepravilno-
sti glede postopka vpisa otrok v 
vrtec v πolskem letu 2011/2012 in 
oËitki glede nepravilnega vodenja 
upravnega postopka, podajam 
naslednji odgovor: na podlagi 18. 
Ëlena Pravilnika je komisija za 
sprejem na ravni vrtca na podla-
gi kriterijev oblikovala prednostni 
seznam tako, da je razvrstila vse 
vpisane otroke po doseæenem 
πtevilu toËk, od najviπjega do 
najniæjega πtevila. Pri tem se je 
upoπtevala zgolj 1. æelena eno-
ta. Otroci, ki niso bili sprejeti v 
enoto/vrtec prve izbire, so se v 
skladu s prednostnim seznamom 
uvrstili na Ëakalni seznam. 

Skladno z 20. Ë Ëlenom Zakona 
o vrtcih je vrtec na svoji spletni 
strani objavil informacije o πtevilu 
prostih mest in sicer po letnikih 
rojstva otrok. V kolikor bi vrtec 
objavil prosta mesta po enotah, 
bi velika veËina vlagateljev na 1. 
mesto navedla enoto, ki ima naj-
veË prostih mest in zgodilo bi se, 
da bi bili v ostale enote prav tako 
sprejeti otroci z niæjim πtevilom 
toËk. 

Vrtec se ni kar tako odloËil, da 
se v letoπnjem letu v enoto Sne-
guljËica ne bo sprejemalo otrok 
rojenih leta 2009, ampak je pri 
oblikovanju novih oddelkov upo-
πteval poleg Pravilnika o norma-

Letoπnji vpis v kamniπke vrtce on the record
≈Saj na tem svetu ni vse praviËno.«
≈Nismo hoteli, da bi starπi πpekulirali, zato nismo objavili seznama pro-

stih mest.«
≈Saj enim smo povedali.«
≈Sem povedala tistim, ki so vlogo prinesli osebno.«
Ne, ne berete off the record politiËnih izjav niti izsekov iz kakπnega go-

stilniπkega pogovora. To so izjave strokovnih (!!!) delavk uprave kamniπkih 
vrtcev, ki jih kot pojasnilo, zakaj naπi otroci ponovno niso bili sprejeti v vrtec, 
dobivamo starπi. Ob tem me globoko skrbi. ZaskrbljujoËe je, da si javne usluæ- 
benke dovolijo poteptati ustavno normo enakosti pred zakonom. Enim 
smo povedali − kako to mislite ‘enim’?! Smo mar v Ëasu, ko so trgovine 
pod pultom prodajale kavo, ker je ni bilo dovolj za vse, in so jo dobili samo 
vπeËni?! Je mar informacija o razpoloæljivih prostih mestih v vrtcu kot solata 
na trgu in je od dobre volje branjevke odvisno, ali mi bo iz kupa izbrala 
solato, ki bo uporabna, ali pa ji mogoËe ne bom vπeË in mi bo dala takπno, 
ki bo v sredini gnila in neuporabna?! 

Zakon o vrtcih je jasen - doloËa, da je vrtec pri sprejemanju vlog starπe 
dolæen opozoriti na odpravo pomanjkljivosti ali dopolnitev vloge tudi po 
elektronski poπti, telefonu ali ustno, Ëe starπi pridejo v vrtec. Podatek, da v 
æeleni enoti ne bo sprejet noben ali pa samo en otrok, je bistven podatek 
razpisa. Ki ni bil nikjer javno objavljen − da je to res, mi je v telefonskem 
pogovoru 26. aprila potrdila tudi strokovna delavka vrtca. MogoËe celo 
ista, ki je v odloËbi na moj ugovor zapisala, da je vrtec te podatke javno 
objavil. Res? So bili morda del razpisnega besedila? Objavljeni na spletni 
strani vrtca? Javna objava v pravu ne pomeni ≈enim smo povedali«! In Ëe niË 
drugega, kot davkoplaËevalka upraviËeno priËakujem, da tisti, ki odloËajo 
o mojih pravicah, spoπtujejo zakon!

Objektivno odgovornost za izjave iz zaËetka prispevka in za vse ne-
pravilnosti pri vpisu otrok v VVZ Antona Medveda nosi ravnateljica vrtca, 
subjektivno vsaka strokovna delavka sama. Na tem mestu ne nameravam 
razpravljati, kolikπna ta odgovornost je. To odloËitev bom prepustila so-
diπËu. Ker verjamem, da si starπi in otroci v Kamniku zasluæimo vsaj enako 
obravnavo, Ëe æe ne tudi prostega mesta v vrtcu!

SONJA ROBNIK

©e ena nereπena uganka iz vrtca
Vpraπanja brez odgovorov in otroci brez vrtca

Naπa zgodba gre takole:
Starejπega otroka nam je uspelo v vrtec Antona Medveda spraviti v tret-

jem poskusu, tik pred rojstvom drugega otroka, ko je bil star 3 leta in pol. 
Prej menda ni πlo in ker nismo imeli vsaj ≈bratca«, ki bi æe obiskoval vrtec, 
nam je vedno zmanjkalo prav tistih nekaj toËk.

Ko nam je torej le uspelo dobiti vrtec (s katerim smo − z veseljem priznam 
− veË kot zadovoljni, zasluge za to pa gredo seveda obema vzgojiteljicama) 
za starejπega otroka, sem bila prepriËana, da je naπih grenkih izkuπenj in ne-
gotovosti konec. Kamniπki vrtci so vsako leto nekoliko poveËali πtevilo mest 
in kljub priseljevanju mladih druæin v nova naselja smo bili prepriËani, da 
imamo pri mlajπem tokrat odloËilno prednost − starejπega bratca v vrtcu.

Vendar ne, æe drugo leto zapored smo ostali pred vrati, s 15 toËkami 
za tolaæbo. 

Marca nismo bili sprejeti v novozgrajeno enoto KamenËek, katere otvo-
ritev je bila naËrtovana za december 2010, ker otrok na dan 1. septembra 
2010 ni izpolnjeval starostnega pogoja 11 mesecev. Kaj ima starost otroka 
na 1. 9. 2010 opraviti s sprejemom v marcu 2011 se je upraviËeno spraπevalo 
πe vsaj 20 parov starπev (in tudi pristojna inπpekcija), katerih otroke s pred-
nostnega seznama so preskoËili tisti z manj toËkami.

Letos smo vlogo oddali za SneguljËico, ki pa otrok letnika 2009 ni spre-
jemala. Vlogo smo vloæili osebno, poleg SneguljËice pa nismo navedli no-
bene druge izbire, torej je bilo oËitno, da otroka vpisujemo ≈v zrak«. Na to 
dejstvo nas ni nihËe opozoril in bili smo seveda zavrnjeni.

Vse skupaj je videti kot slaba πala, kot klub tarnajoËih mamic, ki se ne 
morejo sprijazniti, da njihov otrok ni dobil mesta v vrtcu.

Tudi v vrtcu zagotavljajo, da je vse v redu in v skladu z veljavnim pravilnikom, 
pri Ëemer trmasto tiπËijo glavo v pesek in ne dopuπËajo niti moænosti, da kaj 
ne bi bilo tako, kot je prav. V svetovalni sluæbi sorazmerno mirno posluπajo, 
kar ste se jim namenili povedati, naËeloma pa vse pripombe obravnavajo v 
smislu ≈...Ëe bi sprejeli vas, bi se tukaj paË pritoæeval nek drug starπ z enako 
upraviËenostjo...«.

In vendar menim, da ni tako, saj obstaja nekaj dejstev, ki so vse prej kot 
praviËna in transparentna in ki jih nihËe noËe in/ali ne zna pojasniti:

• kako lahko vrtec sprejme vlogo za enoto, za katero vnaprej ve, da ni 
na voljo?

• kako (zakaj!?) lahko nekatere starπe na to opozorijo, druge pa ne?

Iz poslanske pisarne
tivih in minimalnih tehniËnih po-
gojih tudi pretoËnost oddelkov. 

Kriterij pri sprejemu otrok v 
vrtec so bile doseæene toËke v 
povezavi s 1. æeleno enoto izbire, 
ki so jo starπi na vlogi navedli. Pri 
oddaji vlog starπem nisem sugeri-
rala katere enote naj obkroæijo, 
saj je bila to izkljuËno njihova 
izbira. Konkretno tudi gospe Ma-
ruπe Murko Keber nisem posebej 
seznanjala s prostimi mesti po 
enotah in v celoti zavraËam njene 
oËitke glede subjektivne presoje 
o posredovanju informacij. Vrtec 
na svoji spletni strani ni objavil 
prostih mest po enotah, saj z Za-
konom o vrtcih objava po enotah 
ni predvidena. Kdor pa se je æelel 
informirati, je podatke o pred-
videnem πtevilu prostih mest po 
enotah tudi dobil. Ti podatki niso 
bile nikakrπne notranje informaci-
je, ki bi bile dostopne samo ≈iz-
branim«, temveË so jih prejeli vsi, 
ki so se æeleli informirati.

Pravilnik o sprejemu otrok v 
vrtec je nastal v sodelovanju z 
ljudmi razliËnih strokovnih pro-
filov in na podlagi izkuπenj pre-
teklih let. S sprejetjem otrok po 
doseæenem πtevilu toËk in glede 
na navedeno 1. æeleno enoto, smo 
starπem omogoËili, da sami izrec-
no izberejo vrtec/enoto, kamor 
æelijo vkljuËiti otroka. »e bi imeli 
vpis glede na celoten zavod, kot 
je bilo v preteklih letih, bi otroke 

po πtevilu doseæenih toËk sami 
razvrπËali na prosta mesta po eno-
tah. Na podlagi 14. Ëlena predhod-
nega Pravilnika o sprejemu otrok 
v vrtec (Ur. l. RS, πt.: 10/2010), 
smo glede na πtevilo doseæenih 
toËk pozivali starπe k sprejemu 
tudi tistih enot, ki jih na vlogi za 
sprejem niso oznaËili kot æelene. 
Tako se je dogajalo, da smo glede 
na prosta mesta tudi po veËkrat 
na mesec lahko poklicali doloËe-
nega starπa za sprejem enote, ki 
pa jo je vsakiË zavrnil ali pa je 
takoj po sprejetju æe zaprosil za 
premestitev v drugo enoto. Torej, 
Ëe se letos ne bi odloËili za spre-
jem po æelenih enotah, ampak bi 
sprejemali na ravni celotnega za-
voda, bi starπi vedno lahko pro-
sta mesta v enotah zavraËali in 
se uvrπËali nazaj na Ëakalno listo. 
Lahko bi se zgodilo, da bi tako v 
doloËeni enoti, kjer bi se pojavila 
prosta mesta, le-ta ostala nezapol-
njena tudi po veË mesecev oziro-
ma vse dokler ne bi mesta sprejel 
nekdo, do katerega bi priπli po 
Ëakalni listi.

V nadaljevanju æelim sporoËi-
ti, da je upravni postopek tako 
na prvi kot tudi na drugi stopnji 
potekal brez napak v skladu z 
Zakonom o vrtcih in Zakonom 
o sploπnem upravnem postopku. 
Svet zavoda je zasedal 25. 5. 2011 
in odloËal o ugovorih vlagateljev 
ter v okviru postopka sprejema 

otrok za πolsko leto 2011/2012 
izdal tudi odloËbo. Glede na iz-
raæen dvom o vodenju upravnih 
postopkov pojasnjujem, da na 
podlagi pooblastila ravnateljice 
za vodenje postopkov na drugi 
stopnji, izpolnjujem predpisane 
pogoje iz 31. Ëlena Zakona o 
upravnem postopku.

V postopku odloËanja je Svet 
zavoda izhajal iz Zakona o vrt-
cih, ki v 20. b Ëlenu doloËa, da 
se ugovor lahko vloæi zaradi ne-
pravilnega upoπtevanja kriterijev. 
Ugovor na kriterij in teæo po-
sameznega kriterija ni dopusten. 
OdloËitve Sveta zavoda o ugo-
vorih vlagateljev je preverila in 
vsebinsko odobrila tudi pravna 
sluæba. Vlagatelji pa lahko v roku 
30 dni od prejema odloËbe spro-
æijo upravni spor na upravno so-
diπËe Republike Slovenije, kar je 
pojasnjeno tudi v pravnem pouku 
izdane odloËbe.

V zakljuËku æelim poudariti, da 
vpis otrok v vrtec ni nikakrπna 
≈ugankarska igra«, kot se v Ëlanku 
omenja, temveË temelji na toËno 
doloËenih pravilih, katerih podla-
ga sta Pravilnik o sprejemu otrok 
v vrtec in Zakon o vrtcih, ki me 
zavezujeta pri mojem delu, za ka-
terega v celoti odgovarjam.

JANJA HUDEJ,
svetovalna delavka VVZ Anto-

na Medveda Kamnik

Odgovor na Ëlanek z naslovom Ugankarske in druge igre

Kje nas Ëevelj æuli?
• kako lahko æelena enota iz preference postane glavni kriterij, ki pre-

glasi vse ostale kriterije?
• kako ni æelena enota le æelja, ki se jo − zgolj moj predlog − upoπteva 

glede na vrstni red, kjer so otroci razvrπËeni na podlagi objektivnih meril 
(toËk) in ob upoπtevanju razpoloæljivih mest po enotah?

• kako je lahko v vrtec prednostno sprejet otrok z niæjim πtevilom do-
deljenih toËk po objektivnih kriterijih?

Letos ste na primer lahko za πolsko leto 2011/2012 oddali vlogo za otroka 
letnik 2009 za SneguljËico ali otroka 2010 za KamenËek in ste z 18 toËkami 
ostali zavrnjeni. Omenjeni enoti namreË teh letnikov letos nista sprejemali, 
v vrtcu pa so se odloËili, da tega starπem ne bodo povedali − vsaj nekaterim 
ne. Zmagovalna kombinacija je namreË ravno obratna.

Kako lahko javni zavod, kot je vrtec, leto za letom sprejema dvomljive 
in celo napaËne odloËitve (tudi po mnenju pristojnih inπpekcij), ki se jih ne 
da preklicati, brez vsakrπnih posledic za odgovorne? 

Kako je mogoËe, da ni kompetentnih oseb niti v upravi, niti v svetu za-
voda oz. pri ustanoviteljici obËini? DrugaËe si namreË ne znam razlagati 
dejstva, da se sprejemajo napaËne odloËitve in pomanjkljivi pravilniki. 

Razumem, da do napak prihaja, verjamem celo, da so bile morda spre-
membe in odloËitve sprejete dobronamerno. Ne morem pa sprejeti dejstva, 
da ni Ëloveka ali mehanizma, ki bi prepoznal problem (s seznama izpadajo 
otroci, ki so zbrali bistveno veËje πtevilo toËk od tistih, ki so sprejeti) ter 
ustavil in na novo naravnal sistem, preden je za to prepozno.

Za zdaj se vsi delajo, da je vse v najlepπem redu. 
Pa je res? Se bo morda le naπel kdo, ki bo prepoznal svoje pristojnosti in 

ugotovil, da bi stvari lahko spremenili in popravili? Ali pa so to le vpraπanja 
brez odgovorov in le otroci brez vrtca?

NADJA KOS
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Mladi forum Kamnik pomaga
Mladi forum Kamnik ne miruje. »ez poletje smo se odloËili zbirati pla-

stiËne zamaπke, ki jih bomo namenili za πestletnega Gala iz Maribora, ki 
ima cerebralno paralizo in mnogo drugih zdravstvenih teæav. Denar od 
zbranih zamaπkov bo druæina porabila za nakup veËjega in posebej pri-
lagojenega avtomobila. Veseli bomo vsake pomoËi pri zbiranju, zato vas 
prosimo, da nam jih prinesete v prostore SD na ©utni 14 v Kamniku vsak 
torek med 18. in 19. uro. Veseli bomo vsakega zamaπka. V septembru pa 
bomo priËeli z zbiranjem oblaËil.

Veseli smo, da je Andrej Pestotnik svetnik za Osrednjeslovensko z Go-
renjsko regijo. Miha Divjak pa je postal regijski koordinator.

MF KAMNIK

Tradicionalni piknik 
OO SDS Kamnik

Dogodek je z venËkom narod-
nih polepπal kvartet Grm (Me-
tod PalËiË, Gaπper Plahuta, Matej 
PrimoæiË, Rok Rakar), posebno 

SreËanje 3500 Ëlanov in 
simpatizerjev NSi

V nedeljo, 12. junija, je pri 
gradu Sneænik potekal letoπnji 
Tabor Nove Slovenije, krπËanske 
ljudske stranke, ki se ga je udele-
æilo okrog 3500 Ëlanov in simpa-
tizerjev stranke iz vse Slovenije, 
med njimi tudi 55 udeleæencev 
iz obËin Kamnik in Domæale, ki 
smo se na pot odpravili skupaj. 
Tabor je potekal v znamenju 
praznovanja 20. obletnice osamo-
svojitve Slovenije in sooËanja s 

doæivetje je bil nastop balerine 
Ajde Bergant. Program je po-
vezovala Barbara BoæiË, draæbo 
pa je vodil Igor JuriË. Prisotne 

je pozdravila doseda-
nja predsednica klu-
ba Breda Podbreænik 
Vukmir in predstavila 
kratko poroËilo, se za-
hvalila vsem, ki pod-
pirajo delo kluba tako 
ali drugaËe. Marko 
Vrhovnik, novi pred-
sednik kluba, je po-
udaril pomen sodelo-
vanja in povedal, da z 
dobrim delom lahko 
marsikomu priËaramo 
tudi sreËne trenutke. 
Povabilu se je odzval 
æupan Marjan ©arec, ki 
je povedal, da ima tudi 
sam izkuπnje z dobro-
delnostjo in ve, kaj in 
koliko to pomeni lju-
dem, ki jim je ponu-
jena pomoË. Poudaril 
je, da pravo bogastvo 
ni v denarju, paË pa v 
Ëutu za soËloveka.

Klub sredstva za pomoË zbi-
ra z razliËnimi akcijami. V Ëasu 
prazniËne boæiËne in novoletne 
mrzlice smo prijatelje in simpa-
tizerje povabili na stojnico, kjer 
so se lahko ustavili ob Ëaju in 
kuhanem vinu, prisluhnili petju 
zbora Ljubljanski madrigalisti in 
darovali prostovoljne prispevke 
za pecivo, ki smo ga doma spe-
kli sami. Glede na odziv, πtevilo 
obiskovalcev in zbrana sredstva 
akcijo ocenjujemo kot uspeπno. 
Naslednja velika akcija je bil 
dobrodelni koncert s Hiπnim an-
samblom Avsenik in Ljubljanski-
mi madrigalisti v Domu kulture 
Kamnik. Zbrana sredstva smo na 
dogodku podelili dvem πolam in 
vrtcu za letovanje in taborjenje 
otrok iz socialno ogroæenih dru-
æin ter Druπtvu soæitje za izved-
bo specialne olimpijade, skupaj 
smo donirali 4.000 evrov. To je 
bila naπa najveËja donacija.

Cenimo tudi znanje in izkuπ- 
nje, zlasti v Ëasu recesije, zato 
smo pripravili okroglo mizo z 
naslovom Generacija Y z name-
nom, da se naπ klub promovira 
in uveljavi kot intelektualna sila 
in da spodbudimo tudi prenos 
znanja med generacijami. Sogo-
vorniki na okrogli mizi so bili dr. 
Bogomir KovaË, dr. Miha KovaË, 
dr. Marina TavËar Kranjc, Ëlanica 
raziskovalne skupine, ki je pri-
pravila raziskavo Mladina 2010, 

dr. Andraæ Terπek in Æiga Vav-
potiË, strokovni direktor Zavoda 
Y. Pogovor je vodil novinar Igor 
JuriË. Javno smo podelili dona-
cijo zavodu Oreli.

Naj povemo, da smo kar ne-
kaj donacij podelili proË od oËi 
javnosti, da smo skuπali pomagati 
ljudem, ki so se zaradi razliËnih 
okoliπËin znaπli v stiski ali jim 
primanjkuje sredstev. Donirali 
smo sredstva za letovanje deËka, 
ki so ga morali na hitro umak-
niti iz druæine, pomagali smo 
brezdomni druæini s sredstvi za 
najemnino. Prispevali smo tudi 
sredstva za pomoË oπkodovanim 
zaradi naravnih nesreË v Paki-
stanu in na Japonskem. Materi 
samohranilki s πtirimi otroki smo 
pomagali z nakupom raËunalnika 
in kolesa za enega od otrok. Ku-
pili smo raËunalnik za gluhone-
mo dijakinjo, da bo lahko sledila 
pouku v πoli. Zavodu Oreli smo 
prispevali sredstva za izvedbo 
vikenda samostojnosti. Na tem 
vikendu mladi prostovoljci skr-
bijo za svoje prijatelje invalide 
in z njimi preæivijo nekaj dni z 
zanimivimi dejavnostmi.

V teækih Ëasih so topla roka, 
razumevanje in pomoË πe pose-
bej dragocene vrednote. »e lahko 
pomagamo, potem pomagajmo!

BREDA  
PODBREÆNIK VUKMIR

Kamniπki Lions klub praznoval obletnico ustanovitve

Kamniπki Lions klub deluje æe sedmo leto in v svojih vrstah zdruæuje 
Ëlane in Ëlanice, ki so se opredelili za dobrodelno dejavnost in pomoË 
ljudem v stiski.

V petek, 17. junija, so na gradu Zaprice na tradicionalnem poletnem 
veËeru praznovali sedmo obletnico delovanja, se predstavili javnosti 
in pripravili manjπo draæbo, katere izkupiËek bo πel, tako kot vsi naπi 
prispevki, v dober namen ljudem, ki potrebujejo pomoË.

Kamniπki Lions klub na praznovanju obletnice ustanovitve.

Drugi podpredsednik Matevæ Bergant, prejπ- 
nja predsednica Breda Podbreænik Vukmir, 
zdajπnji predsednik Lions kluba Kamnik 
Marko Vrhovnik.

sedanjo kritiËno politiËno situa-
cijo. Na Taboru NSi je nastopilo 
veË govornikov, ki so komentirali 
aktualno politiËno situacijo, med 
njimi tudi podpredsednik NSi 
mag. Matej Tonin in nekaj znanih 
glasbenih gostov, kot na primer 
ansambel Roka Ælindre. 

NSi za Ëimprejπnje 
predËasne volitve

Predsednica Nove Slovenije 
Ljudmila Novak je v svojem go-
voru poudarila, da Nova Slove-
nija hoËe predËasne volitve in to 

takoj. Tako kot leta 1990, tudi 
leta 2011 potrebujemo veliko 
odloËnosti in poguma za reπitev 
Slovenije. In Nova Slovenija po-
nuja konkretne ter oprijemlji-
ve reπitve za Slovenijo, katerih 
osrednji poudarki so:

1. Vsi politiki niso isti. Obsta-
jajo politiki z vestjo in politiki 
brez nje. Kdor spoπtuje osnovna 
etiËna naËela v vsakdanjem æiv-
ljenju, jih bo tudi v politiki. Za 
NSi je namen politike ustvarjanje 
pogojev za boljπe æivljenje vseh 
ljudi, ne samo ≈naπih«. 

2. Za oblikovanje nove po-
mladne vladne koalicije bo 
kljuËen volilni rezultat Nove 
Slovenije. Samo zmaga tre-
nutno najveËje opozicijske 
stranke bo premalo, kajti 
levica bi v tem primeru v 
parlamentu πe vedno lahko 
oblikovala veËinsko koalici-
jo.

3. Nujni ukrepi za izhod 
iz krize so: vzpostavitev pra-
vne dræave; zaustavitev nera-
cionalne javne porabe; pove-
Ëanje uËinkovitosti dræavne 
uprave in krepitev celotne 
druæbene odgovornosti.

Tabor NSi kot prijeten 
izlet in druæenje

Udeleæenci tabora iz NSi 
Kamnik in Domæale smo 
se na poti h gradu Sneænik 
ustavili πe v Grahovem, kjer 
smo se ob grobu poklonili 

izjemnemu kamniπkemu pesni-
ku Francetu BalantiËu. Spomnili 
smo se njegove mojstrske in vi-
zionarske, izrazito nespolitizira-
ne lirike, ki se postavlja ob bok 
Preπernovi. ©tevilni so si Ëez dan 
ogledali muzej v gradu Sneænik, 
ob povratku domov pa smo se 
odpravili πe k tradicionalni sv. 
maπi v Postojnski jami na bin-
koπtno nedeljo, kar je bilo za 
vse nas izjemno in nepozabno 
doæivetje.

PRIMOÆ ZUPAN, 
tajnik OO NSi Kamnik

V prijetnem okolju avtokampa Pod skalco smo se v soboto, 11. junija, na 
tradicionalnem vsakoletnem pikniku zbrali Ëlani kamniπkega obËinskega 
odbora SDS, druæinski Ëlani, simpatizerji in gostje. Prostor pod velikim 
toplarjem je bil premajhen, da bi vsi sedeli pod streho, vendar nam je 
bilo vreme naklonjeno in ni pokvarilo druæenja.

Ob dobri hrani in pijaËi nam je sobotno popoldne kar prehitro minilo 
v veselem razpoloæenju, ki so ga pomagali ustvariti tudi Ëlani narodno-
zabavnega ansambla Prosen, pa otroci in vnuki z razposajenim igranjem 
raznih iger, od badmintona, metanja frizbijev, skrivalnic, plezanja,... Vmes 
so nas nagovorili naπi Ëlani in obËinski funkcionarji - podæupan Robert 
Kokotec, predsednik SDS Kamnik in obËinski svetnik Damjan Hribar, po-
zdravit nas je priπel tudi poslanec v DZ Branko Grims, ki je v nekaj kratkih 
stavkih orisal politiËni poloæaj na dræavni ravni.

Prijetno in sproπËeno druæenje je prehitro minilo, vsi pa smo si bili eno-
tni, da se enoumju, poplavi floskul in leporeËja izteka Ëas in da Ëedalje veË 
ljudi spoznava smer, ki vraËa poπtenost in postavlja nekdanje vrednote 
na svoje mesto. 

TABOR NOVE SLOVENIJE Tudi letos - v soboto, 18. junija, 
se je MedobËinski muzej Kamnik 
pridruæil osrednji vseslovenski akci-
ji, ki skuπa muzejske dejavnosti na 
priljuden naËin pribliæati πiroki za-
interesirani javnosti. Obisk je bil nad 
priËakovanji, prireditve dobro obis-
kane in izvedene na kvalitetni ravni 
in z veliko mero entuzijazma. 

Seveda so bile vse dejavnosti brez-
plaËne. ZaËeli smo s priloænostnimi 
≈pokaæi kaj znaπ« nastopi prisotnih 
malih obiskovalcev prireditve in na-
daljevali z nastopom Ëlanov Male 
impro πole pod vodstvom Gorana 
Zavrπnika, ki so navduπili s svojimi 
iznajdljivimi, spretnimi in navihani-
mi improvizacijami. Nato so se mla-
di obiskovalci pridruæili Reciklarjem, 
ki so jih popeljali na raziskovanje in 
odkrivanje Ëutov skozi izgubljeni 
labirint. Starπi so se udeleæili odprtja razstave, ki je nastala v sodelovanju 
z Gorenjskim muzejem iz Kranja GLINA, ROKA, OGENJ. Keramiko na Go-
renjskem od davnih dni do danes so radovednim obiskovalcem pribliæale 
dr. Verena Perko, kustosinja Gorenjskega muzeja, Tatjana HlaËer, kerami-
Ëarka, ki skupaj s hËerama Tejo in Nino predstavljajo sodobnej-πa snovanja 
v keramiki, in Irena Radej, ki je predstavila tehniko poslikavanja keramike. 
S svojimi Ëisto sveæimi likovnimi iskanji naslovljenimi ETIKA SPOMINA se 
je predstavil trenutno najbolj izzivalen mladi kamniπki umetnik ∑ slikar 

Oliver PiliÊ. Vrhunec muzej-
ske noËi je bil nastop izjemne 
slovenske pevke Ive StaniË in 
njene jazzovske zasedbe, ki 
se je prviË v Sloveniji predsta-
vila z repertoarjem najlepπih 
skladb Burta Bacharacha PO-
GLED LJUBEZNI. Aranæmaje 
je prispeval naπ skoraj æe 
stalni sodelavec kamniπki 
pianist Gregor FtiËar. Zelo 
prijeten veËer se je iztekel 
v sproπËenem pogovoru ob-
iskovalcev, dogajanje je na 
varni Ëasovni distanci obdræ-
alo teæke deæevne oblake, ki 
so svoj tovor izlili πele daleË 
po polnoËi. Se vidimo spet 
16. junija leta 2012 na gradu 
Zaprice v Kamniku!  MMK

Osma muzejska poletna noË 
v Kamniku 2011

Mladi so se pridruæili Reciklarjem, ki so 
jih popeljali na raziskovanje in odkriva-
nje Ëutov skozi izgubljeni labirint.

Javnega vodstva po razstavah so se obiskovalci z zanimanjem udeleæili.

Irena Radej je predstavila tehniko 
poslikave kamniπke majolike. 
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Minule podobe Kamnika
Glavni trg r I. del 

1909� 2010 | Glavni trg z okna 1. nadstropja kavarne Veronika. Na mestu današnje banke stoji 
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Pred 1909� 2010 | Glavni trg pred pred letom 1909. Današnja Maleševa galerija še ni 
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Arboretum VolËji Potok je na pet-
kov veËer, 17. junija, zopet zaæarel v 
soju glasbe in dobrodelnosti. Tretji 
v nizu koncertov pod skupnim ime-
nom Koncerti v Arboretumu je na 
prostrani travnik privabil mnoæico 
glasbenih sladokuscev, Ëeprav je le 
dve uri pred tem nebo nad Arbo-
retumom izlilo kar obilo deæja. Pod 
taktirko Patrika Grebla so Arbore-
tum napolnili zvoki SimfoniËnega 
orkestra RTV Slovenija, katerim so 
se pridruæili izjemni glasovi Eroike, 
Nuπe Derende, Darje ©vajger in 
Alenke Gotar.

Koncertu je dobrodelnost 
vdihnilo Druπtvo za zdravje srca 

Vrhunski glasbeni dogodek  
z dobrodelno noto

Tako, kot vselej, so navduπili tudi v Arboretumu VolËji Potok ∑ Eroika.

Vrhunski glasbeni dogodek v Arboretumu VolËji Potok je imel pomenljivo noto dobrodelnosti. Akciji ≈Obleci me v rdeËe« Druπtva za zdravje srca 
in oæilja Slovenije so se pridruæile ambasadorke ≈v rdeËem« in ≈zasluæni« za izvedbo dobrodelnega glasbenega sladokusja. Foto: Æare Modlic.

in oæilja, ki je v letoπnjem letu 
postalo nosilec mednarodne 
akcije ≈Go Red for Women« Sve-
tovne zveze za srce in se s tem 
pridruæilo πtevilnim dræavam, 
ki so na podoben naËin æe pri-
pomogle k veËji osveπËenosti in 
informiranosti o boleznih srca 
in oæilja ter kapi. Kampanja se v 
naπem prostoru imenuje ≈Obleci 
me v rdeËe«. 

V Arboretumu VolËji Potok so 
se s KD Group pridruæili dobro-
delni akciji. Arboretum je dva 
evra od vsake prodane vstopnice 
namenil akciji Druπtva za zdravje 
srca in oæilja Slovenije. Cilj akcije 

Ana 
Desetnica 
ponovno v 
Kamniku!

©e malo pa bo 10 let od prvega 
festivala Ana Destnica v Kamniku. 
Prireditev, ki se sicer na prvi po-
gled srameæljivo skriva ob velikih 
bratih in sestrah, kot so Narod-
ne noπe, Kamfest in Srednjeveπki 
dnevi, je v resnici prava medna-
rodna atrakcija, pa tudi fenomen 
sodelovanja Ljubljane z drugimi, 
manjπimi mesti. V teh letih si je 
ustvarila zvesto publiko, Ëeprav 
je program nihal, paË odvisno od 
pomoËi obËine, predvsem pa od 
naπega lastnega sodelovanja, saj 
se je veËino predstav plaËalo s 
kompenzacijami. To pomeni: Pri-
den moæic igra predstave v Ljub-
ljani in Mariboru, tehniËna ekipa 
Doma kulture dela v Ljubljani, 
v zameno pa v Kamnik pridejo 
trije nori Nemci in skorajda raz-
strelijo in poplavijo Fuæine v do 
sedaj najveËji uliËni predstavi pri 
nas Uberfluss.

Letos smo stopili πe korak 
naprej (in vstran) in v Kamnik 
povabili ©olo uliËnega gledaliπËa, 
kamor spadajo zdaj æe kar tri-
je KamniËani, seveda pa ne gre 
brez odliËnih tujcev. Letos tako 
na ©utni priËakujemo belgijski 
The Primitives teater s predstavo 
Deblo, kot nalaπË za kamniπko 
lesno industrijo.

VeË o programu si preberite v 
NAPOVEDNIKU DOGODKOV!

(snemanje EKG, meritve krvnega 
tlaka, utripa in nasiËenosti krvi s 

je prepriËati Ëim veË æensk, da za-
Ënejo aktivneje skrbeti za zdravje 
svojega srca. Akciji so se v vlogi 
ambasadork med drugim pridru-
æile tudi Miπa Molk, Ula Furlan, 
Manca Koπir, Ladeja Godina Ko-
πir, Janja Puπl, Nika Kljun, Katari-
na »as in Nataπa Pirc Musar.

Glavni partner dobrodelnega 
koncerta, Skupina KD Group, je 
preko svoje ustanove KD Fun-
dacija podarila donacijo v viπi-
ni 5.000 evrov, namenjenih za 
nakup lutk za izvajanje teËajev 
temeljnih postopkov oæivljanja 
in za izvedbo tisoË brezplaËnih 
preventivnih meritev za æenske 

kisikom).« Teh meritev bodo z 
vstopnico dobrodelnega kon-
certa deleæne obiskovalke Ar-
boretuma VolËji Potok vseh pet 
julijskih sobot, vstop v park bo 
zanje prost. 

Po uspeπno izvedenem koncertu 
nam je Sandra Zidar, ki v Arbore-
tumu VolËji Potok skrbi za odnose 
z javnostjo, povedala: ≈Ekipa Ar-
boretuma VolËji Potok se iskreno 
zahvaljuje vsem obiskovalcem 
Dobrodelnega koncerta Simfoni-
Ënega orkestra RTV Slovenija za 
nepozaben veËer v objemu glas-
be. Veseli nas, da smo se ponov-
no zbrali v zavidljivem πtevilu na 
æe tretjem glasbenem sladokusju 
pod skupnim imenom Koncerti v 
Arboretumu, in to kljub nagajive-
mu vremenu. S koncerti v naπem 
parku æelimo ljudem popestriti 
obisk Arboretuma in spodbujati 
koncept koncertov na prostem. 
Cilj naπih prizadevanj v organiza-
ciji tovrstnih dogodkov je v prvi 
vrsti zadovoljstvo obiskovalcev in 
preseæek v ponudbi koncertnega 
dogajanja nasploh. Vsekakor pa 
to ni zadnji koncert, za vas æe 
pripravljamo naslednja glasbena 
preseneËenja. Vabljeni torej, da se 
nam pridruæite tudi v prihodnje in 
se udobno zleknete v zelenje par-
ka ter uæivate v glasbi.«

SA©A MEJA»
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Mojster Janez 
z Bleda: Na sred-
njeveπkih dnevih 
v Kamniku sem 
se predstavljal æe 
veËkrat s potujo-
Ëo grajsko tiskar-
no in vedutami 
Kamnika. Danes 
s srednjeveπko 
tiskarno prika-
zujem, kako so 
vËasih tiskali knjigo. Obiskovalci si imajo moænost ogledati vezavo 
knjige in tudi Trubarjev Abecedarij, katerega sem naredil sam. Vesel 
in poËaπËen sem, da lahko sodelujem na tradicionalni prireditvi in 
skupaj z dramsko skupino dodam kamenËek k dediπËini, ki povezuje 
Kamnik z blejskim gradom. »eprav smo zasedeni pri dogodkih ob 
tisoËletnici gradu, si vzamemo Ëas za prijatelje iz Kamnika. Vesel 
sem, da med stojniËarji vidim veliko prijateljev, s katerimi se druæim 
po deæeli Kranjski. Upam, da ne bo poπla volja za sodelovanje na to-
vrstnih prireditvah. Æelim si, da bi se bolje dogovorili glede terminov 
prireditev, æelim si prireditve, kjer bi se vsi iz Slovenije predstavljali 
na enem mestu, saj bi tako le-ta pridobila na razseænosti. Interes ljudi 
za srednji vek je velik, πkoda le, da se predstavitev deli na veË delov. 
Pogosto organizatorji ne loËijo med prikazovalci in prodajalci. Moja 
velika æelja je Festival srednjega veka v Sloveniji, tudi v Kamniku.

Anja, Petra, Taja: 
Priπle smo, da se sez-
nanimo z æivljenjem 
v srednjem veku, fino 
je, da se otroci lah-
ko igrajo takπne igre 
tako kot vËasih. VπeË 
nam je srednjeveπki 
utrip, meËi, kostumi. 
Spoznaπ nove ljudi ali 
se sreËaπ s prijatelji, 
Kamnik ob takih pri-

Kar malce neopazno je πla mimo ta precej okrogla obletnica prvega sred-
njeveπkega festivala v Kamniku. Takrat pod imenom Venerini dnevi, kot del 
vseobsegajoËega naËrta spremeniti nekaj slovenskih mest z ustrezno kulturno 
dediπËino v prava ≈srednjeveπka« mesta.

In tako je nekega pozno pomladnega junijskega dneva leta 1997 v Kamnik 
priropotalo kup vitezov, kroπnjarjev, lepotic in beraËev. S seboj so pripeljali kup 
srednjeveπke krame in Kamnik je bil bogatejπi za πe eno kostumsko prireditev. 
Za nameËek smo takrat πe rosno mladi Priden moæici odigrali mjuzikl Veronika, 
a ker smo Veroniko predstavili kot ne preveË πkodljivo prostitutko, meπËane 
pa kot hipokrite, predstava ni poæela sploπne hvale.

Srednjeveπka trænica se je 1998 ponovila, na propileje Malega gradu pa 
smo postavili verjetno eno naπih najboljπih predstav, Heretika, ki smo ga v 
naslednjih letih ponovili na nekaj najveËjih slovenskih uliËnih festivalih, kot 
sta Ana Desetnica in Lent.

Prvi vrh je Venerina pot v Kamniku dosegla æe leta 1999 z veliko, preseækov 
polno gledaliπko predstavo Veronika pod taktirko reæiserja in organizatorja 
Vikija Jeromla s Ëisto pravimi konjeniki, kaskaderji, lepotico s kaËjim repom 
in tremi nepozabnimi menihi, ki se jih πe danes spomnimo kot eno najboljπih 
vlog Ëlanov KD Priden moæic.

A fouπarija je naredila svoje in spektakel je bil oznaËen za finanËno preveË 
poæreπnega, da bi zgodbo nadaljevali. 

Tako je taktirko prevzel igralec Zvone Hribar, pripeljal nekaj igralcev iz tu-
hinjskih gledaliπkih skupin, Priden moæic je prviË odprl rov pod Malim gradom 
z legendarno Hiπo Strahov, na koncu pa smo odigrali nadaljevanje Veronike 
- avtorski spektakel KaËji sin. Zvone je, tako kot prej Viki, opravil izvrstno 
delo. Leto kasneje je bilo podobno, le da so tokrat zakljuËno predstavo pri-
spevali MotniËani s svojo Prangerjado, ki pa ni bila dorasla prejπnjim scenskim 
postavitvam. Tudi Pridnemu moæicu se je to leto zaËelo malo trgati v glavi, 
namesto da bi nadaljevali s komercialno zelo uspeπno Hiπo strahov, smo v rove 
postavili srednjeveπko Noriπnico, ki seveda med obiskovalci ni bila deleæna 
veËjih simpatij.

Kljub temu smo leta 2002 dobili novo priloænost, da spektakle na Malem 
gradu vrnemo na prejπnji nivo. Tako se je rodil Slavomir, najbolj πkandalozna 
uprizoritev na prostem (Ëe ne πtejem nekaterih stvaritev naπih predhodnikov, 
Pedenj moæicev) v Kamniku. Prva scena, ko se je po tri Ëetr ure zamude pri-
ægal prvi reflektor in razkril sicer senËni, a zato niË manj ekspliciten spolni 
odnos, med, hvala bogu, moπkim in æensko, je skoraj zakljuËila naπo kariero 
v Kamniku. 

Leto kasneje, 2003, je bil s strani organizatorjev na podlagi razpisa izbran 
nov tekst za uprizoritev na Malem gradu. Spet Veronika, tokrat v svoji ≈Ëisti« 
podobi, kakrπno πe dandanes pozna πolajoËa se mladina - zlobna bogata 
lepotica, niË kriva, revna duhovπËina in prijazni meπËani. Ker ni nihËe vedel, 
kaj naj s tem tekstom poËne, so ga ponudili Pridnemu moæicu. Na hitro smo 
zbrali nekaj srednjeπolcev, posneli tekst, edino, kar je bilo zares vredno ogle-
da, pa je bil zadnji song, ki se je zgodil tik pred in med nevihto. Pevka, ki je 
pela na ≈Titaniku« (ladijskemu kljunu podobna ploπËad ob kamniπkem grbu 
iz roæ), je imela za ozadje pravo nebeπko godbo, ki je po glasnosti preglasila 
celotno ozvoËenje, zaradi dramatiËnosti prihajajoËih nevihtnih oblakov pa je 
celo besedilo za nekaj minut postalo umetnina.

Do leta 2007 se je potem zvrstilo nekaj razliËnih konceptov, od predstave 
Grofje Celjski na Malem gradu, do bolj ali manj posreËenih uliËnih akcij. Vsem 
pa je bilo skupno oËitno pomanjkanje vizije. Projekt Venerina pot je πel po 

15 let srednjeveπkih dnevov v Kamniku
celotni Sloveniji strmo navzdol, organizatorji so vedno slabπi obisk reπevali 
z narodno zabavnimi zakljuËnimi veselicami. UËene glave, tudi v Kamniku, 
pa se πe vedno niso mogle zediniti, ali je prav, da ima v kvazi srednjeveπke 
cunje opravljena deklina naπminkane ustnice, ali ne bi morali prepreËiti, da, 
recimo, trmasta staroselka, ki ji je srednjeveπki dan zadnja skrb v æivljenju, z 
belo vreËko, potiskano s prepoznavnimi simboli najboljπega soseda, kazi po-
dobo tipiËne srednjeveπke ulice. In ravno tukaj je sræ problema. KamniËani niso 
srednjeveπkih dnevov nikoli vzeli za svoje, tako kot so vzeli za svoje, recimo, 
narodne noπe ali celo Kamfest, organizatorji in drugi sodelujoËi pa smo z 
redkimi preseæki bezljali iz ene skrajnosti v drugo. 

Potem pa se je zgodilo za kamniπki turizem nadvse obetajoËe leto 2007, 
ko je zaneslo ob enem od sobotnih obiskov bolπjaka na ©utni v roke Pridnega 
moæica tudi nadvse pogroπno, banalno a kljub temu dovolj zanimivo zgodbo 
o izmiπljenem kamniπkem plemiËu Vrtomirju. Trajalo je natanko tri mesece, 
da smo se s takratnim vodstvom ARTP dogovorili za radikalen poseg v (neob-
stojeË) koncept srednjeveπkih dnevov. Nastal je Vrtomirjev prstan, ki je æe prvo 
leto dosegel velik uspeh in prepoznavnost, tudi po zaslugi πtevilnih ekip, ki sta 
jih ARTP in KDPM skupaj privabila. Radio HIT, Radio ©tudent, ©CRM, TuristiËno 
druπtvo Kamn‘k, KD Tuhinj, pa πe MoravËe in πe Vid ValiË kot moderator in 
oËe slovenskega uliËnega gledaliπËa, Goro Osojnik kot sodnik. Na uspehu smo 
obsedeli in naslednje leto verjeli v Ëudeæ, ki pa se v danih razmerah ni zgodil. 
Samo dve sodelujoËi ekipi, ob sicer kvalitetnem boju, nista uspeli prepriËati 
gledalcev. Tretji in Ëetrti Vrtomirjev prstan sta bila ob veËjem angaæmaju vseh 
sodelujoËih sicer boljπa, a napredka, novih idej, recimo æelje po vzpostavitvi 
nove kamniπke turistiËne znamk, ni bilo.

©koda. Recimo, Carmina Burana je bila odliËen projekt, a kaj, ko se nikomur 
od organizatorjev ni niti ljubilo razmiπljati, da bi jo morda postavili v oæje 
mestno jedro, na Mali grad, adaptirali na ©utno, naredili iz nje nekakπen site 
specific projekt. Seveda to vzame neskonËno veË Ëasa kot naroËiti oder in tri-
bune in vse skupaj postaviti na parkiriπËe. Lanskoletno zakljuËno predstavo, 
Ognjeno Veroniko, je avtor Slavko TrivkoviÊ s kamniπko mladeæjo in podporo 
KDPM, Doma kulture Kamnik, Kotlovnice, Ilussion Arts, KOTV, Mestne godbe 
Kamnik in drugih tako postavil v senci Carmine, praktiËno brez kakrπne koli 
finanËne podpore, pa vendarle se je po Kamniku πe dolgo govorilo, kako je 
≈gorel malograjski hrib skupaj z Veroniko«, ob moderni glasbi in πtevilËni, 
predvsem mladi publiki. Da ne govorim o tem, da je predstava v rahlo adapti-
rani verziji osvojila niË manj kot prvo nagrado na ljubljanskem mednarodnem 
festivalu Ana Plamenita.

Iz tega staliπËa je bila letoπnja poteza organizatorja hvalevredna, saj so 
Slavkota za ponovitev ognjene Veronike podprli s konkretnim finanËnim vloæ- 
kom. Predstava sicer ni pokazala niËesar, kar æe ne bi videli, prav tako se je 
drastiËno zmanjπal vloæek kamniπke mladine in ostalih organizacij, a pot za 
naprej, z malo treznega razmisleka, πe vedno obstaja.

Letoπnji Vrtomir je bil kljub vsemu nekako bolj sveæ. »e ne drugega, smo 
popolnoma spremenili igre, ekipe so bile bolj sproπËene, sodniki so dobili 
veËjo funkcijo. Lahko reËemo, da je Vrtomirjev prstan pripravljen na ponovni 
poizkus, da postane samostojna jed, morda πe s kanËkom popra in zelenjave. 
A brez konkretne promocije, ki se mora zaËeti sedaj, ki bo zajela celotno Slo-
venijo in πirπe, in ki je KDPM kot nosilec projekta in same ideje niti sluËajno 
ne zmore sam, bodo tako Vrtomirjev prstan kot tudi sami srednjeveπki dnevi 
v nekaj letih dokonËno utonili. GORAN ZAVR©NIK

KDPM

Utrip srednjega veka ponovno oæivil mesto
Drugi vikend v juniju je mestno jedro Kamnika æe tradicionalno 

odeto v srednjeveπko podobo. Letos æe 15. zapovrstjo organizirani 
Srednjeveπki dnevi so na mestne ulice in malograjsko poboËje po-
novno privabili grajsko gospodo, viteze in glumaËe, na stojnicah v 
SamËevem predoru se je odvijal srednjeveπki semenj. Srednjeveπki 
dnevi so namenjeni obujanju spominov in predstavitvi srednjeveπkih 
obrti, glasbe in plesa, iger in vitezovanja...

Dvodnevno dogajanje je bilo letos v znamenju 500-letnice potresa, 
ki je dodobra spremenil srednjeveπko podobo naπega mesta. V petek,  
10. junija, so otroci iskali Veronikin zaklad, v veËernih urah pa je 
Nina KlisariË v dvorani FranËiπkanskega samostana predavala na temo 
Potres 1511 in Kamnik.

Osrednji sobotni program se je priËel z nagovorom kamniπkega 
æupana Marjana ©arca, ki ga je od SamËevega predora do malograj-
ske kapele pospremila kamniπka srednjeveπka gospoda. Dr. Andreja 
Eræen, direktorica Agencije za turizem Kamnik, ki je kamniπko 
prireditev tudi organizirala, pa je zbranim predstavila program in 
tematiko letoπnje prireditve. Na srednjeveπkem sejmu so obiskovalci 
ves dan ogledovali spretne rokodelce, na Malem gradu pa spremljali 
nastope glasbenih skupin, glumaËev, vitezov, potekal je lokostrelski 

turnir in Veronikine delavnice za otroke. Popoldan je potekalo 
tekmovanje za Vrtomirjev prstan v izvedbi Kulturnega druπtva Priden 
moæic. Posebne srednjeveπke igre brez meja, ki temeljijo na sred-
njeveπki zgodbi o junaku Vrtomirju, so privabile veliko gledalcev. 
Pet ekip iz Kamnika, MoravË in Trofaiacha se je pomerilo v petih 
igrah, kjer so v slogu Vrtomirja æeleli reπiti Kamnik, umiriti zmaja 
in ukaniti graπËaka, na koncu pa si je Vrtomirjev prstan prisluæila 
ekipa Maistrovi vitezi iz ©CRM. ZveËer so v Straænem stolpu na 
Malem gradu odprli razstavo Minule podobe Kamnika, katero so 
pripravile Alenka Hribar, Saπa Lavrinc in Maja Avguπtin, prireditev 
pa se je zakljuËila z veËernim scenskim spektaklom S Faroniko nad 
Veroniko v reæiji KamniËana Slavka TrivkoviÊa in izvedbi KUD 
Nor Kranj.

Naπe mesto zares ponuja Ëudovito kuliso za dogajanja, preseljena 
v srednji vek, Ëas, ko je Kamnik kot mesto nastalo in cvetelo. Za 
prihodnje si æelim v mestu πe veË pogumnih vitezov, lepih gospodi-
Ëen, plemstva in meπËanstva, æivahno trgovanje na trænici s spretnimi 
rokodelci ter grajske kuharje s srednjeveπkimi dobrotami. Vsem pa 
æelim, da se za en vikend v letu πe bolj poistovetimo z naπo imenitno 
zgodovino. 

Po mestnem srediπËu smo povpraπali obiskovalce prireditve, 
kako se poËutijo v srednjeveπko razpoloæenem Kamniku.

reditvah oæivi. Prireditev bi lahko bila veË dni, na voljo bi lahko bilo 
veË delavnic s srednjeveπko tematiko, veË srednjeveπkih plesov. Meni-
mo, da je na tak naËin najboljπe spoznavati zgodovino. »e pridejo na 
tako prireditev mladi, zgodovino bolj spoπtujejo in jo imajo rajπi.

Vanda, Toni, Æiva 
in Valentin: Na sred-
njeveπke dneve zelo 
radi pridemo, smo 
veseli, da se v mestu 
spet kaj dogaja. VπeË 
nam je, da so prizo-
riπËa skoncentrirana, 
zelo blizu drug dru-
gega in res v mest-
nem jedru. Zanimi-
vo nam bi se zdelo, 
predvsem otrokom, 
videti veË ljudi v srednjeveπkih kostumih! Prireditev ima zagotovo πe 
velik potencial. Upamo, da bo v prihodnje πe boljπe in bolj pestro.

Nataπa, Anæe, An-
draæ, Leja, Neja: Priπli 
smo iz radovednosti, 
da otroci vidijo, kaj se 
dogaja v mestu, da lah-
ko spoznajo srednje-
veπko oroæje vitezov, 
srednjeveπke kostume. 
Prireditev smo obiskali 
æe veËkrat in menimo, 
da tovrstne prireditve 
zelo poæivijo center 
mesta, saj je drugaËe 
kar mrtvo. VπeË nam 
je bogat program. Za-
vedamo se, da ne more 
biti vsak vikend kakπ-

na prireditev, vzpodbudno bi bilo, Ëe jih je Ëim veË, predvsem v 
poletnem Ëasu. Kamnik ljubiteljem zgodovine res veliko nudi. Bi bilo 
πkoda, da se to ne izkoristi.

Marijanca in Ana: Prireditev je 
v redu, imava se luπtno. Priπli sva 
predvsem zaradi katapulta, ki je 
uporabljen v tekmovanju za Vrto-
mirjev prstan. Na prireditvi sva 
prviË. Prihajava iz Preddvora in 
sva na sprehodu v Arboretumu iz-
vedeli za dogajanje v mestu. Ideja 
sama po sebi se mi zdi zelo zani-
miva, æelela pa bi si bolj dodelane 
kostume, predvsem veË oblek, pa 
tudi veË srednjeveπke glasbe.

Mateja in Saπo: Po sprehodu 
skozi dogajanje opaæava, da je 
vsako leto na srednjeveπkih dne-
vih manj stvari na voljo. Sicer je 
nekaj stojnic, vendar bi jih lahko 
bilo veË, potrebno bi bilo pred-
staviti veË srednjeveπkih domaËih 
obrti. Pogreπava veË srednjeveπke 
glasbe, veËernega koncerta, zani-
miv bi bil grajski ples. Zgodovina 

nama je vπeË, srednji vek se nama zdi zanimiv. Prireditev nama je 
drugaËe fajn.

Roman in Anæe: Priπel sem za-
radi otrok. Obema je bilo najbolj 
vπeË tekmovanje za Vrtomirjev 
prstan, predvsem ciljanje na zma-
ja. Prideva vsako leto, saj je do-
gajanje vedno zanimivo.

Janez in Lana: Sem KamniËan, 
rojen v nekdanji Skalarjevi hiπi 
v bliæini danaπnjega dogajanja. V 
njej se je leta 1640 rodil æe moj prapraded. Zelo me zanima zgodo-
vina Kamnika, tudi srednjeveπki Ëas. Opaæam, da se vsako leto prire-

ditev malo spremeni. Rad pogledam 
srednjeveπke kostume, nastopajoËe, 
tekmovalce, ki se z veliko vnemo 
pripravljajo in zabavajo. Kamnik je 
znano srednjeveπko mesto, zato je 
lepo biti tu ta vikend. Rad se ude-
leæujem teh prireditev. Zagotovo se 
KamniËani trudijo dovolj za svojo 
zgodovino, vendar lahko bi bilo na 
voljo πe veË zanimivih zgodovinskih 

prireditev. Zgodovina se mi je vedno zdelo zanimiva in pouËna, je 
moj hobi.

Tatjana Cvrtila Loæar in Renata Capuder, vodji ekipe Maistrovi vi-
tezi: ©olski center Rudolfa Maistra zadnjih πest let sodeluje pri sred-
njeveπkih dnevih. Æelimo dihati s Kamnikom, saj je Ëudovito mesto, 
bi bilo πkoda, Ëe se ne bi dogajale takπne prireditve. Za dijake je 
pomembno, da vidijo, da je potrebno vloæiti nekaj truda in nekaj na-

rediti, da si prepoznaven. Za ekipo 
uËencev skrbiva æe od zaËetka, sva 
zelo zadovoljni z njimi. Poskrbiva 
za izgled ekipe, da je ekipa resna. 
Nagrada uËencem je biti v tej ekipi, 
veseli naju, da so tudi starπi priπli 
navijat za nas. 

Po srednjeveπkem Kamniku se je 
sprehajala BOJANA KLEMENC

Tekmovanje za Vrtomirjev prstan je vsebovalo pet iger, najbolj nav-
duπujoË in prepoznaven rekvizit pa je predstavljal katapult na Ëetrti 
postaji. Tekmovalne ekipe so morale na tekmovalnih postajah spiti 
Ëudeæni napoj, prenesti zmajeva jajca skozi trnjev gozd, graditi osva-
jalËev stolp, s katapultom premagati graπËaka in na koncu z vodnimi 
baloni ciljati na hudobnega zmaja.

Pred kapelo na Malem gradu so se ves dan obiskovalcem predstavljali 
Ëlani KD viteza Gaπperja Lamberga z Jesenic. Predvsem mladi gostje so 
navduπeno spremljali meËevanje vitezov in njihovo opravo, æenski del 
publike pa se je razneæil ob zvokih srednjeveπke glasbe ter predstavitvi 
plesov vitezov in grajskih gospodiËen. 
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Patricija si je s tremi zmagami na 
dræavnem prvenstvu zagotovila nastop 
na evropskem in svetovnem prvenstvu!

V πportni dvorani v ©enËurju pri Kranju je od petka, 17., do nedelje, 19. 
junija, potekalo Dræavno prvenstvo v show danceu, street dance showu, 
orientu in modernu. V treh dneh se je na plesiπËu zvrstilo 1653 plesalcev 
iz 38 klubov. KamniËanka Patricija CrnkoviË iz O© Toma Brejca je kar 
trikrat stala na najviπji stopniËki: v kategoriji modern solo mladinke je 
ubranila lanski naslov dræavne prvakinje, v kategoriji show mladinski pari 

sta s klubsko kolegico Arniko Matko Ju-
vanËiË osvojili 1. mesto in v kategoriji 
mladinskih show formacij so s forma-
cijo PtiËi! iz Druπtva Kazina prav tako 
osvojili zlato medaljo in naslov mladin-
skih dræavnih prvakov. 

Na Dræavnem prvenstvu se plesalci 
borijo tudi za vstop v reprezentanco 
Plesne zveze Slovenije, ki nas zastopa 
na mednarodnih tekmovanjih. Patricija 
si je tako zagotovila nastope na Evrop-
skem in Svetovnem prvenstvu 2011.

Ker je letos Evropsko prvenstvo v 
show danceu æe med 14. in 17. julijem, 
v Gibraltarju, poËitka πe ne bo, Patricija 
se æe pripravlja za Gibraltar. SreËno in 
dræimo pesti!

Najmlajπi tekaËi KGT Papeæ so v sosednji Avstriji poznani kot 
ekipa rumenËkov, ki s svojimi odliËnimi uvrstitvami pobere vsa 
odliËja. S trenerjema Ivanom in Miranom ter starπi so se pri-
peljali na tek na Osojsko jezero kar z avtobusom. Tudi tokrat 
so v razliËnih kategorijah mnoæiËno posegli po stopniËkah in 
z nastopom navduπili gledalce, v svoje vitrine pa pospravili 16 
liËnih pokalov . 

1. mesto so dosegli: Maπa Oraæem, Iza ©krtiË, Tjaπa »iroviÊ, 
Rok Suπnik, Ana MiloviË, Lucija Pevec, Anæe BoæiË, Janja ©le-
bir; 2. mesto: Luka UraniË, Uroπ »iroviÊ, Matevæ ©krtiË; 3. mesto 
so osvojili: Ela UrπiË, Miha Podbregar, Miha in Manca Oraæem, 
Nuπka UraniË; 4. mesto so osvojili Tjaπa UrπiË, Uroπ Burja, Matej 
©lebir in Katja Vodlan. 5. mesto je pripadlo Aleπu Prelovπku in 
Nejcu UrπiËu, 6. mesto Jan UrπiË (Trisport), 7. mesto Luka Burja 
in 9. mesto Æan UrπiË. 

»estitamo!
MIRA PAPEÆ

V ponedeljek, 16. maja, so 
uËence viπjih razredov O© v CI-
RIUS Kamnik obiskali Ëlani ©D 
SAPPA. V veliki telovadnici so 
razpeli ogromno jadro in nam 
razloæili, iz katerih delov je se-
stavljena jadrnica. PouËili so nas, 
kako se je treba vesti na njej 
in kako moramo biti obleËeni 
in obuti. UËili so nas zavezovati 
mornarske vozle. Izvedeli smo, 
da jadrnica stane okoli 10.000 
evrov in da je teæka dve toni in 
pol. Na njej so spalnica, WC in 
kuhinja. Kar nismo mogli verjeti, 
da je to uvod v jadranje, ki nam 
ga je omogoËil Matjaæ Perπe z 
dvanajstimi mornarji in skiperji. 

V Ëetrtek, 19. maja, smo se ob 
7.30 odpeljali v Izolo. UËiteljica 
Maja nas je razdelila v skupine. 
Na nas so Ëakale tri jadrnice, dve 
manjπi in ena veËja. Oblekel sem 
reπilni jopiË. Dovolili so mi kr-
mariti. PoËutil sem se kot pravi 

Mladi tekaËi KGT Papeæ 
navduπujejo tudi v Avstriji 

Pred vkrcanjem na jadrnico 
smo dobili za darilo kapo, dve 
majici in sliko jadrnice. Vreme 
nam je bilo naklonjeno, nebo 
je bilo brez oblaËka. Jadranje 
je bilo zame pravo doæivetje. 
Mornarji so nas zabavali in 
pogostili s kokto. Dali so nam 
priloænost, da smo krmarili. Po-
Ëutil sem se kot glavni kapitan. 
In to mi je bilo zelo vπeË. Ta 
dan mi bo za vse æivljenje ostal 
v spominu.

Nejc Hajπen, 7. r. 

Nepozabno izkuπnjo so uËencem osnovne πole Cirius Kamnik pripravili mornarji in skiperji ©D Sappa iz Kamnika.

Organizatorjem in izvajal-
cem dobrodelne akcije, v ka-
teri smo izjemno uæivali, se iz 
srca zahvaljujemo. VeËina od 
nas je bila prviË na jadranju in 
verjetno tudi zadnjiË. Bilo nam 
je izjemno lepo v voænji in 
druæenju s prijaznimi jadralci. 
Petindvajset uËencev O© CI-
RIUS Kamnik sedaj ve, kako 
prijetno je pluti po mirnem 
morju z vetrom v jadrih.

 UËenci O© CIRIUS Kamnik

Svetovno prvenstvo v gorskem maratonu

Marjan ÆupanËiË iz KGT Papeæ 
pripomogel k Ëlanski srebrni medalji

18. junija je v Podbrdu potekalo 8. svetovno prvenstvo v gorskem ma-
ratonu in hkrati 10. gorski maraton πtirih obËin (GM4O). Tekmovanje je 
πtelo tudi kot 2. dræavno prvenstvo Slovenije v gorskem maratonu. 

Sodelovalo je 14 reprezentanc in 401 maratoncev iz 21 dræav. Proga je 
bila dolga 37,5 km z 2500 metri vzpona in 2800 metri spusta. 

Naslov svetovnega prvaka v gorskem maratonu je osvojil Slovenec 
Mitja Kosovelj s Ëasom 3:22:32. Kot prva æenska je na cilj v Podbrdu pri-
tekla Angleæinja Philippa Maddams s Ëasom 4:08:46. 

Veselje v slovenski reprezentanci, katere vodja je bil Duπan Papeæ, 
trener pa oËe svetovnega prvaka Edvin Kosovelj, je bilo na viπku ob raz-
glasitvi najboljπih ekip, saj je reprezentanca Slovenije ekipno dosegla 2. 
mesto. V reprezentanci je bil tudi Ëlan KGT Papeæ Marjan ZupanËiË, ki je 
s svojo uvrstitvijo pripomogel k srebrni Ëlanski medalji.

Uvrstitve tekaËev KGT Papeæ (absolutno) na dræavnem prvenstvu: 83. 
Klemen Janπa, 86. Aljaæ Koæuh, 101. Metod Bregar, 120. Bojan Koæuh, 
173. Bojan Kramar.

Tekli so tudi drugi KamniËani in KamniËanke in dosegli naslednje uvr-
stitve: 112. Peter Koæelj, 122. Andrej VavpetiË, 124. Denis Sitar in 76. sestri 
Vladka BuËevec in Alijana Golob.

Vsem Ëestitamo!
MIRA PAPEÆ 

 Srebrna medalja za reprezentanco Slovenije (od leve proti desni): sve-
tovni prvak Mitja Kosovelj, Marjan ZupanËiË, Peter Lamovec, Toni 
Vencelj in Martin Stendler. (Foto: Simon AliË)
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VETER 
V NA©IH 
JADRIH

skiper. Ponosno sem dræal krmilo 
in zrl v napeta jadra. ObËudo-
val sem modro nebo in mirno 
gladino morja. Vsi jadralci smo 
uæivali v plovbi, ki je trajala veË 
kot eno uro. 

Klemen Presekar, 7. r.

* Rojstnodnevna pustolovščina 
       v Kavarni Veronika Kamnik

* Rojstnodnevne vragolije 
       pri Bernardiju, Vir pri Domžalah

* Rojstnodnevni direndaj s prijatelji 
       v Harmoniji Mengeš

  Info: 051 364 333
www.zabavanaprostem.si 

* Rojstnodnevna pustolovščina 
       v Kavarni Veronika Kamnik

* Rojstnodnevne vragolije 

Pripravite svojega peugeota na poletje! Menjava olja in oljnega fi ltra že od 48,99 Evrov. Podarimo vam 
dodaten liter olja Total in brezplačen kontrolni pregled vozila! Ponudba velja do 31. avgusta 2011.

www.peugeot.si

NA SERVISIH PEUGEOT 
PREVERIMO VSAKO

PODROBNOST!

NAROČITE SE NA

Pripravite svojega peugeota na poletje! Menjava olja in oljnega fi ltra že od 48,99 Evrov. Podarimo vam 
dodaten liter olja Total in brezplačen kontrolni pregled vozila! Ponudba velja do 31. avgusta 2011.

www.peugeot.si

NA SERVISIH PEUGEOT 
PREVERIMO VSAKO

PODROBNOST!

NAROČITE SE NA
*Cena 48,99 € velja za menjavo olja TOTAL QUARTZ 7000 10W40 (3 litre) z menjavo oljnega fi ltra in tesnila čepa za izpust olja za peugeot 206 z bencinskim motorjem 1,4,  z vključenim delom in materialom po 
veljavnem ceniku na dan 1. 6. 2011. Ob menjavi olja in oljnega fi ltra vam do 30. 6. 2011 podarimo dodaten liter olja TOTAL in brezplačen kontrolni pregled vozila. Splošna ponudba velja od 6. 6. do 31. 8. 2011 pri 
sodelujočih pooblaščenih serviserjih Peugeot.

Pripravite svojega peugeota na poletje! Menjava olja in oljnega fi ltra že od 48,99 Evrov. Podarimo vam 
dodaten liter olja Total in brezplačen kontrolni pregled vozila! Ponudba velja do 31. avgusta 2011.
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veljavnem ceniku na dan 1. 6. 2011. Ob menjavi olja in oljnega fi ltra vam do 30. 6. 2011 podarimo dodaten liter olja TOTAL in brezplačen kontrolni pregled vozila. Splošna ponudba velja od 6. 6. do 31. 8. 2011 pri 
sodelujočih pooblaščenih serviserjih Peugeot.
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dodaten liter olja Total in brezplačen kontrolni pregled vozila! Ponudba velja do 31. avgusta 2011.
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veljavnem ceniku na dan 1. 6. 2011. Ob menjavi olja in oljnega fi ltra vam do 30. 6. 2011 podarimo dodaten liter olja TOTAL in brezplačen kontrolni pregled vozila. Splošna ponudba velja od 6. 6. do 31. 8. 2011 pri veljavnem ceniku na dan 1. 6. 2011. Ob menjavi olja in oljnega fi ltra vam do 30. 6. 2011 podarimo dodaten liter olja TOTAL in brezplačen kontrolni pregled vozila. Splošna ponudba velja od 6. 6. do 31. 8. 2011 pri 
sodelujočih pooblaščenih serviserjih Peugeot.
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OLJA IN OLJNEGA
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N0V0 V KAMNIKU!
TRGOVINA AVIA
Medvedova ulica 12, tel.: 01/831 90 60

MODELARSTVO, IGRA»E, HOBBY
Odprto: 9.00 - 12.00 in 15.00 - 19.00, sobota 9.00 - 12.00

V juliju in avgustu bomo izdelovali 
in se nauËili spuπËati daljinsko vodeno 

POLETNA 
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Vaπi kolesarski zaËetki ne segajo v otroπka leta. Po kolesarski poti 
ste krenili precej pozno. Kako in kdaj se je zaËela vaπa kolesarska 
kariera?

Moæ Joæe je kot mladinec dirkal s kolesom. V letu 1979 sva si πla 
skupaj ogledat kolesarsko dirko pod Urhom v Ljubljani. PreseneËena, 
ko sem obleËene v drese na kolesih videla tudi æenske, sem radoved-
no vpraπala, Ëe tudi one tekmujejo. Odgovoril mi je pritrdilno in to 
je bilo dovolj za obisk Italije in nabavo kolesa. ZaËela sem nabirati 
kolesarske kilometre ter se kmalu zatem, v letu 1980 udeleæila prve 
dirke pod Urhom. Ta je bila zame, kot tudi za veliko drugih kolesarskih 
navduπencev, precejπnje preseneËenje, saj sem nepriËakovano dosegla 
Ëetrto mesto. Uspeh mi je vlil dodatnega veselja do kolesarjenja in me 
vzpodbudil k resnejπemu ukvarjanju s kolesarstvom.

sledi svetovno prvenstvo v St. Jo-
hannu. Torej, ves mesec dirkanja 
in uæivanja.

Kolesa po zakljuËku profesional-
ne kariere niste postavili v kot. 
Uspeπno se vozite po amaterski, 
veteranski kolesarski cesti. Ste 
letoπnja dvakratna dræavna pr-
vakinja...

Res je, æe 15 let sem kolesarka 
veteranka. ©e zdaj mi kolesarstvo 
ne da miru. Kot veteranka sem bila 
pribliæno 12 let nepremagljiva v 
Sloveniji, veliko odliËnih rezultatov 
pa sem dosegala tudi izven dræave. 
Trikrat ali πtirikrat sem bila sveto-
vna prvakinja v cestni voænji v St. 
Johannu, veË kot 30-krat sem bila 
na stopniËkah na svetovnih prven-
stvih, 8-krat zmagovalka etapne 
dirke v Avstriji, kjer se sreËujemo 

nekdanje Elite tekmovalke s vsega sveta. Skupnih zmag v Slovenskem 
pokalu se je nabralo 10 ali 11, zadnja leta v posameznih kategorijah, 
predvsem v kronometru in v cestni dirki. Gorske dirke prepuπËam mla-
jπim kolegicam, ker pri skoraj 60 ne ≈potegne« veË tako, kot je vËasih, 
pa tudi moËi mi zmanjkuje, s Ëimer sem se æe sprijaznila. ©e vedno pa 
dobro izkoriπËam svojo tehniko in znanje, ki sem si ju pridobila v letih 
tekmovanj in treningov.

Letos mi je znova uspelo dvakrat postati dræavna prvakinja − v kro-
nometru 15. maja v domaËi Kamniπki Bistrici in v cestni voænji 28. maja 
v PeËaravcih v Prekmurju. Obe tekmi sta potekali v slabih vremenskih 
razmerah, v deæju, kar meni ustreza.

Za tako dobre rezultate je na treningih potrebno garati, pomembno 
vlogo ima verjetno tudi oprema...

V Ëasu profesionalnega kolesarjenja so bili moji treningi naporni, 
obvezni, redni. Kolesarila sem z moπkimi. Trenirala sem po programu, 
Ëeprav se ga nisem povsem dræala. Pri treningih sem se vedno orien-
tirala po svojem poËutju. Poleg tega z leti spoznaπ, kako in kaj moraπ 
trenirati, da doseæeπ boljπe rezultate. Zdaj so treningi laæji, tudi ne 
vsakodnevni, vsako sredo se πe vedno udeleæim t.i. Dolske runde. »e 
sem vËasih prekolesarila 15.000 do 17.000 km letno, jih zdaj naredim 
pribliæno 10.000. Deæ in mraz mi nikoli nista predstavljala ovire, dirkal-
no kolo se od mene spoËije le pozimi, ko je sneg. Takrat treniram v fit-
nesu, hodim v hribe, teËem na smuËeh, se vozim z gorskim kolesom.

Trenirati kolesarstvo nikoli ni bilo lahko. A Ëeprav smo imeli vËasih 
manj tehniËnih pripomoËkov, obiËajno le πtevec, volnene drese, ki so 
se ob deæju moËno prepojili z vodo, vozili smo se s teæjimi aluminija-
stimi kolesi (sama sem v svoji karieri zamejala sedem ali osem koles), 
s ≈hrenovkami« na glavi, bi se vËasih prav rada vrnila nazaj. Ko danes 
pridem domov, si reËem: ≈O, Vida, lahko si sreËna, da si πe æiva!«. Na 
cesti je veliko netolerantnih voznikov, avtomobilov, ki nas izrivajo s 
cest. Vedno teæje se je pripraviti za tekmo in vedno bolj se kolesarji 

Na kolesu z letoπnjo dræavno prvakinjo 

(Skrit) kolesarski biser izpod Kamniπkega vrha
Na kolesu. Skorajda vsak dan, veË ur. V soncu, deæju, vetru, mrazu... Æe 

31 let. S πtevilnimi velikimi pokali in pomembnimi kolajnami okrog vratu. 
Kako moËna je njena volja, vztrajnost, pogum, æelja po uspehu, srËnost ...  
V Italiji padec. Pnevmotoraks. Pet kilometrov do cilja. Velika prednost. 
Reπilec ob kolesu, pozivi po sestopu. Ne, ne ustavi se! Krvava gmota goni 
naprej. Do cilja. In prvo mesto! Danes ni veË mladenka. A πe vedno drvi 
po kamniπkih cestah. S kakπno hitrostjo ... Na vrh!

Zapletli smo se v pogovor z najboljπo slovensko kolesarko vseh Ëa-
sov, letoπnjo dvakratno dræavno prvakinjo v amaterskem veteranskem 
kolesarstvu, kolesarko, ki πe vedno premaguje deset ter celo petnajst 
let mlajπe sotekmovalke, s skromno oseminpetdesetletno prebivalko 
vasice BistriËice, ki ne πteje svojih zmag, πe veË, ne ve niti, kolikokrat je 
bila dræavna prvakinja in zmagovalka drugih dirk po Sloveniji in tujini, 
z nosilko slovenskega æenskega rekorda v najviπji povpreËni hitrosti na 
kronometru, dobitnico veËih priznanj Kolesarske zveze Slovenije, veËkrat-
no svetovno prvakinjo med veterankami, edino Slovenko, ki je na kolesu 
tekmovala s konjem, BAM.Bi-jevko, ki si æivljenja brez kolesa ne zna 
predstavljati. In konËno, KamniËanko, o kateri tuji mediji piπejo veliko, 
slovenski pa bolj malo. Tudi na podelitvi priznanj najboljπim kamniπkim 
πportnikom Vide UrπiË πe nismo sreËali.

Vida UrπiË, dræavna prvakinja na 
kronometru v Kamniπki Bistrici 
maja letos.

Vida UrπiË - legenda slovenskega kolesarstva
Na prvi tekmi leta 1980 pod Urhom 4. mesto.
13. maja 1984 je zabeleæila svojo prvo zmago.
VeËkratna dræavna prvakinja v kronometru in cestni dirki.
Nosilka slovenskega æenskega rekorda v najviπji razviti povpreËni hi-
trosti na kronometru - 44 km/h. 
Trikrat na ≈Giro d‘ Italia«.
Svoj zadnji Giro je prevozila pri 42 letih. 
Tekmovala po nekdanji Jugoslaviji, na »eπkoslovaπkem, v Italiji,  
NemËiji, Avstriji, Franciji, na Madæarskem ...
©tirikratna svetovna prvakinja med veterankami.
VeË kot 30-krat na stopniËkah na svetovnih veteranskih prvenstvih.
8-krat zmagovalka etapne dirke v Avstriji.
VeËkratna veteranska dræavna prvakinja na kronometru in cestni vo-
ænji. 
10 ali 11 skupnih zmag Slovenskega pokala.
Letoπnja dræavna prvakinja v kronometru v Kamniπki Bistrici 15. 
maja.
Letoπnja dræavna prvakinja v cestni dirki v PeËaravcih 28. maja.

Ekipne dræavne prvakinje Vida UrπiË, Jasna KovaË in Minka Logonder 
s Tonetom Kunaverjem ter selektorjem slovenske æenske kolesarske 
reprezentance in Vidinim moæem Joæetom UrπiËem v Kobaridu.

Vida drvi na vrh, novi zmagi naproti ...

Najboljπa slovenska kolesarka vseh Ëasov je tudi 
πtirikratna svetovna veteranska prvakinja; na sliki 
s pokalom v St. Johannu v Avstriji leta 1993.

Metod MoËnik: ≈»e bo kdo na kolesu (pa ne na dirki) sreËal brhko 
kolesarko, pa bo vaπ πtevec kazal na ravni cesti 40 km/h, pa se boste s 
simpatiËno kolesarko πe zapletli v pogovor, lahko z veliko verjetnostjo 
razmiπljate, da ste sreËali Vido UrπiË.«

Zaπli ste med profesionalne kolesarke. Vaπ prirojen kolesarski talent, 
trdo delo in veliko odrekanj, so vas popeljali na πtevilna domaËa in 
tuja tekmovanja, dosegli ste zavidljive rezultate. Lahko na kratko 
opiπete svojo profesionalno kariero.

V Ëasu mojega profesionalnega kolesarjenja je bila organizacija 
æenskega kolesarstva v Sloveniji izredno slaba. Posluha za æenske in 
dirkanje praktiËno ni bilo. Za skoraj vse, kar je vendarle bilo, je bil za-
sluæen moj moæ. Petnajst let je bil selektor slovenske kolesarke æenske 
reprezentance, pa tudi naπ trener, πofer, mehanik, manager. V zaËetku 
sem tekmovala le v Sloveniji, zaËetki so bili bolj skromni in nestrokov-
ni, od leta 1985 pa sem se skupaj z drugimi slovenskimi kolesarkami 
udeleæevala tekmovanj po takratni Jugoslaviji in tujini − Franciji, Ne-
mËiji, Avstriji, Madæarski, »eπkoslovaπki in Italiji. »e hoËeπ dirkati, mo-

raπ v tujino. Tako 
je bilo in tako je 
tudi danes. 

Po prvem πtar-
tu v letu 1985 so 
skorajda vsak vi-
kend sledili novi. 
Dosegla sem veË 
odliËnih rezul-
tatov,  tako na 
etapnih, kot tudi 
na enodnevnih 
dirkah. ObiËajno 
sem se uvrπËala v 
zgornjo tretjino 
tekmovalk. Bila 
sem veËkratna 
dræavna prvaki-
nja. Trikrat smo 
se z æensko ekipo 
udeleæila druge 
na jveË je  d i rke 
na svetu ≈Giro d‘ 
Italia«. Bila sem 
ena izmed dveh 
Slovenk,  poleg 
mene πe Minka 

Logonder, ki ji je Beograd dal potrditev za udeleæbo na svetovnem 
prvenstvu. Æal sem si takrat razbila glavo in nastop je splaval po vodi. 
Kolikokrat sem bila dræavna prvakinja, kdaj in katera sem bila na kakπ-
nem tekmovanju, ne vem toËno na pamet. Svojih uspehov ne πtejem, 
sprva se jih zapomniπ, potem pozabiπ. Vem pa, da sem πe vedno nosilka 
rekorda v najviπji razviti povpreËni hitrosti na 16.500 metrov dolgem 
kronometru, mojem zadnjem za dræavno prvenstvo v kategoriji Elite, 
v oktobru 1994 na Kozjem. S 44 km/h sem bila takrat le za 2 km/h po-
Ëasnejπa od moπkega rekorda Roberta PintariËa.

Profesionalno kolesarsko pot sem sklenila pri 42 letih, leta 1996, 
ko sem na dræavnem cestnem prvenstvu v kategoriji Elite osvojila πe 
zadnjo zlato medaljo. Pri tem bi rada dodala, da sem bila ena izmed 
πtirih kolesark na svetu, ki so nam, zaradi dobrih rezultatov, dovolili 
tekmovati v kategoriji Elite πe po 40 letu (Elite − 39 let).

»e sva natanËni, niste bili profesionalna kolesarka v pravem pomenu 
besede. Kako vam je uspelo usklajevati kolo, druæino in sluæbo?

Medtem, ko je za Italijanke, Francozinje, Nemke, AmeriËanke, Ru-
sinje kolesarstvo pomenilo sluæbo, imele so le treninge in dirke, pre-
jemale plaËo, v Sloveniji temu ni bilo tako. Slovenke smo kolesarile, 
poleg tega pa morale hoditi πe v sluæbo, tako kot vsi drugi, sama pa 
sem imela tudi æe druæino.

Zjutraj sem vstala, πla v sluæbo, takoj po sluæbi sem skuhala kosilo, 
moæ in otroci so jedli, sama pa obiËajno ne, ker je sledil trening. ZveËer 
dve hËerki, pranje, likanje, pospravljanje ... Dan je bil enak dnevu, 15 
let skoraj zagotovo. Vsak vikend sem imela tekme. »e so bile tekme 
etapne, sem bila zdoma tudi po teden ali πtirinajst dni. Avgusta sem 
obiËajno po vseh teh naporih ≈padla skupaj«. Zmanjkalo me je. Prav 
zaradi tako veliko videnega truda, napora in odrekanj se kolesarska 
tradicija v naπi druæini ne nadaljuje.

»e ne bi bila deleæna razumevanja v druæini, kolesariti vsekakor ne 
bi mogla. Poleg tega je pomembno vlogo odigrala moja mama, ki je 
pogosto pazila na otroke. Nekaj Ëasa smo z druæino tudi skupaj hodili 
na tekme po Evropi.

Ves dopust, redni in izredni (ker sem bila kategorizirana πportnica 
dræavnega razreda) sem porabila za dirke. Nikoli nisem bila na dopu-
stu v smislu ≈grem na morje«. Pa tega tudi nikoli nisem in πe zdaj ne 
pogreπam. ©e danes je moj dopustniπki mesec avgust. Najprej teden 
dni na avstrijskem ©tajerskem, kjer poteka teden kolesarstva, zatem 

umikamo na stranske ceste. Potem so tu πe policaji... Tudi zato, ker 
takrat v πportu πe ni bilo toliko grdobij, goljufij, dopinga, sem vesela, 
da sem bila profesionalna tekmovalka pred veË leti. Vse je bilo bolj na-
ravno, prijazno, vzduπje je bilo prijetnejπe. Glede opreme bi povedala 
πe to, da me izredno jezi, ker nisem tehniËni tip in za skorajda vsako, 
æe manjπe popravilo ali nastavitev kolesa, potrebujem pomoË.

Ste najboljπa slovenska kolesarka. Kaj vas πe vedno æene? Kaj vam 
kolesarstvo pomeni?

(Op.a. Vida UrπiË z izredno skromnostjo pokaæe prostor pod stopni-
πËem v hiπi, ki je poln pokalov. S skromno peπËico besed obide druge 
prostore v hiπi, ki so polni medalj, kroænikov, odliËij).

Nikoli nisem dirkala za pokale, kolajne in priznanja, dirkala sem, in 
πe vedno dirkam, le in samo za svoje veselje. Kot veteranka in vedno 
bolj kot prava rekreativka πe posebej hranim svojo duπo. Ne znam si 
predstavljati æivljenja brez kolesa. Dva, tri dni sem brez njega, pa sem 
æe sitna. Posebej zoprno za kolesarja je, Ëe pade, se poπkoduje in je 
zato prisiljen k poËitku. Sama imam sreËo, da sem mi je to v moji veË 
kot 30-letni karieri pripetilo le dvakrat.

Na tekmah me je, bolj kot odliËja, na vrh gnala tekmovalnost, pa 
nagrade seveda tudi, zlasti televizorji in razliËni gospodinjski aparati, 
ki sem jih potrebovala za domaËe gospodinjstvo. Kot zanimivost lahko 
povem, da sem si s prodajo pokalov celo kupila avto, takrat legendar-
nega ≈fiËota«. Poleg tega preprosto moram zmagovati oz. vsaj biti na 
stopniËkah. Le tako dobim povrnjeno πtartnino in dres. Kolesarstvo ni 
poceni πport. Imam sicer sreËo, da je moj zvesti pokrovitelj Calcit d.o.o., 
kadar imam veËje izdatke, mi pomaga tudi AvtoliËarstvo Papeæ (ki je v 
lanskem letu organiziral prvi gorski tek na Veliko planino, memorial 
Joæeta UrπiËa, v spomin na mojega moæa). V Ëasu, ko sem tekmovala 
πe v kategoriji Elite, je bil naπ zlati pokrovitelj Italijan Brunelo Faninni. 
Od dræave smo v mojih 15 letih profesionalnega kolesarstva dobili 
zgolj 3000 evrov.

Ko oddirkam, je zame dirka konËana. Gremo naprej! Nisem Ëlovek, 
ki bi rezultate, zapise v medijih, kolajne in pokale shranjevala, urejala, 
evidentirala, o njih govorila. VËasih sem sicer pisala dnevnik, zapise o 
treningih in tekmah. Ko bom imela veË Ëasa, bom vso svojo kolesarsko 
preteklost, kolikor se bo le dalo, uredila. Takrat bom morda znala po-
vedati tudi, kolikokrat sem bila prva, druga, tretja ...

Vidi UrπiË iz uredniπtva Kamniπkega obËana Ëestitamo za vse njene πte-
vilne kolesarske doseæke, zlasti za letoπnja naslova dvakratne dræavne 
veteranske prvakinje. Æelimo ji πe veliko uspehov in πportne sreËe.

KATJA TROTO©EK 

Od Term Snovik na  
Veliko planino - s kolesom!

Minulo soboto, 18. junija, so na 
svoj raËun priπli gorski kolesarji, 
saj so se lahko pomerili na πestem 
gorskem kolesarskem vzponu od 
Term Snovik do Velike planine, 
ki ga organizira TuristiËno druπtvo 
Tuhinjska dolina.

Na velikem vzponu od Term do 
Zelenega roba na Veliki planini se 
je na 28 kilometrski trasi s preko 
1500 metrov viπinske razlike pome-
rilo 18 tekmovalcev, od tega tudi 
ena in edina pogumna kolesarka 
Tanja Pepelnik. Prvi je cilj dosegel 
Tomaæ Æelj (Ganesha team) s Ëa-
som 1:37:01, drugi je do Zelenega 
roba pripeljal Fredo Rajter (Calcit 
bike team) s Ëasom 1:45:34 in tretji 
Denis Kemperl (Calcit bike team) 
1:50:09. 

Na 10 kilometrskem ≈Malem 
vzponu« od Term Snovik do »rniv-
ca se je pomerilo 20 kolesarjev, 

Zmagovalec Tomaæ Æelj (Ganesha 
team) je traso izTerm Snovik do 
Zelenega roba na Veliki planini 
prepeljal v 1 uri in 37 minutah. 

Fredo Rajter (Calcit bike team) 
kot drugi proti cilju na Veliki pla-
nini. Foto: Polona Grahek.

med njimi tri æenske. Najhitrejπi 
na »rnivcu je bil Igor Straæar (©D 
ZLATO POLJE) s Ëasom 0:33:57, 
drugi Tadej Nadveπnik s Ëasom 0:35
:37, tretji pa Tone Klemenc - Olson 
(KGT PAPEÆ) s Ëasom. 0:36:07. 

Æenske so si mesta porazdelile 
takole: 1. mesto Sonja Suπnik (Cal-
cit bike team) s Ëasom 0:49:31, 2. 
mesto Nina Homar (©D ©martno) 
1:03:57, 3. mesto Helena Æibert 
(©D ©martno) s Ëasom 1:15:51. 

V otroπkih dirkah okrog Snovi-
ka se je pomerilo 15 malih tekmo-
valcev. TekaË Uroπ Tomec (KGT 
PAPEÆ) pa je na petkovem tra-
dicionalnem teku od Term Snovik 
na Veliko planino z rezultatom 
2:20:54 izboljπal dosedanji rekord 
za slabih 15 minut. 

ANITA MEJA»
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V soboto, 18. junija, se je na 
πportnem igriπËu ≈Pod boπtom« 
na Vrhpolju odvijala tradicional-
na 12-urna koπarkarska tekma 
med ekipama Stranj in Vrhpolj, 
ki postaja pravi praznik ljubite-
ljev koπarke.

Domen Zupan kot mladinski dræavni prvak  
v reprezentanci za evropsko prvenstvo V soboto, 18. junija, se je na 

legendarnem igriπËu ≈Vila« po-
novno igrala kvalitetna koπarka.

»lani koπarkarskega kluba 
CALCIT BASKETBALL so orga-
nizirali tradicionalni koπarkarski 
maraton. Letos se je igralo na-
tanËno 782 minut, dogodek pa 
je bil s tem posveËen tudi 782-
letnici mesta Kamnik.

Maraton se je priËel æe ob 8. 
uri zjutraj, nasproti pa sta si stali 
ekipi CALCITA BASKETBALL in 

KO©ARKA VRHPOLJE : STRANJE
V primernem vremenu za 

πportne aktivnosti smo to sobo-
to videli zanimivo sreËanje treh 
peterk na vsaki strani, ki so se 
medsebojno merile v koπarki. 
Vmes so potekale dobro organi-
zirane spremljajoËe dejavnosti, ki 

so popestrile dogajanje, animirale 
gledalce in tudi nastopajoËe.

Tokrat smo v goste povabili 
stare znance, ekipo akrobatov 
iz imenom Fanatiki iz gimnazi-
je ©entvid v Ljubljani. Fantje in 
dekle so v zadnjih sezonah vse-

Pravi πportniki so po koncu vedno prijatelji!

Domen Zupan − mladinski dræavni prvak, v re-
prezentanci za evropsko in svetovno prvenstvo. 
(Foto: Tomo ©arf)

Zmagovalec Klemen Golob in 
drugouvrπËeni Rok Suπnik. (Foto: 
Miran ©krtiË)

782 MINUT KO©ARKE NA DUPLICI
V nedeljo, 12. junija, je AD Æe-

lezniki organiziral 16. gorski tek 
na Ratitovec. Tretja tekma za Po-
kal Slovenije je πtela za dræavno 
prvenstvo za Ëlane in mladince ter 
kot izbirna tekma za reprezentan-
co za evropsko prvenstvo v gorskih 
tekih. Rezultati tekaËev KGT Papeæ 
(29) so bili ponovno odliËni.

V kategoriji mlajπe deklice je 
spet zmagala Ana MiloviÊ, brona-
sta medalja je pripadla Iris KreË, 
Manca Oraæem je bila zopet Ëetr-
ta (kot na ©umberku), Tjaπa »iroviË 
pa πesta. Pri mlajπih deËkih sta 1. 
in 2. mesto zasedla Klemen Golob 

in Rok Suπnik. 4. in 
5. mesto je pripadlo 
Luki UraniËu in Mihi 
Oraæmu, Matej ©le-
bir je bil deveti. 

Med deËki je bil 
Uroπ »iroviÊ Ëetrti, 
pr i  starejπ ih de-
klicah je Karmen 
Orehek  osvo j i la 
bronasto medaljo, 
Suzana Orehek je 
bila πesta, Diana 
Kotnik pa osma. 
Med starejπimi de-
Ëki je bil Aljaæ BoæiË 
bronasti, Matevæ 
©krtiË pa enajsti. 

Naziv dræavnega 
prvaka med mla-
dinci je pripadel 
D o m n u  Z u p a n u 
(7,3 km, 872 metrov 
viπinske razlike), 5. in 6. mesto sta 
zasedla Aljaæ Koæuh in Anæe Bo-
æiË. Domen se je s svojim odliËnim 
nastopom uvrstil v reprezentanco 
Slovenije za evropsko prvenstvo v 
TurËiji. S svojim nastopom na ©um-
berku pa je bil izbran tudi v repre-
zentanco za svetovno prvenstvo v 
Albaniji. Med Ëlanicami je 3. mesto 
pritekla Ela Tonin Mali, debitanka 
Nina Oraæem pa 5. mesto. V moËni 

Ëlanski konkurenci je bron pripadel 
Gaπperju Bregarju, 4. mesto je pri-
tekel Sebastjan Zarnik, enajsti je bil 
Gregor Mlakar. 

Pri mlajπih veteranih so si sledili 
od 3. do 6. mesta: Mirko JanjatoviË, 
Metod Bregar, Izidor BerËiË, Fran-
ci Teraæ, Franci Suπnik pa je bil 14. 
Med starejπimi veterani je suvereno 
zmagal Ivan Urh. Vsem Ëestitamo!

MIRA PAPEÆ

Leto je naokoli in prva julijska nedelja bo ponovno namenjena 
Maratonu Alpe Scott, ki je z leti postal prepoznaven in dobro obis-
kan kolesarski maraton. Zaznamuje ga slikovita, 130km dolga trasa, 
ki povezuje 11 obËin in 2 dræavi, udeleæence pa vodi Ëez tri alpske 
prelaze, ki so v zgodovini tako ali drugaËe loËevali ljudi, jezike, kul-
ture... Maraton Alpe Scott skupaj z Maratonom Franjo BTC CITY 
in Juriπem na VrπiË letos prvikrat πteje za Pokal Schneekoppe. Æe 
drugo leto zapored bo potekal v okviru prireditve KAMSPORT 2011, 
ki bo Kamnik od 1. do 3. julija spremenila v prizoriπËe kolesarjenja 
in triatlona. 

Organizatorji tudi letos priËakujejo lepo πtevilko kolesarjev iz Slo-
venije in tujine, ki se bodo podali na pot okoli Kamniπko Savinjskih 
Alp. Kako pa so maraton doæiveli dosedanji znani udeleæenci pa si 
preberite v izjavah v nadaljevanju. 

Andrej HeleπiË (zmagovalec prvega Maratona Alpe, 
nato vedno na stopniËkah): 

≈Ne reËemo veË, da gremo na Jezersko, 
pol pa na PavliËa..., pa Ëez »rnivec nazaj....
sedaj se reËe, da gremo odvozit Alpe! 

Maraton Alpe Scott je bil ≈moj« πe preden 
je sploh postal uradna kolesarska prireditev. 
Traso so za svoje priprave na najteæje dirke 
(Tour, Giro...) uporabljali naπi najboljπi cest-
ni kolesarji, med drugimi Martin Hvastija 
in Tadej Valjavec. Ker smo prijatelji, jaz 
pa tako rekoË stanujem na omenjeni cesti, 
nikoli nisem zavrnil povabila za skupen tre-
ning. Kolesarili smo veË ur in debatirali, kako super bi bilo organizirati 
prireditev − izziv za vsakogar, ki si æeli na lastni koæi izkusiti napore, 
primerljive s tistimi, ki jih premagujejo profiji dan za dnem.

Maraton Alpe Scott je z leti postal prepoznaven in boljπi v vseh 
pogledih. NajveËji napredek, vsaj v mojih oËeh, predstavlja popolna 
zapora prometa, kar je ogromen korak na poti k varnosti. Sem tudi 
mnenja, da takπne prireditve vzbujajo radovednost in navduπujejo 
ter predstavljajo izziv za vse πirπi krog ljudi. Upam celo, da se nekoË 
najdemo v ideji o turistiËni promociji kraja skozi πport, kolesarski 
πport, saj imamo æe danes kaj ponuditi.

Do sedaj mi je vedno uspela uvrstitev na stopniËke - upam, da πe 
nisem rekel zadnje besede. Trasa mi je pisana na koæo in dobesedno 

poznam vsak kilometer ceste. Verjamem, da sem dobro pripravljen 
tudi letos. Æelim si suhega, vroËega vremena, saj mi mraz in deæ ne 
ustrezata. Veselim se tudi moËne konkurence in πtevilËne udeleæbe 
domaËih in tujih kolesarjev, kar pa je le πe dodatna motivacija. 
Maratona ne bi hotel izpustiti iz svojega tekmovalnega koledarja za 
nobeno ceno.«

Gorazd ©tangelj (Ëlan profesionalnega moπtva ASTANA, 
veËkratni udeleæenec treh najveËjih kolesarskih dirk na 
svetu Dirke po Franciji, Italiji in ©paniji): 

≈Maratona Alpe sem se lani udeleæil iz 
preprostega razloga, saj trasa maratona tudi 
zame predstavljala dober trening na dokaj 
tekmovalnem nivoju. Nekaj mojih prijate-
ljev je imelo v naËrtu prevoziti nekatere 
vzpone na progi, se z njimi pobliæje sez-
naniti − saj ste opazili, da je del Dirke po 
Sloveniji letos potekal Ëez »rnivec − no, to 
pa je bil tudi drugi razlog. Lahko reËem, da 
je maraton zelo dobro organiziran, na viso-
kem nivoju, zaradi teæke proge pa seveda 
ne gre priËakovati mase udeleæencev. Sama 
trasa kar zajeten zalogaj predstavljala tudi zame, spomnim se nekaj 
prijateljev, ki sicer veljajo za zelo dobre rekreativne kolesarje, da so 
v cilj priπli vidno utrujeni. »e 3. julija ne bom na Dirki po Avstriji, 
se maratona udeleæim tudi letos.« 

Bojan Ropret (trikratni olimpijec, danes eden 
najboljπih rekreativnih 
kolesarjev):

≈To traso sem pogosto vozil æe pred 
Maratonom Alpe in se spraπeval, kdaj bodo 
pogoji, da bomo na tako fantastiËni progi 
lahko organizirali tudi dirko ali rekreativni 
maraton. Idejo je uresniËil gospod Janez 
Jarm. Po mojem mnenju je to ena boljπih 
prog, jaz ji pravim tudi mini Dolomit (po 
Dolomiten maratonu, ki je eden najbolj 
znanih maratonov na svetu s petimi pre-

lazi preko 2000 m in 12.000 kolesarji). Tudi organizacija maratona 
je na primernem nivoju, menim pa, da bi bilo dobro izvesti πe mali 
maraton Alpe, npr. »rnivec, Kranjski Rak, LuËe, Gornji Grad, »rni-
vec, Kamnik.«

Klemen Bauer (biatlonec): 
≈Glede na to, da uporabljamo cestno 

kolo kot sredstvo treninga v pripravljal-
nem obdobju, sem bil lani mnenja, da je 
skrajni Ëas, da se malo za πalo malo zares 
preizkusim tudi na kolesarski dirki. To je 
bilo zame prvo kolesarsko tekmovanje in 
me je v prvi vrsti zanimalo, kako zgleda 
voziti kolo v veliki skupini ob veËjih 
hitrostih. Traso maratona sem poznal æe 
prej in jo nekajkrat æe prevozil, a v na-
sprotni smeri. Po mojem mnenju je to 
ena pravih slovenskih kolesarskih klasik, 
klanec na PavliËevo sedlo opravi pra-
vo selekcijo med tekmovalci, kar mi je 
πe posebej vπeË. Prav tako gre pohvaliti 
organizacijo na vseh nivojih, saj nisem opazil nobenih pomanjkljivosti. 
Osebno me je skrbela le voænja v uvodnih kilometrih po startu v 
veliki mnoæici, a sem se neprijetnim situacijam uspeπno izmikal. Tudi 
letoπnjega maratona bi se z veseljem udeleæil, vendar bo potrebno 
pred tem uskladiti naËrte treninga.«

Mojca Flerin, (KamniËanka, vsestranska πportnica): 
Zame je Maraton Alpe eden najlep- 

πih kolesarskih maratonov, kar sem se 
jih udeleæila. Ima prekrasne vzpone, ki 
nudijo prelepe poglede na naπa deæelo. 
Proga je super planirana, pohvaliti pa 
gre tudi samo organizacijo - predvsem je 
dobro poskrbljeno za kolesarje na cesti. 
Seveda so bile drugi dan po maratonu 
noge malo teæke, kar pa je samo plus 
- bi bilo malo Ëudno po taki tekmi pri-
Ëakovati karkoli drugega. Kljub temu je 
bilo poËutje super, saj sem vedela da je 
za mano velika preizkuπnja. Maratona 
sem se udeleæila æe dvakrat, prav gotovo 
pa ne zadnjikrat.

Nedelja, 3. julij − dan za Maraton Alpe Scott

skozi na vrhu uvrstitev v ©KLju 
in njihov nastop je bil prava 
paπa za oËi. Seveda ni manjkal 
sreËelov in kot prava atrakcija 
- veteranska tekma obeh ekip. 
Veterani so pokazali odliËno 
igro in ogromno borbenosti, za 
kar so bili nagrajeni z dolgim 
aplavzom ! 

Æe nekaj Ëasa velja pravilo, da 
se v zadnji uri peterke poljubno 
premeπajo in zato je zadnja, dva-
najsta ura prinesla pravo dramo 
na igriπËu. Iz minute v minuto 
sta bili ekipi bolj izenaËeni, na 
koncu pa je semafor pokazal 
rezultat 662:658 za gostujoËo 
ekipo Stranj! Sledila je slovesna 

podelitev pokala, ki ga je iz rok 
æupana Marjana ©arca prevzel 
kapetan ekipe Stranj Matjaæ Ba-
lantiË, veËer pa se je konËal ob 
Ëudovitem ognjemetu in prijet-
nem druæenju. Zahvala velja vsem 
sponzorjem in prostovoljcem.

Tekst : JANEZ BALANTI»
Foto : CIRIL »EVKA-CIC 

ekipe iz okolice. Ekipo CALCIT 
BASKETBALL so sestavljale tri 
ekipe iz njihovih vrst (veterani, 
Ëlani, kadeti in mladinci skupaj) 
in ekipa domaËinov iz Duplice, 
ki so nastopali pod imenom DU-
PLICA TV RAJ. Nasproti so jim 
stale zdruæene ekipe ©D Policist 
ter ekipe naπih sponzorjev PI-
CERIJE TARA, SPORT CAFFE 
in FITNES SOKOL. Zanimivi in 
napeti boji so potekali ves dan, 
v popoldanskem Ëasu pa so svo-

je koπarkar-
ske  ve πË ine 
prikazali tudi 
najmlajπi Ëlani 
CALCIT BA-
SKETBALL , 
ko so se med 
seboj udarili 
pionirji U-10 
in U-14.

Bolj ko se 
je tekma bli-
æ a l a  koncu , 
bolj je bil re-
zultat tesen. 
Pred zadnjo 
uro je gostu-
j o Ë a  e k i p a 
vodila s pred-
nostjo 9 toËk. 

Toda Ëlanska ekipa CALCITA 
BASKETBALL, ki v sezoni na-
stopa v 2. SKL, ni vrgla puπke 
v koruzo. Z natanËnimi meti za 
tri toËke ter z dobro igro v 
obrambi je vztrajno zmanjπevala 
zaostanek in nekaj minut pred 
koncem maratona prviË preπla v 
vodstvo, ki ga do konca ni veË 
izpustila iz rok. Maraton se je 
tako konËal podobno kot lansko 
leto, ko zmagovalec ni bil znan 
prav do zadnjih minut sreËanja. 
Igralci ekip CALCIT BASKET-
BALL in DUPLICA TV RAJ so 
zmagali z rezultatom 798:788. V 
zadnjih minutah sreËanja se je 
mnogoπtevilnim gledalcem pri-
druæil πe kamniπki æupan Marjan 
©arec, ki je na koncu sreËanja 
zmagovalni ekipi podelil zaslu-
æeni pokal.

Koπarkarji CALCITA MAVRI-
CE so tako zakljuËili tekmoval-
no sezono, vendar poËitka ne bo 
veliko. Ob koncu meseca avgusta 
naπe najmlajπe Ëaka koπarkarski 
tabor v KoËevju, nato pa vse 
ekipe æe priËnejo s pripravo na 
prihajajoËo sezono. Prizadevni 
Ëlani ©.D. MAVRICA smo hvaleæ- 
ni naπim sponzorjem.

ROBERT PROSEN
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Iz odbojkarskih vrst

Po uspeπni izvedbi Kamsporta 2010, ki je lani prvi julijski vikend zdruæil 
tri πportna tekmovanja, se zgodba z letnico 2011 nadaljuje. Kamnik bo 
med 1. in 3. julijem postal prizoriπËe gorskega in cestnega kolesarjenja 
ter triatlona, poskrbljeno pa bo tudi za sprostitev in zabavo - obetata se 
dva koncerta s skupinami Soul Fingers, Slon in sadeæ, Feπta band, itd.

Odbojkarji in odbojkarice Cal-
cit Volleyballa so ta konec tedna 
zakljuËili s treningi, na katerih so 
moπki trenirali pod vodstvom no-
vega trenerja Luke Slabeta in po-
moËnika Gaπperja RibiËa, dekleta 
pa pod vodstvom Olega Gorbac-
hova in pomoËnika »rta Butinar-

Zadnja tekma sicer ni πla naj-
bolj po naËrtih mladih kolesarjev. 
Peter ZupanËiË, ki se je tisti dan 
na progo podal prvi, je dobro 
πtartal ter stopnjeval tempo iz 
kroga v krog, æal pa ga je zaËet-
niπka napaka (finiπirati je zaËel 
krog prezgodaj) stala lepe uvr-
stitve, Ëe ne celo zmage. Tekmo 
je zakljuËil na 13. mestu. 

Kamniπki Æupan Marjan ©arec pa je prejπnji teden sprejel izjemni kamniπki ekipi deklic v mini in mali od-
bojki. Æupan Marjan ©arec jim je iskreno Ëestital in jih spodbudil k nadaljnjim uspehom. Tako kot deËki v 
mini odbojki so tudi dekleta prejela skromno darilo - nepozabno zabavo na paintball poligonu v Kamniπki 
Bistrici na Kraljevem hribu, kjer se bodo sedaj lahko pomerila proti fantom.

ja. Na treningih je bilo prisotno 
kar nekaj novih obrazov in ob 
koncu prestopnega roka je o tem 
æe veË znanega. Tako so dekliπko 
vrsto æe okrepile sestre Mori, Nika 
in Eva, predvsem slednja velja za 
enega najveËjih talentov sloven-
ske odbojke, Lea UrbanËiË in 

V kamniπkem klubu so se prejπ-
nji konec tedna odloËili organizira-
ti druæabno sreËanje vseh akterjev, 
ki so pripomogli k osvojitvi prve-
ga Dræavnega naslova in nato πe 
dveh zaporednih v letih od 2000 
do 2003. Na kamniπkih igriπËih 

Tisa LubetiË, na mestu blokerke 
pa bodo kot kaæe v klubu anga-
æirali dve tujki. V ekipi ne bomo 
veË videli igrati Jelene Strel Kos-
maË, Urπe Podlesnik, Valentine 
Zaloænik, Marine Crnjac, Jessice 
Hohl in mladih kamniπkih igralk 
Nike Obolnar, Doris Puketa in 
Æeljene BlagojeviË, ki so se od-
loËile posvetiti πtudiju, medtem 
ko so druge æe obljubile zvesto-
bo Calcit Volleyballu tudi v pri-
hodnji sezoni. Negotov je le πe 
status Katje Kocjan. Cilji ekipe v 

naslednji sezoni bodo ostali isti 
kot letos, kar pomeni da bomo 
πe vedno spremljali vrhunsko 
æensko odbojko.

Pri moπkih je ekipa æe bolj 
popolna in bo zopet Ëisto ≈slo-
venska«. V Calcit Volleyball so 
prestopili: Jernej Stavbar, Luka 
Slabe (πe vedno bo tudi igralec, 
Ëe bo potrebno), Boris Brus, Ma-
tej MihajloviË in Matija Jereb. 
Ekipi pa sta se pridruæila πe mla-
da KamniËana Bernard Bezeg in 
Aleksander RibiË. V vodstvu klu-
ba pa napovedujejo πe eno veËje 
preseneËenje. Klub so po letoπnji 
sezoni zapustili: Aleπ PolanËec, 
Dalibor ©mitran, Gregor Ropret 
in oba tujca Mark Dusharme in 
Dalibor MiÊiÊ. Cilji kluba so πe 
vedno visoki, saj si æelijo v vsaj 
en veliki Finale. V kamniπkem 
klubu so se prav tako odloËili, 
da letos ne bodo nastopili v In-
terligi, saj le ta pri moπkih nima 
prave teæe, nasprotno pa je pri 
dekletih. Obe ekipi bosta sodelo-
vali tudi v Evropskem pokalu, saj 
bodo, kot kaæe, na mednarodni 
zvezi kamniπkemu klubu letos 
izjemoma πe dopustili igranje v 
domaËi dvorani. Æreb nasprotni-
kov bo 25. 6.

10 LET OD PRVEGA NASLOVA

CALCITOVCI ZAKLJU»ILI SEZONO

za odbojko na mivki so se zbrali 
skoraj vsi igralci in tudi trenerji 
ter funkcionarji. Tako so se sreËa-
nja udeleæili (na fotografiji stojijo z 
leve): Mitja Pleπko, Danijel Habjan, 
Miha Kosl, Rok Satler, Damjan Pir-
nat, Duπan Plahuta, Gaπper RibiË, 

Jani Makovec, Grega Orel, Haris 
BabiÊ, Roman Æurbi, Gregor Hri-
bar, Tone Smolnikar; Ëepijo z leve: 
Marko Turk, Saπo Palma, Gregor 
Perhaj, Jani MaloviË, Tomi ©muc 
in Aco Kramar. Od igralcev, ki so 
krojili vrh slovenske odbojke na za-
Ëetku tisoËletja, so manjkali le Dam-
jan Marinko, Mitja Koprivec, Janez 

ZakljuËek italijanskega pokala 
uspeπen za kolesarje Calcit 
Bike Teama

S tekmo v Vermigliu se je zakljuËil italijanski pokal v gorsko ko-
lesarskem krosu, kjer so od konca maja naprej uspeπno nastopali 
tudi mladinci Calcit Bike teama. Tina Perπe je ob koncu v skupnem 
seπtevku zasedla odliËno 5. mesto, Rok Koroπec pa je - kljub nekoliko 
slabπemu uvodu - ob koncu πesti. Rok je samo na zadnjih treh tekmah 
osvojil zmago, tretje in deveto mesto. Te uvrstitve bi mu ob boljπih na-
stopih na prvih treh tekmah prinesle uvrstitev na zmagovalni oder.

V πtartu mladincev, Ëlanic 
in mladink Calcitovci niso iz-
koristili dobrih πtartnih pozicij. 
Rok Koroπec, ki je imel pro-
bleme s prestavljanjem takoj 
po startu, je izgubil dobro po-
zicijo, Luka Vrankar (20. mesto) 
in Saπo Trebuπak (27. mesto) pa 
nista sledila najboljπim. Rok je 
sicer v nadaljevanju tekme zaËel 
loviti tekmece pred seboj, ob 
koncu pa zasedel 9. mesto. Tudi 
Tina ni imela sreËe na πtartu, 
saj je s πtartne ravnine na pro-
go pripeljala med zadnjimi. V 
nadaljevanju je tekmo odpeljala 
konstantno brez napak in bila 
na koncu πesta.

Kljub temu, da tokratni re-
zultati Calcitovcev niso bili na 
nivoju prejπnjih, so fantje in 
dekleta skozi tekme prikazali 
vrsto lepih rezultatov predvsem 
pa velik napredek. 

≈Pri mladih tekmovalcih je 
najpomembneje to, da si nabe-
rejo veliko izkuπenj, se nauËijo 
tekmovati na visokem nivoji, da 
spoznajo kakπne hitrosti se do-
segajo na najveËjih tekmovanjih 
in predvsem to, da ob vsem tem 
uæivajo. Pri Calcit Bike Teamu 
smo se pred dvema letoma od-

loËili, da najboljπe mlade fante in 
dekleta podpiramo pri razvoju v 
vrhunske πportnike in jim omo-
goËimo tekmovanje na najviπjem 
nivoju. Letos se nam je dveletno 
sistematiËno delo æe poplaËalo z 
rezultati, ki so jih dosegli nekateri 
naπi, doma vzgojeni tekmovalci.« 

Zmaga za Jerrya  
na BMX Verona

Drugo junijsko nedeljo je v Ve-
roni potekal 4. krog ITA pokala v 
disciplini BMX. Tekme se je poleg 
πe nekaterih slovenskih tekmoval-
cev udeleæil tudi Calcitovec To-
maæ Jeras - Jerry. V Italijo se je 
odpravil povsem sproπËeno, brez 
velikih priËakovanj, ob koncu pa 
mu je uspel odliËen rezultat, saj 
je pometel z vso konkurenco in 
suvereno zmagal.

≈Od samega tekmovanja nisem 
priËakoval popolnoma niË, saj æe 
dober mesec ne treniram, ves svoj 
Ëas pa namenjam gradnji nove BMX 
steze v Ljubljani. Edini zastavljen 
cilj je bil ta, da ne padem in se po-
πkodujem. Voænje sem podredil tre-
nutni tehniËni pripravljenosti, veËjih 
skokov nisem izvajal. Kljub vsemu 
pa sem od kvalifikacij do vkljuËno 
finala odpeljal fantastiËno, saj mi 
zasledovalci niso bili dorasli, kar 
me je sploh presenetilo (kat. Cruiser 
17+). Suvereno kot πe nikoli. OËitno 
lopata pomaga (smeh),« je tekmo 
pokomentiral Jerry.

Nova BMX proga v Ljubljani 
æe dobiva konËno podobo, zato 
se ima Tomaæ namen v nadalje-
vanju posvetiti le treningom in 
tekmam. ≈Svetovno prvenstvo je 
pred vrati, Ëasa je malo, dela pa 
πe veliko,« πe dodaja. 

Nika Vrhovnik

Peter ZupanËiË se je takole pri-
peljal skozi cilj in πele nato prese-
neËen ugotovil, da ima πe en krog. 
Foto: Luka Æagar.

KAMSPORT 2011 - tri 
πportne prireditve in πËepec 
prave πtudentske zabave

Pretekli vikend je v Kopru po-
tekal Dnevnikov triatlon za pokal 
Istre. Tekmovalci so plavali v prijet-
no toplem morju, kolesarili in tekli 
po ulicah Kopra. Udeleæenih je bilo 
veliko πtevilo ≈profesionalnih« tri-
atloncev kot tudi rekreativcev iz 
Slovenije in Italije. Najmlajπi so se 
pomerili v Cici triatlonu. Rekreativ-
ci, starejπe deklice/ deËki in kadeti 
na malem triatlonu ali super sprint 
razdalji. Tekmovalci so nastopili na 
sprint razdalji. Tekmovalci TK TRI-
SPORT ALPREM so tekmovali odli-
Ëno in dosegli naslednje rezultate:

CICI TRIATLON (50 m plavanje- 
2,5 km kolo − 500 m tek) 

ml. deklice: 3. Neæa Mohar Gra-
diπek, 6. Karin Dobovπek

ml. deËki: 1. Nejc Flis, 2. Nejc 
Podgorπek, 3. Gaπper Zajc, 4. Æiga 
Podgorπek, 5. Jan Maradin, 6. Aljaæ 
UdoviË, 7. Jaka UdoviË 

MATEJA ©IMIC DRUGA NA TEKMI EVROPSKEGA POKALA:  
V italijanski Cremoni, na prvi tekmi sprint razdalje v triatlo-
nu, je Mateja v moËni konkurenci zaostala le za Avstalko 
Erin Densham in osvojila drugo mesto.

Triatlon je zabaven − prvenstvo osnovnih šol
Triatlon je πport, ki je vse bolj 

popularen tudi pri πolski mla-
dini. Letos je Triatlonska zveza 
Slovenije v sklopu πolskih πport-
nih tekmovanj organizirala tudi 
dræavno prvenstvo v triatlonu za 
O©. V mesecu maju so se odvila 
πtiri regijska tekmovanja v ak-
vatlonu. ZaËetek junija se je na 
Kodeljevem, na finalnem prven-
stvu, pomerilo po pet najboljπih v 
vsaki kategoriji iz vsake regije. Na 
πolskem prvenstvu so tekmovali 
tako plavalci kot tekaËi. Najbo-
ljπe rezultate pa so dosegli tisti, 

Dnevnikov triatlon uspeπen za kamniπke tekmovalce

ki so æe ≈izkuπeni« triatlonci. Po 
priËakovanjih so odliËne rezulta-
te dosegli tudi nekateri kamniπki 
osnovnoπolci − Ëlani πole triatlona 
TRISPORT ALPREM.

V kategoriji najmlajπih deklic je 
zmagala Tjaπa VrtaËiË (O© Frana 
Albrehta). Na drugo mesto v tej 
kategoriji se je iz iste πole uvrstila 
Gaja Perko.

Med najmlajπimi deËki je zma-
gal Jan ©krjanc (O© Frana Albreh-
ta), tretji je bil Æiga Berlec (O© 
Toma Brejca).

Med mlajπimi deklicami je Tin-

deklice: 1. Tjaπa VrtaËiË, 2. Gaja 
Perko, 3. Maπa Kuret, 4. Urπka 
Bernot, 5. Nejka Spruk, 6. Æana 
MandiË 

deËki: 1. Jan ©krjanc, 3. Æiga Ber-
lec, 4. Teo Flis

SUPER SPRINT TRIATLON (250 
m plavanje − 13 km kolo - 2,5 km 
tek): 

st. deklice: 1. Kristina UrπiË, 3. 
Katarina Humar, 5. Tinkara Capu-
der, 6. Nika BavËar 

st. deËki: 2. Klemen Bojanc, 3. 
Luka Bela KoËar, 4. Domen Obreza, 
5. Jaka PauliË, 6. Mark MandiË

kadetinje: 1. Liza UrπiË
kadeti: 4. Leon Obreza

SPRINT TRIATLON (750 m plava-
nje − 20 km kolo - 5 km tek)

st. mladinci: 2. Jan Lipovπek
veterani: 1. Miro Kregar

Neæa Mohar Gradiπek na kolesu.

Na malem triatlonu za vsakogar 
je v kategoriji æensk 1. mesto osvo-
jila Barbara Galjot.

Bliæa se Triatlon Kamnik, ki bo 
potekal 3. julija. VeË informacij o 
tekmovanjih, rezultatih in delo-
vanju kluba najdete na www.tri-
sport-klub.si.

ROMANA CAPUDER

kara Capuder (O© Frana Albrehta) 
osvojila drugo mesto, Nika BavËar 
(O© Marije Vere) je bila tretja.

V konkurenci mlajπih deËkov je 
prvo mesto osvojil Matevæ Planko 
(O© Frana Albrehta), tretje Luka 
Bela KoËar.

Leon Obreza iz O© Stranje je 
med starejπimi deËki osvojil dru-
go mesto.

Triatlonci smo veseli, da je tri-
atlon dobil svoje mesto tudi med 
πolskimi πportnimi tekmovalnimi 
disciplinami in da je bil interes za 
udeleæbo res velik.

Turk in Peter Orlee. Na druæabnem 
sreËanju so fantje dokazali, da so 
πe vedno v vrhunski formi, saj so 
se kar dve uri merili v hokeju, 
koπarki in odbojki na mivki. Na 
koncu se je Gregor Hribar zahvalil 
vsem za izjemen doprinos klubu, 
ki je bil kronan kar s tremi Dræ-
avnimi naslovi.  Cico1.

KAJ KAMSPORT OBETA LETOS
Sobotno dopoldne bodo priËeli gorski kolesarji. 14. Kamniπki kros 2011, nad 

katerim bedi kamniπki Calcit Bike Team, je tudi letos ena najpomembnejπih 
gorsko-kolesarskih prireditev v Sloveniji. Tekma πteje za slovenski pokal, Pokal 
Alpe Adria, prvikrat pa je uvrπËena tudi na koledar mednarodne kolesarske 
zveze UCI. V popoldanskem delu se bo v starem delu mesta odvila πe atraktivna 
odprta tekma v πprintu po sistemu izpadanja.

Nedeljski spored zaËenja 5. Maraton Alpe Scott, zagotovo eden najatrak-
tivnejπih kolesarskih maratonov pri nas v zadnjih letih. Pred kolesarji je tudi 
letos 2000m viπinske razlike na 130km dolgi trasi, ki jih bo vodila Ëez tri 3 
alpske prelaze. Prve kolesarje priËakujejo v cilju okoli 12.30 ure, zagotovo 
zanimiv in vreden ogleda pa bo tudi πtart maratona (ob 9. uri), ki se letos seli 
na Glavni trg. 

Nedeljsko popoldne bo v znamenju triatlona, ki bo hkrati zadnje dejanje 
letoπnjega Kamsporta. Ambroæ Triatlon Kamnik 2011 πteje za slovenski po-
kal v triatlonu, zato se organizatorji nadejajo moËne udeleæbe tako domaËih 
tekmovalcev kot tekmovalcev iz sosednjih dræav. Kot dodajajo v klubu Trisport 
Kamnik, ki sicer velja za enega najmoËnejπih triatlon klubov v Sloveniji, je tekma 
namenjena tudi in predvsem rekreativnim πportnikom, ki se bodo lahko pome-
rili na ≈Triatlonu za vsakogar«. Najmlajπe pa tudi letos Ëaka LUMPI akvatlon. 

©»EPEC PRAVE ©TUDENTSKE ZABAVE
©K Kamnik je æe lani poskrbel za veËerni koncert, letos pa kot soorganizatorji 

dodajajo: ≈Poleg udeleæbe naπih Ëlanov na vseh treh tekmah, bomo Kamsportu 
dodali πe πËepec prave πtudentske zabave. Glavni trg bodo v petek navduπili 
hrvaπki Soulfingers ter Slon in sadeæ, ki jim bodo teren pripravili domaËi SyFy in 
Kalaia. Petkovo meπanica rocka, soula in funka bo v soboto nadomestila prava 
glasba za æur, saj bo KamSport na vrhuncu! Veseli Podgorci in Feπta band bodo 
razgreli æe tako vroË Kamnik.«

ZAKAJ KAMSPORT
Miro Kregar (Trisport Kamnik) se spominja: ≈Pred dobrim letom nazaj se je 

ideja porodila Iztoku Arbajterju in Gregi Zoretu - ob pivu, seveda (smeh) - namen 
pa je bil, da se organizatorji tekmovanj v Kamniku zdruæimo in z veË prireditev 
naredimo eno obπirnejπo, veËdnevno prireditev, ki bo ponesla promocijo naπih 
prireditev in gostitelja, mesta Kamnika, po Sloveniji in izven naπih meja. Prva 
prireditev je na veselje vseh treh πportnih druπtev (Trisport Kamnik, Calcit Bike 
Team in KD Alpe) ter ©tudentskega kluba Kamnik lepo uspela.«

Æelja, da Kamsport postane tradicionalna prireditev, je zagotovo velika. 
Miro Kregar πe dodaja: ≈Ob dobrih organizacijskih prijemih, podpori in ra-
zumevanju lokalne skupnosti ter sponzorjev se celotna prireditev zagotovo 
πe da nadgraditi«. Brez dvoma pa bo æe tokratna prireditev aktraktivna in 
vredna ogleda. 

Zato prijazno povabilo na Kamsport 2011 - vikend πporta in zabave v 
Kamniku!
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PLANINSKI KOTI»EK
DAN KAMNI©KIH PLANIN BO  
26. JUNIJA NA KOKRSKEM SEDLU 

V letu 1983 je PD Kamnik prviË priredilo sreËanje svojih Ëlanov in ljubi-
teljev Kamniπkih planin na Kamniπkem sedlu. Planinstvo je v svoji osnovi 
individualna dejavnost, ki se izvaja posamezno, predvsem pa v manjπih 
skupinah. V drugi polovici prejπnjega stoletja so bile popularne tudi mno-
æiËne akcije, kot npr. 100 æensk na Triglav in podobno, vendar prireditev 
≈Dan kamniπkih planin« æe takrat ni spadala mednje, Ëeprav bi na prvi 
pogled lahko. Kot se Ëlani PD enkrat na leto zberejo v dolini na obËnem 
zboru, tako je bila osnovna zamisel te prireditve, da bi se enkrat na leto 
zbrali tudi v srediπËu svojega delovanja, torej v planinah. In to svojo tradi-

Pred Ëasom sta si slovenska in 
italijanska lokostrelska zveza iz 
Furlanije Julijske krajine domisli-
la, da bi na nekaterih slovenskih 
in italijanskih tekmah uvedli dis-
ciplino Ëezmejni mladinski pokal, 
ki bi zdruæeval mlade lokostrelce 
iz Slovenije in Furlanije Julijske 
krajine. In tako se dogaja, da naπi 
mladi obiskujejo italijanske tek-
me, oni pa nam obisk vraËajo na 
naπih tekmah. 

Lokostrelski klub Kamnik je 
v nedeljo, 19. junija, na Stadionu 
prijateljstva v Mekinjah organizi-
ral tekmo FITA, ki je prav tako 
πtela za Ëezmejni mladinski po-
kal. Napovedani moËni nalivi so 
moËno zmoËili travnato povrπi-
no, kar pa ni ustavilo 84 tekmo-
valk in tekmovalcev iz Slovenije 
in Italije, na tekmi pa smo tudi 
gostili dræavno reprezentanco s 
sestavljenim lokom iz Kolumbije, 
ki je trenutno v Sloveniji na pri-
pravah na svetovno prvenstvo, ki 
bo potekalo v Torinu.

Tekma je kljub slabπim vremen-
skim razmeram potekala brezhib-
no in razen pri mlajπih, kadetih 

Mladi in starejπi gasilci so svoje 
spretnosti in znanje pokazali na 
obËinskem gasilskem tekmovanju, 
ki je 11. in 12. junija potekalo na 
stadionu v Mekinjah. Skupaj se 
je iz kamniπke obËine v razliËnih 
tekmovalnih disciplinah pomeri-
lo 38 ekip mladincev in mladink, 
pionirjev in pionirk ter 4 ekipe 
veteranov iz skupno 13 krajevnih 
PGD. Iz komendske obËine pa 9 
ekip iz treh PGD ter 3 ekipe vete-
ranov in ena ekipa veterank. 

Med ekipami mladih gasilcev, 
ki so se pomerile v soboto, so 
se najbolje odrezale ekipe iz 
vzhodnega dela naπe obËine: 

Cojzova koËa na Kokrskem sedlu.

cijo negujejo æe devetindvajseto leto zapored. Tokrat bo to tradicionalno 
sreËanje potekalo v nedeljo, 26. junija, na Kokrskem sedlu. Ob 11. uri bo 
krajπi kulturni program, sledilo bo druæabno sreËanje. Tudi tokrat poleg 
Ëlanov in slovenskih ljubiteljev Kamniπkih planin priËakujejo prijatelje iz 
avstrijskega Trofaiacha. V okviru tega sreËanja bo znani alpinist, gorski 
reπevalec in slikar Cene Griljc v soboto zveËer v Cojzovi koËi na Kokrskem 
sedlu predaval o svojih doæivetjih v planinah in gorah. 

POPRAVILO POTI  
NA KOKRSKO SEDLO

Redna uporaba planinskih poti, predvsem pa uporaba bliænjic, sneg, 
moËni nalivi in drugo vpliva na to, da postajajo poti vedno slabπe. Zato 
morajo vzdræevalci poti - markacisti redno skrbeti, da so poti prehodne in 
Ëimbolj varne za planinsko uporabo. PD Kamnik ima letos kar veliko dela 
na poteh, ki jih vzdræuje (teh je Ëez 94 km!!), saj zima ni prizanaπala. Med 
potmi, ki bodo letos vsaj delno popravljene, je tudi planinska pot iz Konca 
na Kokrsko sedlo. Med glavnimi deli je odstranitev æiËne vrvi pod klopco, 
namesto nje pa bodo naredili veËje stope. Na ovinku, kjer so ≈dirkaËi« 
naredili z bliænjico pravi jarek, bodo postavili lestev in popravili πe nekaj 
najbolj poπkodovanih delov poti.

BojË

LOKOSTRELSKA TEKMA FITA V KAMNIKU

in mladinkah z ukrivljenim lokom 
ni postregla z vrhunskimi rezulta-
ti. Kamniπki fantje in dekleta so 
pokazali svojo kvaliteto in pobrali 
kar nekaj medalj.

Kamniπke uvrstitve  
so naslednje:
1. mesto: Æiga Ravnikar, 
mlajπi, ukrivljeni lok
1. mesto: Gaπper ©trajhar, 
deËki, ukrivljeni lok

1. mesto: Klemen ©trajhar, 
kadeti, ukrivljeni lok
2. mesto: Jaka KomoËar, 
mladinci, ukrivljeni lok
3. mesto. Maja Fiderπek, 
mladinke, ukrivljeni lok
3. mesto: Den Habjan, 
mladinci, ukrivljeni lok
3. mesto: Boris Andrejka, 
Ëlani, ukrivljeni lok
4. mesto: Maja Fiderπek, 
mladinke, ukrivljeni lok

5. mesto: Andrej MajdiË, 
kadeti, ukrivljeni lok
5. mesto: Gregor Rajh, 
mladinci, ukrivljeni lok
9. mesto: Anæe Podbevπek, 
mladinci, ukrivljeni lok
12. mesto: Luka Gjurin, 
kadeti, ukrivljeni lok
15. mesto: Æiga Lipovπek, 
kadeti, ukrivljeni lok

»estitamo!
LKK

OB»INSKO GASILSKO 
TEKMOVANJE

PGD Nevlje, PGD Srednja vas, 
PGD ©martno v Tuhinju in PGD 
Zg. Tuhinj. 

V nedeljo se je pomerilo 60 
ekip Ëlanic in Ëlanov A (do 30 let) 
ter Ëlanic in Ëlanov B (od 30 do 65 
let). Novost letoπnjega tekmova-
nja je bila nova tekmovalna nalo-
ga. Po sistemu CTIF so gasilke in 
gasilci do sedaj tekmovali v dveh 
nalogah, in sicer delo z motorno 
brizgalno in πtafeta na 400 metrov 
z ovirami, letoπnje leto pa je Ga-
silska zveza Slovenije uvedla πe 
tretjo nalogo - RAZVR©»ANJE. 
Le-ta je kar nekaterim skupinam, 
desetinam povzroËala teæave.

ToËno opoldne je æupan Mar-
jan ©arec Ëestital vsem udeleæen-
cem tekmovanja in jim skupaj s 
predsednikom Gasilske zveze Ko-
menda Joæetom Suπnikom, povelj-
nikom Gasilske zveze Kamnik Ja-
nezom Repanπkom in poveljnikom 
Gasilske zveze Komenda Dragom 
Potokarjem izroËil pokale. Po 
Ëasu in toËkah je zmagala ekipa 
Ëlani A1 iz PGD Srednja vas. Vsi 
prejemniki pokalov se bodo jese-
ni na stadionu v Mekinjah pome-
rili na regijskem tekmovanju.

Prva tri mesta po kategorijah:
»lanice A: 
1. Komenda, 2. ©martno v Tuhi-
nju, 3. Srednja vas 
»lani A: 
1. Srednja vas A1, 2. Srednja vas 
A2, 3. Motnik 1 
»lanice B: 
1. Srednja vas, 2. Tunjice,  
3. ©pitaliË 
»lani B: 
1. Srednja vas, 2. Nevlje 1,  
3. Kriæ 

JANJA ZORMAN MACURA

ZAHVALA

V neizmerni æalosti sporoËamo,
da je nepriËakovano umrl ljubeËi

moæ, ati, dedi, brat in stric

GENEROZ KALI©NIK
iz GodiËa (1934  ∑2011)

Zahvaljujemo se vsem, ki ste ga Spoπtljivo spremili na boæjo 
njivo. Posebna zahvala duhovnikom Pavletu, Antonu in 
Mihaelu, pevcem, trobentaËu, darovalcem za Svete maπe in 
za sveËe, sokrajanom in vsem, ki ste v boleËih trenutkih 

slovesa bili z nami.

Za njim æalujemo: æena Julka, hËi Mateja, sinovi Rok, Marko 
in Klemen z druæinami, sestre in brata.

GodiË, junij 2011

ZAHVALA

V 82. letu nas je zapustil naπ dragi 
moæ, oËe, brat, stric, tast, stari ata

JOÆE PIBERNIK
iz Kamnika, Novi trg 11

Vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem in 
sodelavcem iskrena hvala za izreËena soæalja, cvetje in 
sveËe. Hvala pevcem, trobentaËu, posebna zahvala æupnikom 
Joæetu Piberniku, Pavlu Piberniku in Tonetu Dularju za lepo 
opravljeno zadnje slovo. Hvala vsem, ki ste ga pospremili na 

njegovi zadnji poti.

ÆalujoËi vsi njegovi

Junij 2011

Ne jokajte na mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite, 
pomislite kako trpela sem
in veËni mir mi zaæelite.

ZAHVALA
V 70. pomladi nas je po teæki in dolgi 
bolezni zapustila skrbna in ljubljena 

mami, mama, sestra.

IVANKA HRIBAR 
roj. GOLOB, iz VolËjega Potoka 5

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
znancem ter sodelavcem Arboretuma in Joe Pena’s-a za 
izreËena soæalja, podarjene darove, svete maπe, sveËe, cvetje. 
Hvala vsem, ki ste jo spremljali ob njeni bolezni in na zadnji 
poti, nam pomagali in prisluhnili naπim æeljam ter nam stali 
ob strani vsa leta. Iskrena hvala dr. Logarju, dr. JemËevi in 
Onkoloπkemu Inπtitutu. Zahvala g. æupniku ©libarju za duhovno 
oskrbo ter g. æupnikoma Tonetu Dularju in Janezu GerËarju za 

lepo opravljen pogrebni obred in pevcem kvarteta Krt. 
Vsem πe enkrat hvala!

ÆalujoËi vsi njeni.
Junij 2011

Glej zemlja si je vzela, kar je njeno.
A kar ni njeno, nam ne more vzeti.
In to, kar je neskonËno dragoceno,
je veËno in nikdar ne more umreti.
                               S. MakaroviË

ZAHVALA

Mnogo prezgodaj  
nas je zapustila draga

STANKA VAVPETI»
roj. Lukan

Iskrena hvala vsem za izreËena soæalja, cvetje in sveËe, ter 
vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

Vsi njeni

Junij 2011

NiË veË tvojega smehljaja,
le trud in delo tvojih pridnih rok ostaja.
MolËe s solzami se borimo,
≈naj bo le mora« si æelimo.
A æal, nebo nas ne posluπa,
od æalosti boli nas duπa.

ZAHVALA

V 60. letu nas je zapustil dragi moæ, 
oËe, stari ata, brat in stric

JOÆE BALOH
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za podporo, pisna in izreËena soæalja, 

podarjene maπe, sveËe in cvetje.
Hvala gospodu æupniku Vinku Podbevπku, za lepo opravljen 

pogrebni obred, pevcem in trobentaËu.

ÆalujoËi vsi njegovi

Nevlje, junij 2011

POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliško 
vežico, na upepelitev - po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NAROČIL IN DOSTAVA CVETJA 
• NAROČILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVEČAVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE 

POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ŽARNIH IN KLASIČNIH JAM 
• UREJANJE POKOPALIŠČ IN GROBOV
• VZDRŽEVANJE POSLOVILNIH VEŽIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE ČRK 
• OZVOČENJE PRI POGREBU, NOSAČI 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matični, ZZZS)

REDNO ZAPOSLIMO PRALCA 
po moænosti avtomehanika

Prijave na naslov: Avtomehanika Cotman Igor
 GodiË 86, 1242 Stahovica
 ali po tel.: 041/625-762



Terme Snovik - Kamnik, Tel.:  +386 (1) 83 44 100, info@terme-snovik.si, www.terme-snovik.si
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       Juhuhu, poletje je tu in z njim aktivnosti 

na zunanjem bazenu!
Hoja po vrvi “Slack-line”, vodna telovadba “Aqua Zumba”, vaterpolo in košarka 
v vodi, jutranji teki in fitness na prostem, pohodi po okoliških tematskih poteh ... 

Več na www.terme-snovik.si.

Kupon za 10 % popust na redne cene kopalnih kart (velja do 15. 7. 2011 ob predložitvi oglasa na recepciji za eno osebo).

PLIN V VSAKI
11. DOSTAVLJENI 
ZELENI JEKLENKI 
JE ZA VAS 
BREZPLAČEN.

DOVOLITE NAM, 
DA NAMESTO VAS 
POTUJEMO MI

Zelena jeklenka je 
čista, varna in vselej 
pravilno polnjena.

Kjerkoli ste, vam jo 
brezplačno pripeljemo 
na dom in priključimo, 
na vašo željo pa vam tudi 
brezplačno zamenjamo 
tesnilo in pregledamo 
napeljavo.

NESKONČNO UDOBNO, 
VEDNO ZANESLJIVO IN 
VARNO.

080 2005

NAROČILA, 
24 UR NA DAN
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mojmarket
www.mojmarket.si Kamnik, Kranjska cesta 3c

100% NaravnoEkostojnicastojnica

www.mojmarket.si

Na www.mojmarket.si predstavljamo našo
razširjeno ponudbo in dodatne popuste.

Dnevno povečujemo ponudbo BIO/Eko pridelkov in izdelk-
ov. Prednost dajemo slovenski pridelavi in predelavi, iz 
tujine pa dopolnjujemo z najkvalitetnejšimi proizvodi.

Aktualno ponudbo lahko preverjate tudi na naši spletni strani

Odprto od 7.30 - 19.30, sobota 7.30 - 17h, nedelja 8h- 12h.
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V skrbi za vaše zdravje smo pripravili pestro ponudbo EKO/BIO 
pridelkov in proizvodov s slovenskih kmetij kontrolirane naravne 
pridelave ter preverjenih tujih pridelovalcev.
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dnevno sveže pripravljeno in začinjeno meso

ZAMRZNJENE
PIŠČANČJE PERUTNIČKE

Iz NAŠE TOPLOTEKE vsak dan sveže pečena rebra, krače, 
piščanec, kosi odojka in drugo pečenje po naročilu na 01/831 10 41

AKCIJA
! ���������

dnevno sveže pripravljeno in začinjeno meso

Iz NAŠE TOPLOTEKE vsak dan sveže pečena rebra, krače, Iz NAŠE TOPLOTEKE vsak dan sveže pečena rebra, krače, Iz NAŠE TOPLOTEKE vsak dan sveže pečena rebra, krače, 

AKCIJA
!

AKCIJA
!

DO

Prehitite poletne razprodaje in od 17. 6. do 31.7. 2011 
izkoristite do 50 % na določena in posebej označena 
moška, ženska in otroška oblačila ter obutev iz kolekcije 
pomlad/poletje 2011 v prodajalnah Modiana, Maxi in 
Modna hiša Maribor.
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Osvežite svoj poletni slog!

Popust velja na določene in označene artikle. Popust se obračuna na blagajni. Akcije/popusti se med seboj izključujejo, razen popusta
TO! in Četrtkovega popusta za upokojence. Popust TO! in Četrtkov popust za upokojence se obračunata od končnega zneska računa, v
katerem so že upoštevani morebitni akcijski popusti. Posamezna prodajalna ima v ponudbi izdelke v obsegu svojega asortimenta. Aktivnost 
ne poteka v prodajalnah Outlet.

DOM 
V KAMNIŠKI 
BISTRICI

Postrežemo vam z domačo hrano in žlahtno 
kapljico odprtih vin.

Postrežemo vam z domačo hrano in žlahtno 

Vabljene zaključene družbe do 70 oseb na  
praznovanja! Na voljo so tudi prenočišča.

Informacije: 01/832 55 44 kambistrica@volja.net
Od 1. junija je dom odprt vsak dan

od 8. do 22. ure!

STEKLARSTVO IRMI
�����������������

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
*��������������������������
* peskanje stekel
*�����������������
* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net

Homec, Vaška pot 38a, Radomlje
tel.: 0599 58 914, GSM: 070 550 590,

e-mail: veterina.noe@siol.net
http://www.veterina-noe.net

� ambulanta
����������������������������������������

����������������
ponedeljek 9h-19h, torek 9h-15h, sreda 11h-19h,
���������h-15h, petek 9h-19h, sobota 8h-12h.
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